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 رییس جمه��وری در دیدار ن��وری المالکی، مع��اون اول رییس جمهوری عراق با برش��مردن 
ظرفیت های فراوان تهران و بغداد برای توس��عه همکاری ها، اظهار داش��ت: امیدوارم با تداوم 

تلاش های سازنده  برای گسترش روابط دو کشور، همکاری ها و روابط ایران و عراق، 
بیش از پیش نزدیک و گسترش یابد.

60 خدمت به صورت الکترونیکی روی درگاه الکترو نیکی ش��هرداری 
اصفهان ارایه می ش��ود. اکنون زمینه استفاده ش��هروندان از  خدمات 
الکترونیک��ی ش��هرداری از طریق تلفن همراه نیز فراهم ش��ده اس��ت 
 وازسال گذشته نسخه تلفن همراه درگاه الکترونیکی شهرداری اصفهان 
 تهیه ش��ده اس��ت و ش��هروندان از طریق تلفن همراه نی��ز به خدمات 

الکترو نیکی دسترسی دارند. طرح آموزش رایگان شهروند الکترونیک 
نیز برای فراهم شدن زمینه اس��تفاده شهروندان از خدمات الکترو نیک 
از دو سال پیش اجرا ش��ده است. ش��هرداری ها به عنوان مسوول ارایه 

خدمات ش��هری بیش از ه��ر ارگانی با چال��ش هایی نظیر 
افزایش جمعیت و تبعات آن مواجه اند و ...

اس��تاندار اصفهان اعلام کرد: اصفهان به دلیل دارا ب��ودن ظرفیت ها و 
 پتانس��یل های فراوان علمی و فرهنگی، برای برگ��زاری همایش های 

بین المللی آمادگی کامل دارد.
 ب��ه گ��زارش اداره کل رواب��ط عموم��ی اس��تانداری اصفه��ان، 

 دکت��ر رس��ول زرگرپ��ور در دی��دار ب��ا مع��اون فرهنگ��ی دانش��گاه 
پیام نور کش��ور در آس��تانه برگ��زاری جش��نواره  ملی ق��رآن و عترت 

دانشجویان سراسر کشور ابراز امیدواري کردکه این جشنواره 
با قوت پیگیری و برگزار شود.

2

9

4

11

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

چهارشنبه  21  آبان  1393  |    18محرم   1436 |   شماره 2232 
 12  صفحه   |   قیمت : 300 تومان    |   پیامک :   3000483088

www.isfahanziba.ir
info@isfahanziba.ir

رییس جمهوری در دیدار نوری المالكی:

ایران در مبارزه با تروریسم
 در کنار ملت عراق است

گفت و گوی اصفهان زیبا با علی فریدونی، عكاس دفاع مقدس

وقتی رزمنده ها در نبود فرمانده، از حضور خبرنگار و عكاس روحیه گرفتند!

در گالری شماره 3 کتابخانه مرکزی ببینید

پروژه ای برای توسعه کشور

افزایش تعرفه ها برنج خارجی را هم گران کرد

پس از جام جهانی و بازی های آسیایی، چشم به راه 
جام  ملت ها هستیم

لباس های مدرن با رویكرد 
سنتی؛  فرصتی برای

 بانوان اصفها نی

 ذوب آهن ریل 
تولید می کند 

ممنوعیت واردات برنج 
ادامه می یابد؟

قبولی ورزش ایران 
در گرو نتیجه آزمون سوم

واردات بیش از اندازه برنج در چند س��ال اخیر موضوعی است 
که باعث اعتراض تولید کنندگان داخلی و حتی وارد کنندگان 
برنج قرار گرفت تا اینکه چندی پیش  ممنوعیت هایی از طرف 
وزارت جهاد کشاورزی  برای واردات  این محصول در نظر گرفته 
شد. واکنون هم که  مقدار تولید و واردات برنج به سه میلیون تن 
رسیده است، وزیر جهاد کش��اورزی اعلام  نموده، چون میزان 
نیاز سالانه کشور همین مقدار است، بنابراین  ممنوعیت واردات 

برنج ادامه می یابد. 

استاندار اصفهان :

اصفهان برای برگزاری همایش های 
بین المللی آمادگی کامل دارد

به منظور رفاه بیشتر شهروندان و ایجاد محیط بهتر برای زندگی؛

خدمات الكترونیكی  دراصفهان تو سعه می یابد  

توسط سازمان خدمات موتوری شهرداری صورت گرفت؛

وزیر سابق نفت و پست و تلگراف در غرفه اصفهان زیبا:

پاکسازی رودخانه زاینده رود

سیاست

به نظرم آب کم نیست بلكه عقل ها
یک مقداری پاره سنگ بر می دارد

تاروز
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

4

دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

IT یک شرکت معتبر
جهت تکمیل کادر پرسنلی خود نیروهای ذیل را 

استخدام می نماید: 

1-نیروی متخصص نرم افزار با شرایط ذیل: 
 تجربه کاری در زمینه برنامه نویسی وب

  تسلط کامل به مفاهیم پایگاه داده و 
 Sql server, my sql پایگاه داده های

Javascript, CSS, HTML,PHPتسلط به  
  آشنایی کامل به نرم افزارهای مدیریت محتوا

Dropal , Joomla,Wordpress , از جمله 

2-نیروی متخصص فروش خدمات میزبانی وب و دامنه
   مسط به کنترل پنل های میزبانی وب و دامنه

 آشنا به امور فنی و پشتیبانی مربوطه 

تلفن تماس: 36613392

معاون حم��ل و نق��ل و ترافیک ش��هرداری 
اصفهان از احداث گذرگاه ایمن عابر پیاده در 
طول خیابان حکی��م نظامی در دهه » ایمنی 

راه ها و مسوولیت های ما« خبر داد.
علیرضا صلواتی، ه��دف از برگزاری این دهه 
را که از 14 آبان ماه جاری آغاز شده و تا  25 
همین م��اه ادامه می یاب��د، افزایش ایمنی و 
کاهش حوادث و سوانح رانندگی با محوریت 
 فعالیت ه��ای فرهنگی، عن��وان ک��رد و درخصوص برنام��ه های متع��دد معاونت 
حمل و نقل و ترافیک ش��هرداری اصفه��ان در این دهه، گفت: در روز چهارش��نبه 
 21 آبان ماه که با نام » عابران پیاده و ایمنی« نام گذاری ش��ده است، گذرگاه ایمن 
عابر پیاده در طول خیاب��ان حکیم نظامی احداث می گرددکه ط��ی آن، تعداد 18 
گذرگاه ایمن در طول دو کیلومتری این خیابان با ویژگی های خط کشی عابر پیاده، 
نصب گل میخ، نصب اس��توانه ترافیکی، دسترسی به پیاده روهای طرفین خیابان و 
نصب تابلوهای عابر پیاده قبل از این گذرگاه ها، آماده بهره برداری توسط همشهریان 

قانون مدار اصفهانی می شود.
وی اعلام کرد: در این روز با اجرای حرکات پانتومیمی دو شخصیت کاملا سبز رنگ 
و قرمز رنگ که نماد چراغ های س��بز و قرمز رنگ عابر پیاده می باشند و همچنین 

با راهنمایی سفیران شهروندی کمیته فرهنگ شهروندی، عابران پیاده و خودروها 
در شش میدان اصلی ش��هر، به رعایت حق تقدم طبق چراغ های راهنمایی هدایت 

و تشویق می شوند.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان با بیان اینکه در روز پنجشنبه مورخ 
22 آبان ماه که به نام » موتورسیکلت س��واری ایمن« نام گذاری شده است، مانور 
موتورسیکلت سواران ایمن با همکاری پلیس راهور برگزار می گردد، خاطرنشان کرد: 
در این برنامه، موتورسیکلت سواران که به آنها کلاه کاسکت اهدا شده است، فاصله 
میان میدان آزادی تا گلستان شهدا را با حمل تابلوهای حاوی آمار تصادفات مربوط 

به موتورسیکلت سواران، طی می نمایند.
صلواتی با اش��اره به نام گذاری روز جمعه 23 آبان ماه به نام خانواده و ایمنی،  افزود: 
در این روز، همایش پیاده روی خانوادگی در محل جاده سلامت ضلع جنوبی پارک 
ناژوان، حد فاصل پل وحید تا پل مارنان با همکاری سازمان ورزش شهرداری برگزار 
می گردد که  همکاران واحد آموزش س��ازمان آتش نش��انی و معاونت حمل و نقل 
و ترافیک ش��هرداری اصفهان در طول مس��یر، آموزش های لازم را جهت ایمنی به 

خانواده های شرکت کننده، ارایه می نمایند.
وی در پایان یاد آور ش��د: در این هفته به دانش آموزان منتخب دو ناحیه از نواحی 
آموزش و پرورش نیز آموزش های پلیس مدرس��ه ارایه و تجهیزات پلیس مدرسه 

شامل کاور، کلاه، سوت و پرچم ایست به آنان تحویل داده شد.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان خبر داد:

احداث گذرگاه ایمن عابر پیاده در دهه ایمنی راه ها 



رییس جمهوری در دیدار نوری المالکی، معاون اول 
رییس جمه��وری عراق بابرش��مردن ظرفیت های 
فراوان تهران و بغداد برای توسعه همکاری ها، اظهار 
داشت: امیدوارم با تداوم تلاش های سازنده  برای 
گس��ترش روابط دو کش��ور، همکاری ها و روابط 
ایران و عراق، بیش از پیش نزدیک و گس��ترش 
یابد. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از پایگاه اطلاع رس��انی ریاست 
 جمهوری، حجت الاس��لام والمسلمین دکتر حس��ن روحانی دیروز 

سه شنبه، عراق را کشور دوست و همسایه ایران دانست.
 دکتر روحانی افزود: خوشحالم که ملت بزرگ عراق در ماه های 

گذشته توانس��ته توفیقات چش��م گیری در مقابله با تروریسم 
داشته باشد.

رییس جمهوری ب��ا اطمینان ابراز کرد: م��ردم و ارتش عراق به 
خوبی قادر به دفاع از کشورشان در برابر تروریست ها هستند و 

نیازی به حضور نظامی هیچ کشور دیگری ندارند. 
دکتر روحانی حفظ وحدت و تمامیت ارضی عراق برای جمهوری 
اسلامی ایران مهم است، چرا که این عراق واحد است که می تواند 

به تامین ثبات در منطقه کمک کند.

   دش�منان هم�واره مش�کلات بزرگی را در مس�یر 

پیشرفت کشورهای منطقه ایجاد کرده اند
رییس شورای عالی امنیت ملی با اشاره به اینکه 
دش��منان همواره مش��کلات بزرگی را در مسیر 
پیشرفت کشورهای منطقه ایجاد کرده اند، تصریح 
کرد: امروز از یک س��و افراط گرایی، خش��ونت و 
تروریسم و از س��وی دیگر توطئه کاهش قیمت 
نفت از جمله مش��کلاتی است که برای ملت های 
منطقه ایجاد ش��ده و امیدوارم بتوانیم با کمک و 

همراهی یکدیگر از این مشکلات عبور کنیم.
دکتر روحانی با اشاره به اینکه امروز دموکراسی به 
معنای واقعی در عراق استقرار یافته و این بسیار 
مهم اس��ت، افزود: س��عه صدر و تدبیر شما برای 
انتقال قدرت در عراق، بسیار جای تحسین دارد، 
چرا که دشمنان منتظر بودند تا این فرآیند انتقال 
قدرت، مش��کلات فراوانی را در ع��راق به وجود 
آورد، اما تدبیر و حکمت شما و دولتتان عراق را با 

سربلندی از این مرحله عبور داد.
ریی��س جمه��وری، وحدت ش��یعه و  س��نی و کرد و ع��رب را 
خوش��حال کننده و برای آینده عراق ضروری برش��مرد و اظهار 
داش��ت: از همان روز های اولی که مردم ع��راق گرفتار مصیبت 
تروریسم شدند، برادران ایرانی را در مبارزه با تروریسم، در کنار 
خود یافتند و این همراهی امروز هم ادام��ه دارد و در آینده نیز 
تداوم خواهد داشت و بسیار خوشحالیم که با همه این مشکلات، 
دولت عراق با مش��ارکت و حضور همه اقوام و مذاهب تش��کیل 

شده است.
دکتر روحان��ی تصریح کرد: ای��ران در مبارزه با تروریس��م، در 
کن��ار ملت عراق اس��ت و کمک ه��ای خود را به هیچ ش��رطی 
مش��روط نکرده و فقط برای اینکه مردم بزرگ عراق را برادران 
و همس��ایه های عزیز خود می داند که با آنها دارای یک پیشینه 

فرهنگی کهن مشترک است، کمک و همراهی با آنان را در این 
مسیر رسالت خود می داند.

 رییس جمهوری اظهار امی��دواری کرد همگان 
ب��ه زودی ش��اهد پاک ش��دن هم��ه بخش ها و 
مرزهای عراق از جرثومه های فس��ادی باش��ند 
که عوام��ل قدرت های بزرگ ب��وده و هدفی جز 

تخریب، ایجاد اختلاف و خون ریزی ندارند.
نوری المالکی: ما از تجربه ایران در کمک گرفتن 

از نیروهای داوطلب استفاده کردیم.
نوری المالکی، معاون اول رییس  جمهوری عراق 
نیز در این دیدار با بی��ان اینکه امروز با دو خطر، 
تلاش تروریست ها برای پاره پاره کردن منطقه 
و توطئه ه��ای خارجی علیه کش��ورهای منطقه 
مواجهیم، اظهار داشت: از بدو سقوط رژیم سابق 
در عراق و حضور نیروهای بیگانه، ش��اهد از هم 
گس��یختگی امنیتی در عراق بودیم که در پرتو 

فرقه گرایی، ناامنی هایی را ایجاد کرده بود.
معاون اول رییس  جمهوری عراق ادامه داد: با کمک دوستانمان 
و اجرای طرح آشتی ملی در عراق توانستیم تا حدودی اوضاع را 
تحت کنترل در آوریم.ولی همان ط��ور که تحولات منطقه می 
تواند در کشورهای همسایه تاثیرگذار باشد، گسترش ناامنی ها 

در مناطق هم جوار نیز به عراق سرایت کرده است.
 المالکی با توجه به وابستگی های فرقه ای به جا مانده در عراق، 
گفت: م��ا از تجربه ایران در کمک گرفت��ن از نیروهای داوطلب 

استفاده کردیم.
 ماتوانستیم پیشروی های تروریس��ت ها را متوقف کرده و امروز 

درحال بیرون راندن آنان از عراق هستیم.
 اما تا وقتی ناامنی ها در منطقه پایان نیابد، تاثیرات آن بر کشورها 

ادامه خواهد داشت.

هیات پارلمانی ایران 25 آبان 
به ویتنام سفر می کند 

اعضای گروه دوستی پارلمانی ایران و ویتنام یکشنبه آینده برای دیدار 
با مقامات ویتنام عازم این کشور می شوند. گروه دوستی پارلمانی ایران 
و ویتنام به سرپرستی حسین سبحانی نیا، عضو هیات رییسه مجلس 
شورای اسلامی و رییس این هیات، 25 آبان عازم هانوی، پایتخت ویتنام 
می شود. براساس این گزارش حمیدرضاخصوصی ثانی نماینده مردم 
صومعه سرا، محمدسقایی نماینده اس��تهبان و نی ریز، شهباز حسین 
پوربیگلری، نماینده س��یرجان، مجید جلیل سرقعله، نماینده لردگان 
اعضای گروه دوستی پارلمانی ایران و ویتنام هستند. سفر هیات پارلمانی 

ایران و ویتنام از 25 آبان آغاز و تا سه آذر ادامه خواهد داشت.

قرائت نامه معرفی 
وزیر پیشنهادی علوم در مجلس 

نامه معرفی فخرالدین احمدی دانش آشتیانی، وزیر پیشنهادی علوم 
توسط هیات رییسه مجلس شورای اس��لامی اعلام وصول شد. عضو 
هیات رییسه مجلس شورای اسلامی نامه معرفی فخرالدین احمدی 
دانش آشتیانی برای اخذ رای اعتماد جهت وزارت علوم، تحقیقات و 

فناوری به مجلس شورای اسلامی را قرائت کرد.

ظریف: تا هفته آینده باید منتظر باشیم
محمد جواد ظریف، وزیر خارجه ایران در واکنش به سوالی درباره مذاکرات 
هس��ته ای گفت که باید تا هفته آینده منتظر باشید. به نقل از تایمز عمان، 
محمد جواد ظریف، وزیر خارجه ایران در واکنش به سوالی درباره مذاکرات 
هسته ای گفت که باید تا هفته آینده منتظر باشید.ظریف درحال خروج از 
هتل قصر بوستان برای دیدار با فهد بین محمد السعید، معاون نخست وزیر 

شورای وزیران عمان بود که خبرنگاران این سوال را از وی پرسیدند.
مذاکرات ایران و گروه ۱+5 از امروز در مسقط، پایتخت عمان آغاز شده است.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

رییس مجلس در آیین تودیع و معارفه رییس سازمان صدا و سیما:   

ایران در مذاکرات هسته ای مشی عاقلانه ای را دنبال کرد 
رییس مجلس شورای اسلامی با اشاره به مذاکرات هسته ای با 
۱+5 گفت: جمهوری اسلامی در مذاکرات هسته ای یک مشی 
عاقلانه ای را دنبال کرده و فضا را برای حل مس��اله هس��ته ای 

ایجاد کرده است،ولی طرف های غربی بازی در می آورند.
  به گ��زارش اصفهان زیب��ا به نق��ل ازخبرگ��زاری خانه ملت، 
دکترعلی لاریجانی،رییس مجلس ش��ورای اس��لامی در آیین 
تودیع و معارفه رییس سازمان صدا و سیما با اشاره به ارسال نامه 
از سوی اوباما، رییس جمهوری آمریکا برای مقامات جمهوری 

اسلامی ایران افزود: طرف های غربی می خواهند این گونه القا 
کنند که ایران در حل مساله هسته ای مشکل آفرینی می کند 
و اوباما نیز حرف های قلدر مآبانه می زند، اما کسی که آن قدر 

قلدر است، نامه فدایت شوم نمی نویسد.
دکتر لاریجانی گفت: نباید فکر کنیم که این حرف ها درس��ت 
است، غربی ها مذاکرات یک چیزی می گویند و در تبلیغات چیز 
دیگری. صدا و سیما باید تدبیر داشته باشد که آنها را از هم جدا 
کند و واقعیت را در دس��ترس مردم قرار دهد. وی ادامه داد: در 

مساله منطقه ای هم ایران در مقابل تروریست ها چه در سوریه و 
چه در عراق و ایستاد و تبیین این موضوعات برای مردم وظیفه 

صدا و سیماست.
وی با اش��اره به وضعیت اقتصادی در کش��ور ادامه داد: شرایط 
کشور از لحاظ اقتصادی، ش��رایط مطلوبی نیست و جز با تولید 
بیش��تر و کارآفرینی، راه برون رفتی از این شرایط وجود ندارد. 
متاس��فانه در زمان هایی هم توجه را از ای��ن موضوع منحرف 
کردن��د. دکتر لاریجانی ضم��ن قدردان��ی از خدمات مهندس 

ضرغامی، ریاست پیشین صدا و سیما گفت: کار رادیو، تلویزیون 
بسیار پیچیده است و زحمت زیادی دارد و باید از توسعه کمی 
رادیو و تلویزیون و توجه به نکات که در فراز و فرودها باید به آنها 

توجه می شد، در زمان ریاست ایشان از وی تشکر کرد. 
وی در پایان گفت: باید از مقام معظم رهبری تش��کر کرد که از 
درون خانواده رادیو و تلویزیون فردی را برای ریاست این سازمان 
معرفی کردند و ای��ن اهمیت دادن به کار رادی��و و تلویزیون را 

نشان می دهد.

رییس جمهوری در دیدار نوری المالکی:

ایران در مبارزه با تروریسم، در کنار ملت عراق است

گروه 
ایران

  دکتر روحانی :
این 

عراق واحد 
است 

که می تواند 
به تامین ثبات 

در منطقه 
کمک 

کند

فرمانده نی��روی انتظامی با تاکید بر اینکه نی��روی انتظامی در 
برابر متخلفان و هنجار ش��کنان در جامعه کوت��اه نخواهد آمد، 
گفت: نی��روی انتظامی با کس��انی که به ش��کل صریح و علنی 
هنجارهای اسلامی و الهی را در جامعه نقض می کنند، برخورد 

قاطع خواهد داشت. 
سردار احمدی مقدم با تسلیت ش��هادت امام حسین)ع(، قیام 
عاشورا را حرکتی عظیم برای اصلاح جامعه و مبارزه با انحرافات 
دانست و گفت: امام حسین)ع( نه برای رسیدن به قدرت، بلکه 

برای نجات جامعه از انحرافات قیام کرد. 

    امربه مع�روف و نه�ی از منکر ج�زو وظایف ذاتی 
ناجاست

وی امر به معروف و نهی از منکر را اس��تمرار حرکت کربلایی و 
عاشورایی دانست و از نیروی انتظامی به عنوان پرچم دار اصلی 
این حرکت یاد کرد و افزود: نیروی انتظامی وظیفه اصلی دفاع از 
ارزش های اسلامی و استمرار حرکت عاشورایی که همان مبارزه 

با انحرافات و کجروی هاست، بر عهده دارد. احمدی مقدم با بیان 
اینکه نیروی انتظامی امربه معروف و نهی از منکر را جزو وظایف 
ذاتی خود می داند، تصریح کرد: نیروی انتظامی در ابتدا با تذکر 
لسانی و برخوردهای رحیمانه معروفات را در جامعه ترویج و با 

منکرات برخورد می کند. 

   با هنجارشکنان با قاطعیت برخورد می شود
 وی با تاکی��د بر اینکه نی��روی انتظام��ی در براب��ر متخلفان و

 هنجار ش��کنان در جامعه کوت��اه نخواهد آم��د، گفت: نیروی 
انتظامی با کسانی که به شکل صریح و علنی هنجارهای اسلامی 
و الهی را در جامعه نقض می کنند، برخورد قاطع خواهد داشت. 
احمدی مقدم با تاکید بر اینکه حافظان و مجریان قانون در ابتدا 
باید خود عاملان به آن باشند، اظهارکرد: به طور قطع مجریان و 
تلاش گران عرصه نظم و امنیت قانون باید خود مبرای از هرگونه 
تخلف و بی قانونی باشند، درغیر این صورت نباید انتظار اصلاح 

جامعه را داشته باشیم. 

   افراط و تفریط در برخورد با متخلفان آفت است
وی افراط و تفریط در اجرای قوانین توس��ط ماموران انتظامی 
را موجب تضعیف و بی ارزش شدن قانون دانست و تصریح کرد: 
ماموران انتظامی باید در اجرای قوانین از افراط و تفریط به دور 

باشند، چراکه هر دو این رفتارها آفت است. 
احمدی مقدم نظام اسلامی را نماد مهربانی و عطوفت دانست و 
گفت: اگر حاکمان و متولیان امر امنیت و نظم در نظام اسلامی 
خود دچار انحراف باش��ند، به طور قطع آسیبب های فراوانی به 

قاطعیت نظام وارد خواهد شد. 
وی با بیان اینک��ه نیروی انتظام��ی برخورد با فس��اد و ارتقای 
س��لامت و نظم در جامعه را وظیفه اصلی خ��ود می داند گفت: 

تحقق این مهم با کار، تلاش و جدیت محقق خواهد شد. 

   مدرن سازی س�اختارهای نیروی انتظامی در کنار 
مردم یاری موفق می شود

فرمانده نیروی انتظامی با اش��اره به اجرای طرح مدرن سازی 

ساختارها و امکانات نیروی انتظامی گفت: این طرح زمانی موفق 
و اثر بخش خواهد بودکه در کنار آن مردم داری و مردم یاری در 
نیروی انتظامی الگو و همه چیز برای امنیت و رفاه مردم باشد. 

وی با بیان اینکه ابزار قدرت باید به جا و به موقع استفاده شود، 
اس��تفاده از ظرفیت های اجتماعی در مدیریت شرایط بحرانی 
را بس��یار مهم و نقش آفرین دانس��ت وگفت: اگر ظرفیت های 
اجتماعی در مساله ایجاد امنیت به معنای واقعی کلمه محقق و 
وارد میدان نشود، ابزار قدرت کارایی خود را از دست خواهد داد. 

   اس�تفاده بی جا از ابزار قدرت جواب عکس خواهد 
داشت

احمدی مقدم بابیان اشاره به اینکه استفاده بی جا از ابزار قدرت 
جواب عکس خواهد داش��ت، اظهارکرد: چرا زمانی که می توان 
از ظرفیت های اجتماعی در ایجاد امنی��ت بهره برداری کرد به 
زور و قدرت متوس��ل بش��ویم؟ درحالی که باید این ظرفیت ها 

را فعال کنیم. 

اولتیماتوم فرمانده ناجا به » هنجارشکنان« 

فاز اول رادار برد بلند س��پهر در یک قطاع ب��ا حضور فرمانده 
قرارگاه پدافند هوای��ی خاتم الانبیا)ص( با موفقیت تس��ت و 

ارزیابی شد.
 فاز اول رادار برد بلند س��پهر در یک قطاع با حضور امیر فرزاد 
اسماعیلی فرمانده قرارگاه پدافند هوایی و امیر شهرام، معاون 
اجرایی قرارگاه و جمعی از نخبگان، طراحان و مس��وولان در 
مدار عملیاتی شبکه یکپارچه پدافند هوایی کشوربا موفقیت 

تست و ارزیابی شد.
امیر شهرام،معاون اجرایی و سخنگوی قرارگاه پدافند هوایی در 
حاشیه این مراسم گفت: به لطف خداوند متعال و همت و تلاش 
جوانان متخصص در قرارگاه پدافند هوایی همان گونه که وعده 
شده بود، رادار کیهانی س��پهر با بردی بیش از 2500کیلومتر 
به عنوان مکمل رادارهای مراقبتی و کنترلی حوزه کشف و به 
منظور اجرای اصل پدافند در عمق پس از انجام تس��ت های 
موفقیت آمیز سر انجام در یک قطاع با موفقیت کامل ارزیابی 
شد و برای اولین بار اطلاعات دریافتی آن جهت بهره برداری در 

شبکه یکپارچه قرارگاه پدافند هوایی با موفقیت مورد استفاده 
قرار گرفت.مع��اون اجرایی قرارگاه پدافند هوایی در تش��ریح 
ویژگی های این رادار گفت:این رادار یک رادار برد بلند است که 
اهداف رادار گریز با سطح مقطع بسیار پایین را کشف و قابلیت 
شناسسایی تمامی اهداف در ارتفاع پس��ت، ارتفاع متوسط و 
ارتفاع بالا را دارد و اهداف ریز پرنده، موش��ک های بالستیک 
و نیمه بالستیک ونیز موشک های کروز به راحتی توسط این 
رادار کشف وشناسایی می شوند.وی اضافه کرد:به وسیله این 
رادار می توان تهدیدات احتمالی علیه جمهوری اسلامی ایران 
را در فاصله بس��یار دورتر از مرزها کش��ف و رصد کرد که این 
امر زمان تصمیم گیری را بیشتر خواهد کرد. شهرام در پایان 
تصریح کرد: س��اخت و به کار گیری چندین س��امانه جدید 
راداری در سال های گذشته در مجموعه قرارگاه پدافند هوایی 
نشان از پویای و رشد در قرارگاه پدافند هوایی است واین امر 
امروز پدافند هوایی جمهوری اسلامی ایران را به یک مجموعه 

مقتدر و هوشیاردر سطح منطقه تبدیل کرده است.

جانش��ین فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری اس��لامی ایران 
از برگزاری رزمایش دریایی ولایت 93 در آینده نزدیک خبر داد. 

امیر دریادار غلامرضا بیغم در س��خنانی در آیین صبحگاه عمومی 
س��تاد نیروی دریایی ضمن تسلیت ایام س��وگواری سرور و سالار 
شهیدان حضرت اباعبدالله الحسین و یاران باوفایش گفت: در آینده 
نزدیک رزمایش دریایی ولایت 93 در محدوده وسیعی از آبهای آزاد 
برگزار می شود.  وی افزود: کارکنان ولایتمدار نیروی دریایی ارتش 
با توجه به ماهیت و نوع ماموریت های ذاتی و محوله این نیرو باید 

همواره در تلاش و تکاپو باش��ند تا بتوانند به تدابیر و رهنمودهای 
فرماندهی معظم کل قوا جامعه عمل بپوش��انند. جانشین فرمانده 
نیروی دریایی ارتش در ادامه خاطر نشان کرد:نمایش اهم فعالیت ها 
و اقدامات به خصوص آمادگی این نیرو در قالب رزمایش نمود پیدا 
خواهد کرد که بحمدالله زمینه های برگزاری آن فراهم شده است. 

امیر دریادار بیغم با اشاره به برگزاری پرشور مراسم عزاداری محرم 
در سراسر پایگاه ها و مناطق نیروی دریایی ارتش، اذعان داشت: این 
همان چیزی است که دشمنان اسلام و انقلاب از آن هراس دارند و 
در جنگ نرم موجب می شود تا تمام نقشه های شوم آنها نقش بر 
آب شود. وی در پایان با تاکید بر اهمیت گرامیداشت سالروز نیروی 
دریایی گفت: با توجه به در پیش رو داشتن هفتم آذر و برنامه های 
متعددی که به همین مناسبت پیش بینی شده است، امیدواریم که 
تمامی عزیزان در سراس��ر پایگاه ها و مناطق نیروی دریایی ارتش 
در اجرایی ش��دن این برنامه ها اهتمام کرده تا بتوانیم گوشه ای از 
فداکاری ها و ایثارگری های دریادلان در هشت سال دفاع مقدس را 

به منصه ظهور برسانیم. 

با حضور امیر اسماعیلی

رادار 2500کیلومتری » سپهر« رونمایی و تست شد
جانشین فرمانده نیروی دریایی خبر داد

برگزاری رزمایش دریایی ولایت 93 در آینده نزدیک 

صالحی در بدو ورود به مسکو عنوان کرد

امضای قرارداد ساخت 2 نیروگاه 
اتمی با روسیه

رییس سازمان انرژی اتمی ایران گفت: در سفر امروز قراردادی 
برای ساخت دو نیروگاه اتمی دیگر با مشارکت طرف روس امضا 
می شود و درباره س��از و کارهایی برای مبادله سوخت هسته ای 
با طرف روس تبادل نظر خواهیم کرد. علی اکبر صالحی، معاون 

رییس جمهور و رییس س��ازمان انرژی اتمی کشورمان دقایقی 
پیش وارد مس��کو ش��د و مورد استقبال مهدی س��نایی سفیر 
کشورمان در روس��یه و نیز معاون سازمان روس اتم روسیه قرار 
گرفت. صالحی در بدو ورود در گفت وگو با خبرنگار واحد مرکزی 
خبر با بیان اینکه تولید 20 هزار م��گاوات برق اتمی از تکالیفی 
است که مجلس ش��ورای اس��لامی برای دولت قرار داده است، 
گفت: در س��فر امروز قراردادی برای س��اخت دو نیروگاه اتمی 
دیگر با مش��ارکت طرف روس امضا می ش��ود. وی با بیان اینکه 
این دو نیروگاه به منظور تامین صرفه جویی در سرمایه گذاری 

در استان بوشهر احداث خواهد شد، افزود: در مجموع در استان 
بوش��هر پنج نیروگاه اتمی احداث خواهد شد، اما این نیروگاه ها 
پس از پایان مراحل ساخت دو نیروگاه مورد توافق امروز خواهد 
بود. رییس سازمان انرژی اتمی همچنین با اشاره به هم زمانی 
امضای این قرارداد س��اخت نیروگاه هسته ای با گفت وگوهایی 
که در مورد توافق هس��ته ای در مسقط در جریان است، این امر 
را کاملا تصادفی دانس��ت و افزود: همچنین امروز درباره سازو 
کارهایی برای مبادله سوخت هسته ای با طرف روسی تبادل نظر 

خواهیم کرد که جزییات آن را منتشر خواهیم کرد.
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راه   فــوم

فـراخـوان 
پیمانکاران محترم فضای سبز 

جهت ارزشیابی شرکت و دریافت 
مدارک از تاریخ 93/8/24 لغایت 

93/8/29 به امور پیمانکاران 
سازمان مراجعه فرمایید.

 تلفن: 32674000

سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان 

به موجب صورت جلسات مجمع عمومی عادی سالیانه 
مورخ 1393/07/14 تصمیمات ذیل در ش�رکت مزبور 
اتخاذ گردیده که جهت اطلاع عموم در روزنامه رسمی 

کشور و روزنامه اصفهان زیبا درج و منتشر می گردد.
1-ترازنامه و حساب سود و زیان شرکت منتهی به سال 
1392 پس از قرائت گزارش بازرس مورد تصویب قرار 

گرفت.
2-آقای�ان محم�د رض�ا غلام�ی ب�ه ش�ماره مل�ی 
0056826621 به سمت بازرس اصلی و میثم حیدری به 
شماره ملی 6609678855 به سمت بازرس علی البدل 

شرکت برای مدت یکسال انتخاب شدند. 

آگهی تصمیمات در شرکت صنایع غذایی چیکا سپاهان
 )سهامی خاص( به شماره ثبت 1592 و شماره شناسه ملی 

10260310116 اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان مبارکه 

معاون اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان مبارکه - مظاهر نصرالهی 



    عمليات اجرايي احداث خيابان فرشادي، اوايل سال آينده 
آغاز مي شود

مدير منطقه ۳ اصفهان با اشاره به پيشرفت ۷۰ درصدي آزادسازي ادامه 
خيابان فرش��ادي اعلام كرد: عمليات اجرايي خيابان فرشادي )كمكي 

خيابان آمادگاه( اوايل سال آينده آغاز مي شود.
منصور نجف��ي خبر گفت: آزادس��ازي و احداث ادامه خيابان فرش��ادی 
حدفاصل خيابان های استانداری و باغ گلدسته به طول بيش از ۳۰۰ متر 

موازی خيابان آمادگاه در دستور كار شهرداري منطقه ۳ قرار دارد.
وي با اشاره به اينكه آزادس��ازي اين خيابان در دست انجام است، افزود: 

تاكنون آزادسازي خيابان فرشادي ۷۰ درصد پيشرفت داشته است.
مديرمنطقه ۳ اصفهان تصريح كرد: بر اساس برنامه ريزي هاي انجام شده 
عمليات اجرايي اين خيابان از اوايل سال آينده آغاز مي شود. احداث اين 

خيابان نقش موثری در كاهش ترافيك خيابان آمادگاه دارد.

   پيشرفت ۵۰ درصدي آزادسازي خيابان اتحاد
مدير منطق��ه ۱۴ اصفهان با اش��اره به اينكه آزادس��ازي باند ش��مالي 
خيابان اتحاد تاكنون ۵۰ درصد پيش��رفت فيزيكي داشته است، اظهار 
 داشت: عمليات اجرايي باند ش��مالي خيابان اتحاد در بودجه سال آينده 
پيش بيني شده است. حسين كارگر گفت: خيابان اتحاد به طول يك كيلومتر 
حدفاصل خيابان هاي بعثت تا زينبيه در كنار مادي شاه پسند در دستور 
كار اين منطقه قرار دارد. وي با اشاره به اينكه عمليات اجرايي باند جنوبي 
خيابان اتحاد تكميل شده است، افزود: اكنون نيز آزادسازي باند شمالي 
خيابان اتحاد در حال انجام است و تاكنون ۵۰ درصد پيشرفت داشته است.

كارگر تصريح كرد: عمليات اجرايي باند شمالي خيابان اتحاد در بودجه 
سال آينده پيش بيني ش��ده اس��ت. خيابان اتحاد در دل بافت فرسوده 
منطقه ۱۴ قرار دارد از اين اجراي اين خيابات تاثيربس��زايي در نوسازي 

بافت فرسوده خواهد داشت.

   پيش�رفت 7۰ درص�دي عملي�ات اح�داث س�الن مطالعه 
شهرك قدس

مدير منطقه ۱2 اصفهان از پيشرفت ۷۰ درصدي عمليات احداث سالن 
مطالعه ش��هرك قدس در اين منطقه خبر داد. محمدرضا بركت عنوان 
 كرد: سالن مطالعه شهرك قدس در زميني به مساحت يك هزار مترمربع 
در يك طبقه در حال احداث مي باش��د. وي افزود: در بودجه سال جاري 
۸۰۰ ميليون تومان اعتبار جهت س��اخت اين مجموعه پيش بيني شده 
همچنين در بودجه سال گذشته نيز ۴۰۰ ميليون تومان اعتبار براي آن 
اختصاص يافته است. مدير منطقه ۱2 اصفهان اذعان داشت: اين پروژه 
تاكنون ۷۰ درصد پيشرفت فيزيكي داشته و پيش بيني مي شود تا پايان 

سال جاري در اختيار شهروندان قرار گيرد. 

آيت الله طباطبايی نژاد: 

تعيين ظرفيت رشته های دانشگاهی 
براساس نياز بازارکار

آيت الله طباطبايی ن��ژاد نماينده ولی فقيه و ام��ام جمعه اصفهان اظهار 
 داش��تند: دانش��گاه بايد علاوه بر توجه به ابعاد اعتقادی دانش��گاهيان، 
فارغ التحصيلان را به نحوی تربيت نمايد كه بتوانند برای جامعه مثمرثمر 
باشند و به رفع مشكلات بيكاری كمك كند. خوشبختانه دانشگاه جامع 
علمی كاربردی همانطور كه از نامش پيداست توانسته است علم و عمل را 

با هم آميخته كند و به جنبه های كاربردی اهميت ويژه ای دهد. 
نماينده ولی فقيه و امام جمعه اصفهان با بيان اهميت آموزش های مهارتی 
در اشتغال زايی و رفع مشكل اشتغال، از فعاليت و عملكرد مركز آموزش 
علمی كاربردی جامعه اسلامی كارگران ابراز رضايت كرد؛ تعيين ظرفيت 
رشته های دانشگاهی براساس نياز بازار كار و توانايی انجام كار توسط زن 
و مرد، مهارت آموزی در رشته های مختلف و ارايه آموزش های عملی، از 
مورادی بود كه آيت الله طباطبايی، ضمن اشاره به آنها خواستار پيگيری 

مسوولان شد. 

توسط سازمان خدمات موتوری شهرداری 
صورت گرفت؛ 

پاکسازی رودخانه زاينده رود 
        

س��ازمان خدمات موتوری علاوه بر اينكه با استفاده از خودروهای مجهز 
عمرانی و خدماتی به صورت 2۴ س��اعته ش��بانه روز و در ۳6۵ روز سال 
عمليات عمرانی و خدماتی شهر اصفهان را به انجام می رساند دارای اكيپ 
ويژه نظافت رودخانه زاينده رود می باشد كه همزمان با جاری شدن آب در 
بستر زاينده رود، اكيپ پاكسازی اين سازمان با بكارگيری بيش از سی نفر 
نيروی زبده در دو شيفت كاری از محل ناژوان تا پل شهرستان نسبت به 
جمع آوری اشيا، تنه درخت، پسماند خشك و ديگر مواردی كه به همراه 
جاری ش��دن آب وارد رودخانه گرديده بود اقدام نموده و در اسرع وقت 
توسط خودروهای سازمان از شهر خارج ش��ده و كماكان اين روند ادامه 

دارد تا شاهد رودخانه ای زيبا در كلانشهر اصفهان باشيم.

استاندار اصفهان :

اصفهان برای برگزاری همايش های بين المللی آمادگی کامل دارد
استاندار اصفهان اعلام كرد: اصفهان به دليل دارا بودن ظرفيت ها و 
پتانسيل های فراوان علمی و فرهنگی، برای برگزاری همايش های 

بين المللی آمادگی كامل دارد.
به گزارش اداره كل روابط عمومی استانداری اصفهان، دكتر رسول 
زرگرپور در ديدار با معاون فرهنگی دانشگاه پيام نور كشور در آستانه 
برگزاری جشنواره  ملی قرآن و عترت دانشجويان سراسر كشور ابراز 

اميدواري كردكه اين جشنواره با قوت پيگيری و برگزار شود.

اس��تاندار اصفهان با بيان اينكه اس��تان اصفهان از استان های تراز 
اول در بخش های صنعت، گردش��گری، ميراث فرهنگی و صنايع 
دستی  است، گفت: اصفهان رتبه  دوم كش��ور را در بخش علمی و 
دانشگاهی دارد. رسول زرگرپور وجود پنج دانشگاه ملی ؛۱۷۰ واحد 
 دانشگاهی استانی، حدود ۳2۰ هزار دانش��جو و بيش از هفت هزار 
دانشجوی دكتری در اصفهان را نشان دهنده  صبغه  فرهنگی و علمی 
استان برش��مرد. وی با بيان اينكه اصفهان دارای مردمانی متدين، 

ولايتمدار و شهيدپرور است، افزود: اين استان با دارا بودن 6 درصد از 
جمعيت كشور، ۱۰ درصد از شهدا و ۱۱ درصد از جانبازان كشور را به 
خود اختصاص داده است كه اين مهم از صبغه  فرهنگی و دينداری 

مردمان اين ديار نشأت گرفته است.
رس��ول زرگرپور گنجينه های بزرگ علما و فقها در اصفهان را يك 
نعمت بزرگ برای استان دانس��ت و افزود: وجود تخت فولاد و عطر 
شهدا و علمای بزرگ در  اين خاك مقدس، افتخاری برای اصفهان 

است. زرگرپور با اشاره به وجود بيش از ۷۰۰ بقاع متبركه در اصفهان، 
اين استان را يكی از مراكز مهم برگزاری اجلاس های ملی و قرآنی 
دانس��ت. به گفته وی، اصفهان به دليل دارا ب��ودن اين ظرفيت ها 
و پتانس��يل های فراوان علم��ی و فرهنگی، آمادگ��ی كامل برای 
برگزاری همايش های بين المللی را خواهد داشت و با بهره برداری 
از مركز همايش های بين المللی شهرداری، اين آمادگی دوچندان 
خواهد شد. استاندار اصفهان تصريح كرد : برگزاری اين رويدادهای 
مذهبی- فرهنگی بسيار پر بركت اس��ت و اثرات معنوی خود را در 
استان خواهد گذشت. معاون فرهنگی دانشگاه پيام نور كشور نيز در 
اين ديدار گفت: جشنواره قرآن و عترت، ۱۷ دوره و به صورت ملی 
برگزار شده است و امسال اين جشنواره در پايتخت فرهنگ و تمدن 

ايران اسلامی برگزار خواهد شد.

 

 6۰ خدم��ت ب��ه ص��ورت الكترونيك��ی روی 
درگاه الكترو نيكی ش��هرداری اصفهان ارايه 
می ش��ود. اكنون زمينه اس��تفاده شهروندان 
از  خدم��ات الكترونيكی ش��هرداری از طريق 
تلفن همراه نيز فراهم ش��ده اس��ت وازس��ال 
گذشته نسخه تلفن همراه درگاه الكترونيكی 
 ش��هرداری اصفهان تهيه شده اس��ت و ش��هروندان از طريق 

تلفن همراه نيز به خدمات الكترو نيكی دسترسی دارند. 
طرح آموزش رايگان شهروند الكترونيك نيز برای فراهم شدن 
زمينه اس��تفاده ش��هروندان از خدمات الكترو نيك از دو سال 
پيش اجرا ش��ده است. ش��هرداری ها به عنوان مس��وول ارايه 
خدمات شهری بيش از هر ارگانی با چالش هايی نظير افزايش 
جمعيت و تبعات آن مواجه اند و مدي��ران از فناوری اطلاعات 
و ارتباطات به عن��وان ابزاری قدرتمند ب��رای رو يارويی با اين 
چالش استفاده می كنند.  ش��هرداری اصفهان با بهره گيری از 

تكنولوژی روز و ارايه خدمات مجازی برای ايجاد رفاه بيش��تر 
برای ش��هروندان و ايجاد محيط بهتر ب��رای كار و زندگی آنها 
تلاش می كند و به س��مت تو س��عه خدم��ات الكترونيكی در 
اصفهان حركت می كند. مدير عامل سازمان فناوری اطلاعات 
شهرداری اصفهان از ايجاد شهرداری الكترو نيك به عنوان هدف 
 راهبردی ش��هرداری اصفهان ياد كرد و گف��ت كه برای تحقق 
شهر الكترونيك به دليل مش��كلات قانونی با محدوديت هايی 
رو به رو هس��تيم. مديريت واحد شهری ش��كل نگرفته است 
و شهرداری تنها بخش��ی از مس��ووليت ها را بر عهده دارد. اما 
شهرداری اصفهان در زمينه فرهنگ سازی و آموزش شهروند 

الكترو نيك وارد شده است. 
يزدان پناه گفت كه پروژه شهر الكترونيك و تحقق آن، يكی از 
مباحثی است كه بايد در او لويت قرار گيرد و دولت بايد دستگاه ها 
را برای تحقق شهر الكترو نيك هماهنگ كند تا با تحقق شهر 
الكترونيك عقب ماندگی ها را جب��ران كنيم. وی با بيان اينكه 

در چند سال گذشته حركت های بزرگی در زمينه الكترونيكی 
 ش��دن خدم��ات در اصفهان انجام ش��ده اس��ت، عن��وان كرد: 
زير ساخت های خوبی در شهر ايجاد شده است. در زمينه ارتباطی 
شبكه فيبر نوری شهر به عنوان يكی از مهم ترين زير ساخت های 
باكيفيت، مطمئن و امن ارتباطات محقق شده است و هر سال 
در حال تو سعه اس��ت. توسعه ش��بكه فيبرنوری سبب شده، 
انتقال اطلاعات بين بخش های مختلف ش��هرداری به سرعت 
انجام ش��ود و پس از تس��ريع انتقال اطلاعات، ش��فاف سازی 
فرآيندها از دست آوردهای مهم، حركت های انجام شده است.  
 مديرعامل سازمان فناوری اطلاعات ش��هرداری اصفهان با شاره به
 مكانيزه ش��دن فعاليت ها در ش��هرداری اصفهان از م��وازی كاری

 به عنوان يكی از مشكلات در مسيرمكانيزه شدن فعاليت ها در 
 شهرداری اصفهان ياد كرد و گفت: درروند مكانيزه شدن فعاليت ها

در يك مقطع��ی به اجبار، فعاليت های س��نتی با فعاليت های 
مكانيزه به صورت موازی انجام می شود و ممكن است مشكلاتی 

ايجاد شود.
به گفته يزدان پناه، سازمان فناوری اطلاعات شهرداری اصفهان  
ظرف و بستر لازم برای مكانيزه شدن فعاليت ها را فراهم می كند 
و حوزه های مختلف شهرداری موظف هستند از اين ابزار الكترو نيكی 
استفاده كنند. وی به نقش آموزش در افزايش سرعت عمليات 
الكترو نيك اشاره كرد و افزود: گلو گاه های فنی نيز و جود دارد  
كه تلاش می شود توسط متخصصان و كارشناسان سازمان و 

بخش خصوصی رفع شوند.
مدير عامل سازمان فناوری اطلاعات شهرداری اصفهان  گفت كه 
 سامانه آموزش الكترونيك شهروند الكترو نيك يكی از سامانه هايی

است كه توس��ط س��ازمان فناوری اطلاعات ش��هرداری اصفهان 
 تو ليد شده اس��ت و نس��بت به نمونه های خارجی آن كار آمدتر 

است. 
وی به فعاليت های سازمان فناوری اطلاعات شهرداری اصفهان  كه 
با همكاری معاونت حمل و نقل و ترافيك شهرداری اصفهان انجام 
شده است، اش��اره كرد و گفت: با همكاری معاونت حمل و نقل و 
ترافيك شهرداری اصفهان طرح كارت بليط الكترونيك با موفقيت 
 AVL اجرا شد. اتوبوس های ناوگان اتوبوسرانی اصفهان به سامانه
مجهز ش��ده اند و با تجهيز اتوبوس ها به اين س��امانه برنامه ريزی 

مناسب تری برای خدمت رسانی ناوگان انجام می شود. 
 يزدان پن��اه با بي��ان اينكه نظ��ارت تصويری معابر ش��هر اصفهان 
سال هاست تحقق يافته است و هر سال درحال توسعه  است عنوان 
كرد: تقاطع های اصفهان به صورت تصويری در مركز كنترل ترافيك 

نظارت می شود.  
وی گفت كه معضل ترافيك شهر هم تنها با تحقق شهر الكترونيك 
حل خواهد شد؛ زيرا در شهر الكترونيك تقاضا برای سفركاهش 

خواهد يافت.
مديرعام��ل س��ازمان فناوری اطلاع��ات ش��هرداری اصفهان 
تاكيد كرد: يكی از مهم ترين ش��اخص های يك سازمان مانند 
شهرداری ميزان ارايه خدمات الكترو نيك است. يزدان پناه گفت 
كه اكنون6۰ خدمت الكترونيك��ی از طريق درگاه الكترو نيكی 

شهرداری اصفهان به شهروندان ارايه می شود.  
به گفته وی، س��ازمان فن��اوری اطلاعات ش��هرداری اصفهان 
مجموع حركت های سخت افزاری، نرم افزاری و شبكه را انجام 
می دهد تا خدمات به صورت الكترونيك به ش��هروندان ارايه 
شود. تبلور همه فعاليت ها6۰ خدمتی است كه به صورت الكترونيك 

روی درگاه الكترونيكی شهرداری اصفهان ارايه می شود.
مديرعامل س��ازمان فناوری اطلاعات ش��هرداری اصفهان با تاكيد 
بر اينكه بايد به سمت توسعه خدمات الكترونيك در شهر اصفهان 
حركت ك��رد، عنوان كرد: ش��هر اصفه��ان پس از ته��ران دومين 
 ش��هری بود كه ارايه خدمات الكترونيكی را در اولويت قرار داد و با 
برنامه ريزی های انجام شده در اين مسير حركت كرد و اكنون اگرچه 
كه نسبت به بسياری از شهر ها، از وضعيت مطلوب تری برخوردار 

است اما تا رسيدن به جايگاه مطلوب فاصله بسياری دارد.  
يزدان پناه گفت ك��ه زمينه اس��تفاده ش��هروندان ازخدمات 
الكترونيكی ش��هرداری از طريق تلفن همراه نيز فراهم ش��ده 
است و از سال گذشته، نس��خه تلفن همراه درگاه  الكترونيكی 
 ش��هرداری اصفهان تهيه ش��ده اس��ت و ش��هروندان ازطريق 

تلفن همراه نيز به خدمات الكترونيكی دسترسی دارند.
 مدير عامل س��ازمان فناوری اطلاعات ش��هرداری اصفهان  با 
بيان اينك��ه طرح آموزش راي��گان ش��هروند الكترونيك برای 
فراهم شدن زمينه استفاده شهروندان از خدمات الكترو نيك 
از دو سال پيش اجرا شده اس��ت، عنوان كرد: فاز اول آموزش 
شهروند الكترونيك با همكاری آموزش وپرورش اجرا  و مهر ماه 

برگزيدگان اين دوره معرفی شدند.
يزدان پن��اه گفت كه  ف��از دوم طرح آموزش رايگان ش��هروند 
الكترونيك با همكاری اس��تانداری اصفهان برای برنامه ريزی 

برای آموزش كاركنان دولت از آبان ماه آغاز شده است. 
به گفته وی، دوره آموزش شهروند الكترونيك ويژه بانوان نيز 
از آبان آغاز شده اس��ت و بانوان می توانند از طريق ثبت نام در 

فرهنگسراها در اين دوره آموزشی شركت كنند.

به منظور رفاه بيشتر شهروندان و ايجاد محيط بهتر برای زندگی؛

خدمات الکترونیکی  دراصفهان تو سعه می یابد  
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خب������ر

در شهر چه خبر؟

ليلا 
يزدانی

محمد غرضی، وزير س��ابق نفت و پس��ت و تلگ��راف ضمن حضور 
 در غرف��ه اصفه��ان زيب��ا در بيس��تمين نمايش��گاه مطبوع��ات و 
خبرگزاری های كش��ور با اش��اره به اينكه قبل از ساخته شدن 
س��د ش��اه عباس بارها ديده بودم كه رودخانه زاينده رود طغيان 
می كند و آب، ش��هر اصفهان را می گيرد، گفت: اما بعد از س��اخت 
 ش��دن س��د ديگر آن طغيان های رودخانه ای نبود و شهر مصون 

شد. 
وی اف��زود: در آن زمان فكر می كردي��م كه آب ها را نگ��ه داريم و 
درتابستان به مزارع برسانيم. در سال ۴۴ كه اين كار انجام شد منطقه 
توسعه پيدا كرد و جمعيت اصفهان نيز افزايش يافت و روستاها آباد 
شد. هر چند انتفاع موضوع حاصل شد و توس��عه به صورت وسيع 
اتفاق افتاد، اما به تدريج در سطح كشور جمعيتی كه در سال ۱۳۰۴ 
هفت ميليون نفر بود، امروز به ۷۰ ميليون نفر رس��يده اس��ت، اما 
 تمام منطقه رشد پيدا كرده است و زاگرس، ميزان آبی كه دريافت 

می كند تقريبا ثابت مانده است و ديگر جوابگو نيست.
 غرضی تصريح كرد: بايد ب��ه تكنولوژی ها تكيه ك��رد و به حق آبه ها

و س��هم آبه ها و... ب��ه صورت فنی و علمی نگريس��ت و به س��مت 

 محصولاتی رفت كه می تواند با آب كمتر توليد بيش��تری داش��ته 
باشد.

 وی تاكيد كرد: نسل جديد بايد نوع زندگی را در زندگی تخصصی 
تعريف كند. نوع زندگی نسل ما در زندگی سنتی بود و با امروز فرق 
می كرد. اما امروز بايد با توسعه همدم و همساز شويد. توسعه نتيجه 
استعداد انسان به سمت فنی تر شدن اس��ت. توسعه، امری زبانی، 

گفتنی، شعر يا فلسفه نيست.
 توس��عه در انس��انی اس��ت كه توانايی اي��ن را دارد  ك��ه خدمات 
بهتر ب��ا قيم��ت ارزان تر و كيفي��ت بهتر اراي��ه دهد. وزير س��ابق 
نف��ت و پس��ت و تلگ��راف خاط��ر نش��ان ك��رد: چ��اره كار اي��ن 
اس��ت كه يك دولتی ك��ه تواناي��ی حل مس��ائل فن��ی جامعه را 
 دارد روی كار باش��د. الان دول��ت هاي��ی ك��ه روی كار آم��ده ان��د

دولت های سياسی هستند؛ يعنی بخشی از مسائل سياسی را حل 
می كنند ولی هم عمرش��ان كوتاه اس��ت و هم كار توسعه فنی به 
 يك دولت ختم نمی شود. نس��ل جديد بايد تصميم بگيرد دولتی

 با قاع��ده اجتماعی ق��وی و فن��ی روی كار بياورد و ب��ه نظرم، آب 
كم نيست بلكه عقل يك مقداری پاره سنگ بر می دارد. 

وزير سابق نفت و پست و تلگراف در غرفه اصفهان زيبا:

به نظرم آب کم نيست بلکه عقل هايک مقداری پاره سنگ بر می دارد

دبيركل جبهه پايداری انقلاب اس��لامی و نماينده تهران، ری، 
 شميرانات و اسلامش��هر در مجلس شورای اس��لامی با حضور 
در غرفه اصفه��ان زيبا، در بيس��تمين نمايش��گاه مطبوعات و 
خبرگزاری ها در پاسخ به س��وال اين رسانه در رابطه با موضوع 
اسيد پاشی در اصفهان گفت: اسيد پاشی يك كار غلط فاحش 
است و هر كس��ی مرتكب اين كار شده اس��ت بايد به مجازات 
برسد.  حجت الاسلام مرتضی آقا تهرانی، در ادامه به قانون امر 
به معروف و نهی از منكر اش��اره و افزود: در قانون امر به معروف 

و نهی از منكر كه در مجلس به تصويب رسيد، برای كسانی كه 
به ديگران تجاوز می كنند و امنيت ش��هر را به هم بريزند قانون 
خاص داريم؛ يعنی اين فقط يك اس��يد پاشی ساده نيست كه 
صرفا قصاص صورت بگيرد بلكه از آنجا كه امنيت يك ش��هر را 
به هم ريخته است بايد پاسخگو باشد و يك مفسد است و حكم 
مفسد فرق می كند. وی خاطر نش��ان كرد: اين اتفاق ربطی به 
قانون امر به معروف و نهی از منكر ندارد و كسانی كه اين اتفاق 
را به امر به معروف و نهی از منكر ربط می دهند اصلا نمی دانند 

امر به معروف و نهی از منكر چيست.
آقا تهرانی تصريح كرد: خود اين اتفاق، يك منكر است و هر كسی 
بايد آن را محكوم كند. قانون امر به مع��روف و نهی از منكر هم 
كه به تصويب مجلس رسيده است، برای امر به معروف و نهی از 
منكر زبانی، قلبی و نوشتاری است و هيچ كس حق ندارد دست 
بلند كند و يا كار عملياتی انج��ام دهد بلكه اين كار با حاكميت 
است نه مردم حتی اگر منكری همچون اسيد پاشی اتفاق بيفتد. 
دبي��ركل جبه��ه پاي��داری انق��لاب اس��لامی در رابط��ه ب��ا 
نقش بس��يج در اجرای اي��ن قانون اظهار داش��ت: بس��يج نيز 
همانن��د بقيه موظف اس��ت، ام��ا از آنجا كه بس��يج يك ارگان 
اس��ت اگر بنا باش��د كار عملياتی انجام ش��ود، گاهی از اوقات 
باي��د وارد عمل ش��ود همانند ناج��ا و دول��ت و حاكميت يك 
بازوی عملياتی می خواه��د البته نه به اين معن��ا كه هر كس، 
ه��ر كاری دلش بخواه��د انجام ده��د. كار چماق��ی نداريم به 
خاطر اينكه امر به معروف و نهی از منكر مردمی اس��ت و زبانی 
و نه بي��ش از اين. آق��ا تهرانی با تاكي��د بر اينك��ه نتيجه قانون 
 امر به مع��روف و نه��ی از منكر اين می ش��ود كه منك��ر كنار 
م��ی رود و مع��روف ب��الا م��ی آي��د گف��ت: اينك��ه ام��روز 
مش��كلاتی در ح��وزه ام��ر ب��ه مع��روف و نه��ی از منك��ر 
داري��م ب��ه خاط��ر اي��ن اس��ت ك��ه قانون��ی در اي��ن رابطه 
 نب��وده اس��ت. ب��ه ط��ور مث��ال ام��روز در ادارات كس��ی 
نمی تواند ام��ر به معروف و نه��ی از منكر انجام ده��د، چرا كه 
ش��غلش را از دس��ت می دهد؛ بنابراين قانون ام��ر به معروف و 
نهی از منكر يك قانون حمايتی اس��ت از كس��ی كه دعوت به 

خوبی می كند. 
وی اضافه كرد: اشكال كارهايی كه پيش از ين صورت می گرفت 

اين بود كه منضبط نبوده است، لذا مردم تصور نكنند كه قانون 
امر به معروف و نهی از منكر فعلی مثل قبل باش��د. چنانچه اگر 
امروز همه به صورت زبانی امر به معروف و نهی از منكر را انجام 
دهند و از طرفی حمايت دولت هم باشد ديگر مشكلی نخواهيم 

داشت.
دبيركل جبهه پايداری انقلاب اس��لامی و نماينده تهران، ری، 
شميرانات و اسلامش��هر همچنين در رابطه با زاينده رود گفت: 
اگر می خواهيد زاينده رود آب داشته باشد، نمايندگان استان 
همگی بايد يك حرف بزنند و در مجلس با هم باش��ند. يكی از 
موضوعاتی كه قانون و قاعده دارد تالاب هاس��ت كه قابل دفاع 
است، الان در كشور تالاب انزلی درياچه اروميه و اصفهان وجود 
دارد كه اگر همه نمايندگان اين اس��تان ها يكی شوند بيش از 
۱2۰ نفر رای خواهد شد در حالی كه هر كسی به تنهايی حرفی 
می زند و به خيال خودش��ان اين كار كافی است در صورتی كه 
كافی نيست. آقا تهرانی خاطر نشان كرد: برای آب با نمايندگان 
اصفهان خيلی صحبت كرده ام و دعوتش��ان كرده ام كه با هم 
بنش��ينند و هماهنگ باش��ند. حتی با امام جمعه شهركرد در 
اين جهت صحبت كرده ام كه بياييد بنشينيد و بيهوده مجادله 
نكنيد. حرف بزنيم ت��ا زبان هم را بفهميم و بع��د به يك نتيجه 

درست برسيم و می توانيم اين كار را انجام دهيم. 
وی تصريح كرد: فكر می كنم اگر يك وجه اشتراك و يك نشست 
درست بين مسوولان اصفهان و چهار محال و بختياری صورت 
بگيرد به جای آنكه پشت س��ريكديگر حرف بزنند و همديگر را 
خراب كنند، به جای اين كارها يك نشس��ت عاقلانه و عالمانه 
داشته باش��ند  اين كار جواب می دهد. اين خواسته من جدی 

است و اميدوارم به گوش مسوولان دو استان برسد.

مرتضی آقاتهرانی در غرفه اصفهان زيبا تاکيد کرد:

خبــر مسوولان اصفهان و چهارمحال يک نشست عاقلانه و عالمانه داشته باشند
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مصرف گاز، 100 میلیون مترمکعب افزایش یافتتخصیص منابع مالی به مسکن مهر60درصد کاهش داشته است
با وجود تاکید مدیر اعتبارت بانک مس��کن ب��ر تامین منابع 
مالی پروژه های مسکن مهر، اما تخصیص منابع به این طرح 
در نیمه نخست امسال در مقایسه با شش ماه پیش60 درصد 

کاهش یافته است.
 بهار سال گذشته تکمیل و پیگیری پروژه های »طرح مسکن 
مه��ر« ترجیع بن��د س��خنان کاندیداه��ای یازدهمین دوره 
ریاس��ت جمهوری بود. همه کاندیداها با وجود انتقاداتی که 
به بزرگ ترین طرح مسکن س��ازی دولت وارد می کردند، اما 

در عین حال بر تکمیل و ادامه آن با اصلاحاتی تاکید می کردند.

این طرح که زمانی به عنوان یکی از اولویت های دولت یازدهم 
و وزارت راه و شهرس��ازی برای تکمیل به شمار می رفت، این 

روزها حال و روز چندانی خوشی ندارد.
 دوران حمای��ت زبانی از مس��کن مهر خیلی دوام نداش��ت 
و از ش��هریور ماه س��ال 92 یعنی تقریبا یک ماه پس از رای 
اعتماد بهارستانی ها به وزاری پیشنهادی دولت، وزارت راه و 
شهرسازی رس��ما اعلام کرد، طرح مسکن مهر ادامه نخواهد 
یافت و تمرکز این وزارتخانه فقط ب��ر تکمیل پروژه های این 

طرح خواهد بود.

درحالی که سال گذش��ته در میانه آبان مجموع مصرف گاز 
بخش خانگی، تجاری، نیروگاه ها و صنایع عمده و غیرعمده 
حدود 420 میلیون مترمکع��ب در روز ب��ود، در میانه آبان 
امسال مصرف گازطبیعی در کشور به 520 میلیون مترمکعب 

در روز رسیده است.
» میزان روزانه مصرف گاز نس��بت به مدت مش��ابه پارسال، 
١00 میلیون متر مکعب افزایش داش��ته و این یک رکورد به 

حساب می آید«. 
این جمله ای است که سخنگوی شرکت ملی گازایران می گوید. 

به گفته مجید بوجارزاده، میزان مصرف گاز طبیعی هم اکنون 
در کشور روزانه 520 میلیون مترمکعب است. 

به نظر می رسد بار دیگر سرمای هوا وزارت نفت را غافل گیر 
کرده و برنامه ریزی های ای��ن وزارتخانه برای افزایش تولید 
١00 میلی��ون مترمکعبی گاز تا میانه زمس��تان را به چالش 
کشیده اس��ت. به گفته حمیدرضا عراقی، مدیرعامل شرکت 
ملی گاز ایران می��زان فعلی تولید گاز کش��ور 550 میلیون 
مترمکعب در روز است؛ یعنی حدود 30 میلیون مترمکعب با 

سر به سر شدن تولید و مصرف فاصله داریم.

 آیا به درآمد زنی که برای خود کس��بی دارد، ولی مخارج او را شوهر 
می دهد، خمس تعلق می گیرد؟

حضرت آیت الله خامنه ای: آری، باید خمس آن را بدهد؛ ولی 
اگر مقداری از آن را در نیازهای زندگی خرج کرده باشد، تنها 

باید خمس باقی مانده را بدهد. 

احکام اقتصادی

سبـک زندگی

دلایل عاقبت اندیشی 
در فعالیت های اقتصادی 

س�یدمهدی س�لطانی: از نکات قابل توجه در عرصه فعالیت های 
اقتصادی و رش��د صحیح و مطلوب آن، عاقبت اندیشی و آینده نگری 

است، که مهم ترین دلایل آن چنین است: 
١- گسترش پویایی و تعهد اخلاقی و دینی در فعالیت های اقتصادی 

2- پرهیز جدی از فعالیت های زیانبار در عرصه های اقتصادی 
3- کنار نهاده شدن بسیاری از مشاغل کاذب در عرصه های اقتصادی 

4- عدم تولید کالاهای زیانبار و عرضه آن ها در بازارهای اقتصادی 
5- انجام فعالیت های اقتصادی با رویکرد منفعت همگانی 

6- عدم اختلال نظام اجتماعی از فعالیت های اقتصادی زیانبار )ر.ک: 
ابن شعبه حرانی، حسن بن علی، تحف العقول، ترجمه کره ای، ص ١24؛ 
کلینی، محمد بن یعقوب، الفروع من الکاف��ی، ج 5، ص١57؛ ایروانی، 

جواد، اخلاق اقتصادی از دیدگاه قرآن و حدیث، ص 99(.

واردات بیش از اندازه برنج در این چند سال اخیر 
موضوعی است که باعث اعتراض تولید کنندگان 
داخلی و حتی وارد کنندگان برنج قرار گرفت تا 
اینکه چندی پیش  ممنوعی��ت هایی از طرف 
وزارت جه��اد کش��اورزی  ب��رای واردات  این 

محصول در نظر گرفته شد. 
واکنون هم که  مقدار تولید و واردات برنج به س��ه میلیون تن 
رسیده است، وزیر جهاد کش��اورزی اعلام  نموده، چون میزان 
نیاز سالانه کشور همین مقدار است، بنابراین  ممنوعیت واردات 

برنج ادامه می یابد. 

   کشورمان نیازمند واردات برنج است
بر طبق اعلام محمود حجتی، وزیر جهاد کش��اورزی در س��ال 
گذش��ته بیش از نیاز، برنج وارد کشور ش��ده و امسال نیز 700 

تا 800 هزار تن واردات برنج صورت گرفته اس��ت که اگر تولید 
داخلی را به این مقدار برنج خارجی اضافه کنیم، با میزان زیادی 
از برنج در انبارها مواجه می ش��ویم، بنابراین بر اساس تصمیم  
وزارت جهاد کشاورزی واردات این محصول از کشورهای دیگر 
ممنوع شد. و پس از نشر این خبربود که  سایت اوریزا در واکنش 
به اظهارات وزیر جهاد کش��اورزی ایران اع��لام کرد با توجه به 
ممنوعیت واردات برنج از س��وی ایران، کشورهای صادرکننده 
این محصول مانند هندوستان و تایلند احتمالا با شرایط سختی 
مواجه می ش��وند. و به علاوه ممنوعیت واردات برنج در شرایط 
فعل��ی افزایش تعرفه واردات��ی برنج باس��ماتی از 22 درصد به 
45 درصد در ماه س��پتامبر هم تأثیری بیشتر  بر صادرات برنج 

باسماتی هند به ایران ایجاد کرد.
همچنین در اخبار می خوانیم که وزیر جهاد کشاورزی از ادامه 
ممنوعیت واردات برنج سخن گفته است و تا کید نموده اگر تا 

پایان فصل برداش��ت کمبود برنج  در کشور نباشد، ممنوعیت 
واردات ادامه پی��دا می کند. و البته اف��رادی چون دبیر انجمن 
برنج کشور  معتقدند که کشور ما تا پایان س��ال 94 بی نیاز از 
واردات برنج می باش��د و به حد کفایت داخل، برنج در انبارها 
داریم. ام��ا در برابر بیان��ات دبیر انجمن برنج کش��ور که معتقد 
اس��ت حداقل تایک س��ال آینده نیازی به واردات برنج نداریم، 
افرادی چون  رییس کمیس��یون کش��اورزی و صنایع تبدیلی 
اتاق بازرگانی و صنایع و معادن استان اصفهان می گویند؛قطعا 
ممنوعیت واردات برنج، مدت زمان زیادی ادامه نخواهد یافت 
 و این قانون مربوط به شرایط فعلی اس��ت و دلیلش آن ست که در

سال های قبل به میزان زیادی برنج وارد شد و اکنون  وزارتخانه  
این محدودی��ت را ایجاد نموده ت��ا بین میزان برن��ج داخلی و 
خارجی تعادل به وجود آید. حجه فروش م��ی افزاید واردات برنج 
تحت کنترل وزارت صنعت معدن و تجارت اس��ت و این در حالی 
اس��ت که باید به بخش خصوصی س��پرده ش��ود،ولی متاسفانه به 
 صورت انحصاری  تحت  کنترل افراد خاصی درآمده  است.وی تاکید 
می کند این برنج های وارداتی که از کش��ورهایی چون هندوستان 
 و پاکس��تان خریداری می ش��ود، با کیفیت اندک در ب��ازار عرضه 
می شوند و به دلیل قیمت های پایین تر نسبت به برنج های داخلی 
با استقبال بیشتری برای خرید مواجه می شوند؛ در حالی که  اغلب 
خریداران  از کیفیت پایین آنها آگاه نمی باشند .حجه فروش اظهار 
می کند البته مدتیست که به دلیل افزایش تعرفه برنج های وارداتی 
قیمت آنها نیزافزایش یافته است واین به ضرر مصرف کننده است 
اما دولت  برای ایجاد تعادل بازار برنج داخلی و خارجی مجبور به 
چنین کاری شده است. این مسوول خاطر نشان می کند علت 
اینکه کش��ور ما مجبور به واردات برنج است، آن است که برنج 
تولید داخل درح��د کفایت مصرف کنندگان نیس��ت، چراکه 
مصرف برنج در کشور ما بیشتر از تولید آن می باشد و از طرفی به 
دلیل کیفیت بالا قیمتش هم گران بوده و همه خریداران قادر 
به تهیه آن نمی باش��ند؛ بنابراین دولت مجبور به واردات برنج 

خارجی با نرخ ارزان تر است.

افزایش تعرفه ها برنج خارجی را هم گران کرد

ممنوعیت واردات برنج ادامه می یابد؟

معاون وزیر نیرو با اشاره به رفت و آمد گسترده شرکت های 
معتبر اروپایی به وزارت نیرو ب��ه منظور امضای قراردادهای 
جدید برقی، اع��لام کرد: پی��ش بینی می ش��ود در صورت 
توافق نهایی جمهوری اس��لامی ایران با گ��روه ١+5 حدود 
20 میلی��ارد دلاری ق��رارداد برقی با ش��رکت های خارجی 
امضا ش��ود. هوش��نگ فلاحتیان ، گفت: در طول چند هفته 
گذشته شاهد مراجعه گسترده ش��رکت های معتبر اروپایی و 
غیر اروپایی به تهران برای مذاکره با وزارت نیرو بوده ایم. معاون 
وزیر نیرو در امور برق و انرژی با اعلام اینکه در طول چند ماه 

گذشته تاکنون چندین پیشنهاد بزرگ از سوی شرکت های 
بزرگ اروپایی برای مش��ارکت برقی با ایران به تهران ارسال 
شده است، تصریح کرد: بر این اس��اس هم اکنون مذاکرات 
گس��ترده ای با طرف های اروپایی و به ویژه ش��رکت های صاحب 
تکنولوژی انجام گرفته است. این مقام مسوول در تبیین مهم ترین 
پیشنهادهای مطرح شده از سوی شرکت های اروپایی به وزارت 
نیرو برای مشارکت در صنعت برق ایران، توضیح داد:مهم ترین 
پیشنهادهای مطرح شده مربوط به احداث نیروگاه ها و شبکه 

انتقال برق در کشور است.

احتمال امضای 20 میلیارد دلار قرارداد برقی

شی جین پینگ که در جمع سران شرکت های تجاری آسیا در 
پکن سخن می گفت، اظهار داشت: پروژه جاده ابریشم، یکی از 
آخرین تلاش های چین برای توسعه همکاری های صنعتی و 

زیرساخت های بازرگانی در اقتصاد قاره آسیاست.
رییس جمهوری چین اعلام کرد که کشورش به منظور توسعه 
زیرساخت های بازرگانی در آسیا و احیا و بازسازی جاده ابریشم، 

40 میلیارد دلار سرمایه گذاری می کند.
وی یادآور شد: با توجه به تغییرات قابل توجه در قاره کهن، لازم 
است که کشورهای آس��یایی برای ایجاد فضایی جدید جهت 

توسعه و داش��تن اقتصادی برتر، همکاری بیشتری با یکدیگر 
داشته باشند.

وی تاکید کرد که از گذشته های دور تاکنون، برقراری ارتباط، 
آرزوی جامعه بشری بود و جاده ابریش��م نمونه بارزی در این 

زمینه است.
گفتنی اس��ت جاده ابریش��م از دیرباز جاده ای استراتژیک و 
مهم با بار تج��اری، اقتصادی و حتی فرهنگی بوده اس��ت. در 
این میان کش��ورهای زیادی سعی بر توس��عه و رونق و احیای 

دوباره آن دارند.

چین در طرح جاده ابریشم سرمایه گذاری  می کند

حداقل دستمزد کارگران 
در سال 94  بررسی شد

یک عضو فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی با اشاره به جلسه این 
فراکسیون از بررسی نحوه احتساب حداقل دستمزد کارگران در سال 94 در 
جلسه فراکسیون خبر داد. محمد حسن آصفری، اظهار کرد: در جلسه امروز 
فراکس��یون کارگری برای تعیین حداقل حقوق و دستمزد کارگران برای 
سال 94 وضعیت معیشتی، گرانی مسکن، گرانی حمل و نقل و گرانی کالاها 
نیز لحاظ شود. وی با اش��اره به حضور نمایندگانی از دولت و تعاونی های 
کارگری در جلس��ه امروز فراکس��یون کارگری مجلس خاطرنشان کرد: 
تعاونی های کارگری در این جلسه خواستار افزایش حداقل حقوق کارگران 
برای سال آینده بودند. آصفری در پایان از تاکید فراکسیون کارگری بر لزوم 

درنظر گرفتن دستمزدی در شأن کارگران برای سال 94 خبر داد.

واردات گاز ایران از ترکمنستان 
افزایش می یابد

در سفر چندس��اعته وزیرنفت ایران به ترکمنس��تان و درمذاکرات وزرای 
انرژی دوکش��ور مقررش��د روندتب��ادلات گازطبیعی درقب��ال انواع کالا 
وخدم��ات ادام��ه یابد.پیش بین��ی می ش��ود حج��م واردات گازطبیعی 
ایران ازترکمنس��تان در زمس��تان افزایش یابد. در پی ورود موج س��رما 
 به کش��ور و ب��ه بهره ب��رداری نرس��یدن افزای��ش تولی��د ١00 میلیون 
مترمکعبی گاز ازپارس جنوبی- علی رغم قول  وزارت نفت و رییس جمهور- 
اخیرا وزیر نفت درسفری چند ساعته به ترکمنستان رفت تا در یک همکاری 
دوجانبه برای واردات حداکثری گاز که در قرارداد ذکر ش��ده  توافق کند 

تا مانند زمستان سال گذشته با افت فشار و یا قطعی گاز مواجه نشویم.

نگاهی به فهرست 
قدرتمندترین افراد جهان

ترجمه: امیرحسین واعظ- چه کسی می گوید که سن مانعی در برابر 
موفقیت است؟ درآخرین لیست سالانه منتشر شده توسط فوربس، 72 
نفر به عنوان قدرتمندترین افراد در جهان معرفی شده اند که یک نفر به 
ازای هر ١00 میلیون نفر در جهان می شود. در این فهرست از غول های 
 بزرگ تکنولوژی تا رهبر کره شمالی و سرکرده گروه های تروریستی دیده 
می شوند. اما چیزی که جلب توجه می کند، سن کم بعضی از افرادی است 
که توانسته اند به این لیس��ت راه یابند. از بین 72 نفر، ده شخص حضور 
دارند که سنی کمتر از 50 سال دارند. از آنجایی که دنیای تکنولوژی در 
حال قدرتمندتر شدن است، مشاهیر این صنعت هم درحال قدرتمندتر 
 ش��دن هس��تند. چهار نفر از ج��وان ترین اعض��ای این لیس��ت، رهبری 
ش��رکت های تکنولوژی محور را بر عهده دارند. جوان ترین عضو لیست، 
 مارک زوکربرگ اس��ت که تازه به س��ی س��الگی پاگذاش��ته اس��ت. اما 
بزرگ ترین سهم از بازار شبکه های اجتماعی را در اختیار دارد. موسسان 
گوگل یعنی سرگی برین و لری پیج هم که هر دو 4١ ساله هستند و نحوه 
ارتباط ما با دانش جهانی را مدیریت می کنند ، در رتبه نهم این لیس��ت 
 ده نفره قرار دارند. همچنین س��ومین جوان این لیس��ت هم هس��تنند. 
ما هانتینگ و رابین لی نیز که که مدیریت دو عدد از بزرگ ترین شرکت 

های اینترنتی چینی را در اختیار دارند، در این لیست قرار دارند.
مهم ترین نکته ای که می توان در این زمینه به آن اش��اه کرد این اس��ت 
که هیچ کدام از این شرکت ها بیش از دو دهه از عمرشان نمی گذرد. در 
 واقع دنیای اینترنتی امروزه، مطمئن ترین راه کس��ب قدرت و همچنین 

سریع ترین راه تسلط بر دنیای دیجیتال است.
FORBES:منبع

خبـر

باشگاه میلیاردرها

پروژه ای برای توسعه کشور

 ذوب آهن ریل تولید می کند 
رییس ایمیدرو هنگام بازدید از خ��ط تولید و طرح های 
توس��عه ش��رکت ذوب آهن، گف��ت: اق��دام ذوب آهن 
 اصفهان برای تولید ریل کمک بزرگی به توس��عه کشور 

می کند. 
مهدی کرباس��یان افزود: با وج��ود رکود اقتص��ادی فعلی 
 به ویژه رک��ود در بخش مس��کن که بر ف��روش محصولات 
ذوب آهن اصفهان تاثیر مس��تقیم دارد، هم��ت کارکنان 
و تدابیر مدیریتی در این ش��رکت باعث ش��ده از طریق 
کاهش قیمت تمام ش��ده، مش��کل کمبود نقدینگی تا 

حدود زیادی رفع و افزایش تولید نیز صورت گیرد.
 وی اضافه ک��رد: در این ش��رایط خ��اص ذوب آهن با 
افزایش تولید، طرح های توس��عه ای مهم��ی نیز انجام 
 می دهد که یکی از تاثیرگذارترین آنها پروژه تولید ریل

 است.
کرباس��یان افزود: با وجود اینکه راه آهن در کشور ما از 
چندین دهه گذشته وجود داش��ته، اما هنوز تولید ریل 
نداریم. بنابراین این حرکت ذوب آهن کمک بسیاری به 

توسعه کشور می کند.
معاون وزیر صنع��ت، معدن و تجارت از سیاس��ت های 
معدن��ی ذوب آه��ن و در اختیار گیری مع��ادن مختلف 
تمجید کرد و گفت: این شرکت علاوه بر معادن زغال سنگ 
شاهرود و طبس که موفق به خرید آنها شده درباره سایر 

معادن نیز آمادگی لازم را دارد.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان نیز گزارش��ی از عملکرد 
هفت ماهه این شرکت در سال 93 ارایه داد و گفت: رشد 
42 درصدی تولید فولاد خام ، رشد ١9 درصدی تولید 
محصول نهایی، کسب رکورد های تولیدی در بخش های 
مختلف و راه اندازی باتری شماره یک کک سازی از جمله 

دستاوردهای این شرکت بوده است. 

خبــر اول
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اقتصاد و 
صنـعت

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

؟؟ 
؟؟

آیا به درآمد زنی که برای خود کسبی دارد، ولی مخارج او را شوهر می 
دهد، خمس تعلق می گیرد؟

حضرت آیت الله خامنه ای: آری، باید خمس آن را بدهد؛ ولی 
اگر مقداری از آن را در نیازهای زندگی خرج کرده باشد، تنها 

باید خمس باقی مانده را بدهد. 

احکام اقتصادی

سبـک زندگی

دلایل عاقبت اندیشی در فعالیت های 
اقتصادی 

سیدمهدی س�لطانی: از نکات قابل توجه در عرصه فعالیت های 
اقتصادی و رشد صحیح و مطلوب آن، عاقبت اندیشی و آینده نگری 

است، که مهم ترین دلایل آن چنین است: 
1- گسترش پویایی و تعهد اخلاقی و دینی در فعالیت های اقتصادی 

2- پرهیز جدی از فعالیت های زیانبار در عرصه های اقتصادی 
3- کنار نهاده شدن بسیاری از مشاغل کاذب در عرصه های اقتصادی 

4- عدم تولید کالاهای زیانبار و عرضه آن ها در بازارهای اقتصادی 
5- انجام فعالیت های اقتصادی با رویکرد منفعت همگانی 

6- عدم اختلال نظام اجتماعی از فعالیت های اقتصادی زیانبار )ر.ک: 
ابن شعبه حرانی، حسن بن علی، تحف العقول، ترجمه کره ای، ص 
124؛ کلینی، محمد بن یعقوب، الف��روع من الکافی، ج 5، ص157؛ 

ایروانی، جواد، اخلاق اقتصادی از دیدگاه قرآن و حدیث، ص 99(.

؟؟؟؟

؟

؟؟

؟

/

/

؟

؟
؟

نگاهی به فهرست قدرتمند ترین افراد 
جهان

ترجمه: امیرحس�ین واعظ- چه کس��ی می گوید که سن مانعی 
در برابر موفقیت اس��ت؟ درآخرین لیست سالانه منتشر شده توسط 
فوربس، 72 نفر به عنوان قدرت مند ترین افراد در جهان معرفی شده 
اند که یک نفر به ازای هر 100 میلیون نفر در جهان می شود. در این 
فهرست از غول های بزرگ تکنولوژی تا رهبر کره شمالی و سرکرده 
گروه های تروریستی دیده می ش��وند. اما چیزی که جلب توجه می 
کند، سن کم بعضی از افرادی اس��ت که توانسته اند به این لیست راه 
یابند. از بین 72 نفر، ده شخص حضور دارند که سنی کمتر از 50 سال 
دارند. از آنجایی که دنیای تکنولوژی در حال قدرتمندتر شدن است، 
مشاهیر این صنعت هم در حال قدرتمندتر ش��دن هستند. 4 نفر از 
جوان ترین اعضای این لیست، رهبری شرکت های تکنولوژی محور 
را بر عهده دارند. جوان ترین عضو لیس��ت، مارک زوکربرگ است که 
تازه به سی سالگی پا گذاشته اس��ت. اما بزرگرین سهم از بازار شبکه 
های اجتماعی را در اختیار دارد. موسسان گوگل یعنی سرگی برین 
و لری پیج هم که هر دو 41 ساله هس��تند و نحوه ارتباط ما با دانش 
جهانی را مدیریت می کنن��د ، در رتبه نهم این لیس��ت ده نفره قرار 
دارند. همچنین سومین جوان این لیست هم هستنند ."ما هانتینگ" 
و" رابین لی" نیز که که مدیریت دو عدد از بزرگترین ش��رکت های 

اینترنتی چینی را در اختیار دارند در این لیست قرار دارند.
مهم ترین نکته ای که می توان در این زمینه به آن اشاه کرد این است 
که هیچ کدام از این شرکت ها بیش از دو دهه از عمرشان نمی گذرد. 
در واقع دنیای اینترنتی ام��روزه، مطمئن ترین راه کس��ب قدرت و 

همچنین سریع ترین راه تسلط بر دنیای دیجیتال است.
FORBES:منبع

خبـر

باشگاه میلیاردرها

؟
؟؟؟؟
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گروه
اقتصاد و

صنعت

اطلاعیه منطقه هشت شهرداری اصفهان 

آگهی تجدید مزایده حضوری)نوبت اول( 

روابط عمومی منطقه 8 شهرداری اصفهان 

سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان 

آقای محمود دهقانی سامانی
 نظر به اینکه منزل مس��کونی به پلاک ثبتی 13280/30 بخش 5 ثبت اصفه��ان به کدنوس��ازی 34-18032 در طرح ادامه خیابان 
شهید علاقمندان قرار گرفته و این طرح در اولویت اجرایی می باشد و هیات کارشناسان رسمی دادگستری ضمن بازدید از محل نسبت 
به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 93/7/2 را صادر نموده اند، لذا با توجه به ضرورت اج��رای طرح و برابر ماده 8 لایحه قانونی نحوه 
خرید و تملک اراضی و املاک برای اجرای برنامه های عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوسیله به شما ابلاغ 
می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه پس از رویت این آگهی جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه هشت واقع 

در خیابان جابر انصاری اقدام نمایید. 
بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان در نظر دارد تعداد 18 دستگاه نیسان مدل 1371 با قیمت پایه 
کارشناسی هر دس��تگاه به مبلغ 40/000/000 ریال را به همراه تعدادی لوازم اسقاطی و مازاد بر نیاز خود 
از قبیل تانک مستعمل، بشکه خالی و اتاق حمل زباله نیسان زباله کش را از طریق تجدید مزایده حضوری به 
فروش برساند. متقاضیان ش��رکت در مزایده می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر از تاریخ درج آگهی به 
مدت ده روز با شماره تلفن 95015446 و 34456060-031 تماس حاصل نموده و یا از وب سایت این 

سازمان به نشانی اینترنتی www.isfahan.ir/khadamatmotori بازدید بعمل آورند.



توافق جامع باید خطوط قرمز را 
رعایت کند

 جزییات جدید از نامه  اوباما 
به رهبر انقلاب
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محمد هاشمی عطای کارگزاران را به لقایش بخشید

اختلافاتی که هر روز بیشتر می شود

حدادعادل:آیت الله صادق لاریجانی: 

برگ هاي آخر پرونده قطور هسته اي
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 حجت الاس��ام و المس��لمین احمد س��الک در نشست خبری 
در پاسخ به پرسش خبرنگاری درمورد شیوه اجرای امر به معروف 
و نهی از منکر و احتمال ایجاد زمینه سوءاستفاده اظهار داشت: 
ما در طرح حمایت از آمران به معروف و ناهیان از منکر از هرگونه 
سوء استفاده در مواد مختلف امر به معروف و نهی از منکر اعم از 
توهین، جسارت، بی حرمتی، تجسس و ... جلوگیری کرده ایم و تا 
آنجا که توانسته تاش کرده ایم تا سوءاستفاده ای صورت نگیرد. 
نماینده مردم اصفهان در مجلس با بیان این که »بسیاری نسبت 
به ماهیت طرح حمایت از آمران به معروف و ناهیان از منکر انتقاد 
دارند«، خاطرنشان کرد: با تصویب این طرح در مجلس به منافع 
عده ای ضربه وارد می ش��ود و رس��انه های بیگانه برای حمله به 
جمهوری اسامی ایران سوژه های خوبی را از دست خواهند داد. 
وی ادامه داد: ما موظف هستیم که از ارزش های دینی و واجبات 
الهی دفاع کنیم و امر به مع��روف و نهی از منکر واجب فراموش 

شده بود که باید احیا می شد.
 رییس کمیس��یون فرهنگ��ی مجلس نهم همچنی��ن در مورد 
دیر به تصویب رسیدن این طرح گفت: مجلس شورای اسامی 
و به ویژه کمیسیون فرهنگی، اصل هشتم قانون اساسی را پس 
از ۳۵ سال مطرح و برای تصویب قوانین آن اقدام کرد و به لطف 
خداوند، تاکن��ون۲۰ ماده از این طرح ۲۴ م��اده ای به تصویب 

مجلس شورای اسامی رسیده است.
سالک اظهار امیدواری کردکه بررسی و تصویب طرح حمایت از 
آمران به معروف و ناهیان از منکر در هفته جاری در مجلس به 

پایان برسد و به دستگاه های ذی ربط اباغ شود.

  آمران به معروف و بسیجیان، افراد بابصیرت و عاقلی 
هستند

نماینده مردم اصفهان در مجلس در مورد اسیدپاشی در اصفهان 

نیز گفت: چهار مورد اسیدپاش��ی در یک مقطع زمانی معین و 
مکان جغرافیایی معین در این ش��هر انجام شده و عامل آن نیز 

یک نفر بوده است.
سالک افزود: بررسی های روان شناسی درباره این موضوع بیانگر 
این اس��ت که این فرد گرفتاری های روحی و روانی داش��ته و 

مرتکب به اسیدپاشی شده است.
وی همچنین در واکنش به هجمه رسانه های خارجی نسبت به 
موضوع اسیدپاشی اصفهان یادآور شد: این مساله در کشورهای 

اروپایی بیشتر از کشور ایران است.
نماینده مردم اصفهان در مجلس ادامه داد: نش��ریه اش��پیگل 
اخیراً اعام کرده اس��ت که بیش از دو هزار مورد اسیدپاش��ی 
در کش��ورهای اروپایی رخ داده و در س��ال جاری نیز در کشور 
انگلس��تان ۱۴۴ مورد اسیدپاش��ی صورت گرفته اس��ت و این 
موضوع در سطح کش��ورهای اروپایی به دلایل مختلف بیشتر 

است.
سالک به نحوه پوشش اخبار مربوط به اسیدپاشی در رسانه های 
کشور اشاره کرد و گفت: در این حادثه موج سواری رسانه های 
بیگانه و جریان داخلی به وجود آمد و از آن جایی که با بررسی 
طرح حمایت از آمران به معروف و ناهی��ان از منکر در مجلس 
مصادف شد، این موج سواری با پوشش بحث اسیدپاشی با حمله 

به این طرح همراه شد.
وی با تاکید بر این که »اسیدپاش��ی تبدیل به س��وژه ای برای 
گروه ها و جریان هایی شد که علیه واجب الهی امر به معروف و 
نهی از منکر حمله کنند«، افزود: اسیدپاشی های صورت گرفته 
در اصفهان دو نوع بوده اس��ت؛ نوع اول اسیدپاش��ی س��طحی 
است که فرد اس��یدپاش از جوهر نمک استفاده کرد و دو تن از 

شهروندان اصفهانی را مورد حمله قرار داد.
وی ادامه داد: دو مورد دیگر نیز اسیدپاشی عمیق بود که از اسید 

سولفوریک غلیظ استفاده شد.
س��الک یادآور ش��د: رس��انه ها تبلیغات زیادی کرده اند تا این 
مساله را به بحث امر به معروف و نهی از منکر و ناهیان از منکر 
و بسیجیان و حزب اللهی منتس��ب کنند که موفق به این کار 
نش��دند و تمام بچه های آمران به معروف و ناهی��ان از منکر و 
بسیجیان انسان های بابصیرت و عاقلی هستند و هیچ گاه دست 

به چنین جنایتی نخواهند زد.
وی همچنین در پاسخ به پرس��ش خبرنگاری درباره وضعیت 
جسمانی حادثه دیدگان اسیدپاشی، اظهارداشت: وضعیت دو 
نفر از حادثه دیدگان رو به بهبود اس��ت و دو نفر دیگر نیز یکی 
در بیمارستان سوانح س��وختگی اصفهان و دیگری در یکی از 

بیمارستان های تهران در حال معالجه هستند.

  کمیته رسانه در دهه فجر بر تمامی فیلم های سینمایی 
نظارت دارد

رییس کمیسیون فرهنگی مجلس همچنین در پاسخ به پرسش 
خبرنگاری در مورد اقدامات کمیسیون فرهنگی مجلس برای 
توقف اکران برخ��ی فیلم ها اظهار داش��ت: یک��ی از وظایف و 
سیاس��ت های مجلس، نظارت بر حس��ن اجرای قانون اساسی 
است. بر همین اساس کمیسیون فرهنگی مجلس که از دو سال 
قبل فعالیت های خود را آغاز کرده است در کارگروهی با عنوان 
کمیته رس��انه در دهه فجر بر تمامی فیلم های سینمایی تولید 

شده نظارت دارد.
وی ادامه داد: اکران تعدادی از فیلم هایی که از گذش��ته مجوز 
داشتند به دلیل ماهیت فتنه و تناسب نداشتن با ماهیت انقاب 

اسامی و ضد ارزشی طی نامه ای منتفی شد.
رییس کمیس��یون فرهنگی مجلس به برگزاری جلس��ه ای در 
کمیس��یون فرهنگی مجلس با حضور وزیر فرهنگ و ارش��اد 
اسامی و معاونت های ذی ربط اشاره و خاطرنشان کرد: در این 
جلسه بحث های مفصلی مطرح شد و خطوط قرمز کمیسیون 
فرهنگی و مجلس شورای اسامی بار دیگر اعام شد، آقایان هم 
رعایت کردند و فیلم »عصبانی نیستم« از اکران خارج شد، سایر 

فیلم ها نیز در دستور کار است.

  استیضاحی مطرح نیست
رییس کمیس��یون فرهنگی مجلس همچنی��ن درمورد برخی 
اخبار درباره اس��تیضاح وزیر فرهنگ و ارش��اد اسامی اظهار 
داش��ت: این مس��ائل در صحن علنی مجلس مطرح نیس��ت، 
ممکن است خبرهایی باش��د ولی تاکنون در این زمینه بحثی 

نداشته ایم.
سالک افزود: برخی رس��انه ها انتقاداتی به عملکردهای وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسامی دارند که خوشبختانه در این وزارتخانه 

استقبال از انتقادات وجود دارد.

عضو ارشد تیم مذاکره کننده هسته ای گفت: از آنجا که همه موضوعات 
به نوعی به هم گره خورده این کار را سخت تر می کند و اینکه ما تا سوم 
آذر بتوانیم به نتیجه برس��یم کار دشواری اس��ت، فرصت کم است، اما 
ناامید نیستیم. س��ید عباس عراقچی، معاون وزیر خارجه و عضو ارشد 
تیم مذاکره کننده هسته ای در پایان دو روز رایزنی های سه جانبه ظریف، 
کری و اشتون در مسقط در جمع خبرنگاران گفت: در موقعیتی نیستیم 
که بگوییم پیشرفتی در مذاکرات داشتیم و در موقعیتی هم نیستیم که 
بگوییم پسرفت داش��تیم. به گزارش واحد مرکزی خبر، عراقچی اضافه 
کرد: دو روز گذشته بسیار پر کار و فشرده بود و چهار جلسه سه ساعته در 

بالاترین سطح ممکن و در کنار آن ساعت ها مباحث جانبی برگزار شد.
وی افزود: مذاکرات از ابعاد بس��یار زی��ادی برخوردار اس��ت، اما بعد از 
ساعت ها بحث هنوز در موقعیتی نیستیم که بگوییم پیشرفت داشتیم و 

در موقعیتی هم نیستیم که بگوییم پسرفت داشتیم.
معاون وزیر امور خارج��ه افزود: مذاکرات در همه ابع��اد ادامه دارد و هر 
موضوعی که مطرح می شود، مسائل جانبی و پیچیدگی هایی همچون 
مسائل فنی، حقوقی و سیاسی دارد. وی تصریح کرد: دو موضوع کلیدی 
وجود دارد؛ یکی بحث چگونگی برداشته شدن تحریم ها، تحریم هایی که 
از چهار مسیر شورای امنیت، اتحادیه اروپا، کنگره آمریکا و رییس جمهور 
آمریکا وضع شده و هر کدام از آنها برای خودش از نظر اجرایی متفاوت 

است و دوم میزان و حجم غنی سازی و موضوعات جانبی مربوط به آن.
 عراقچی گفت: در رابطه با میزان ذخایر و تاسیسات و راکتور اراک و فردو 

و دیگر موارد، مذاکرات همچنان به صورت فشرده جریان دارد.
عضو تیم مذاکره کننده هسته ای کشورمان همچنین تصریح کرد: خیلی 
مستقیم و نزدیک و عملیاتی با عنایت به هدف یعنی همان توافق نهایی 
 مذاکره کردیم و گفت وگوها همچنان ش��کل جدی و واقعی دارد، ولی 

در موقعیتی نیستیم که بتوانیم ادعای پیشرفت درمذاکرات بکنیم.
س��ید عباس عراقچی همچنین با ابراز امیدواری برای توافق تا سوم آذر 
گفت: همه طرف ها جدی هس��تند و تصمیم داریم هر چه قدر که لازم 
باشد مذاکرات را تا سوم آذر ادامه بدهیم. وی همچنین با اشاره به اینکه 
مذاکرات ۱+۵، سه شنبه با حضور معاونان وزرای خارجه و ظریف برگزار 

می شود، تصریح کرد: در حاشیه مذاکرات اصلی در ماقات هایی دوجانبه 
با روسیه و چین مشورت و رایزنی خواهیم کرد. عراقچی گفت: احتمالا 
به صورت دوجانبه با هیات آمریکایی دیدار خواهیم داش��ت و سه شنبه 
شب تصمیم خواهیم گرفت که مذاکرات را روز چهارشنبه ادامه بدهیم 
یا خیر. وی با تاکید بر اینکه جدیت کامل داریم هر چقدر که لازم باشد 
در عمان می مانیم و مذاکرات را ادامه می دهیم، گفت: هنوز هیچ توافقی 
صورت نگرفته، اما تفاوت این دور از مذاکرات با مذاکرات قبلی این است 
که ما به صورت کامل روی راه حل ها متمرکز شده ایم و موضوعات دقیقاً 
و به صراحت مشخص شده اس��ت. عراقچی در ادامه با اشاره به اینکه در 
هیچ موضوعی هنوز به راه حل قطعی نرسیدیم، افزود؛ نظرات و ایده هایی 
متفاوت برای هر موضوع وجود دارد که بعضی برای ما زمینه پذیرش دارد 
 و برخی برای طرف مقابل؛ ولی کماکان ایرادها، نگرانی ها و مش��کات

 سر جای خودش هست. وی در پاسخ به این سوال که چنانچه طرفین تا 
سوم آذر به نتیجه نرسیدند چه راهکاری را پیش بینی می کنید؟ گفت: 
از آنجا که همه موضوعات به نوعی به هم گره خورده این کار را سخت تر 
می کند و اینکه ما تا سوم آذر بتوانیم به نتیجه برسیم، واقعا کار دشواری 
امید نیس��تیم. وی با ابراز امیدواری  است، فرصت واقعا کم اس��ت، اما نا
مبنی بر اینکه در کان قضیه به توافق برسیم، گفت: این احتمال هست، 
امیدواریم. اما نمی توانیم بگویم خوشبین هستیم. معاون امور حقوقی و 
بین المللی وزیر خارجه گفت: به تاش هایمان ادامه خواهیم داد و نقطه 
مثبت این اس��ت که همه طرف ها جدیت دارند و خواس��ته ای که برای 
رسیدن به توافق هس��ت برای همه طرف ها جدی است. وی همچنین 
درباره اظهارات اخیر اوباما که چقدر توانست بر فضای مذاکرات تاثیر گذار 
باشد؟ گفت: در شرایط حساسی که هستیم خیلی نباید به فضا سازی های 
رسانه ای توجه کنیم آنچه که از نظر ما مهم است اینکه در هیات آمریکایی 
جدیت لازم را شاهد هستیم و در حال مذاکره هستیم، طبعا هر کشوری 
مواضع خودش رو به لحاظ سیاسی دارد و آن را اعام می کند، ما خیلی 
اعتنایی به این مواضع که بعضا برای پاس��خ گویی به سیاس��ت داخلی 
کش��ورها عنوان می ش��ود توجهی نداریم بلکه روی مذاکرات متمرکز 

می شویم تا به راه حل برسیم.

اشاره رییس مجلس به نامه اوباما به سران ایران:

کسی که قلدر است نامه
7 فدایت شوم نمی نویسد

رییس کمیسیون فرهنگی :

 طرح حمایت از آمران به معروف از افتخارات مجلس است
عراقچی : 

 نمی توان گفت پیشرفت یا پسرفتی در مذاکرات داشتیم

داعش توطئه ای 
برای مهار 

پیشرفت و 
توسعه عراق 

است

آتش کشتار 
شیعیان
 دامن 
عربستان را 
می گیرد

 سرنوش��ت تفاهم نامه ژنو میان جمهوري اسامي و گروه
 ۱+۵به سوژه داغ محافل سیاسي و عمومي ایران و محافل 

سیاسي جهان تبدیل شده است. 
در میان برخي دیپلمات هاي غربي این ش��ایعه شنیده مي 
ش��ود که کلید اعتدال با تدبیر مقام معظ��م رهبري قفل 
تحریم هاي خصمانه غرب و توهم تس��لیحات هسته اي 

آنها را خواهد گشود.
ظرف س��ه وز گذش��ته،محمد جوادظریف، جان کري و 
کاترین اش��تون دو روز گذش��ته را پی��ش از آغاز آخرین 
نشست ایران و گروه۱+۵ در عمان دور یک میز نشستند. 
در نگاه برخي تحلی��ل گران عمان همیش��ه براي تعامل 

 تهران با غرب خوش یمن بوده اس��ت، البته این کش��ور
 به دلیل همراهي با ایران در شوراي همکاري هاي خلیج فارس 

با انتقادات گزنده عربستان و امارات مواجه شده است.
بنا به اس��ناد ویکی لیکس، در حالی که در مناقشه بر سر 
برنامه هسته ای ایران، توصیه مخفیانه مقام های عربستان 
به مقام های آمریکایی این اس��ت که باید »سر مار را زد«، 
یوسف بن علوی، وزیر امور خارجه عمان در گفت وگوهای 
محرمانه اش با نمایندگان آمریکا تا آنجا پیش می رود که 
می گوید: »یک ایران مس��لح به س��اح اتمی لزوما عامل 
بی ثباتی در منطقه نیست و کشورهاي مدعي خود براي 

امنیت خاورمیانه خطرناک هستند.«... ماجرای پرپیچ و خم تحقیق و تفحص از دانشگاه آزاد
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سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

آیت الله صادق آملی لاریجانی، رییس قوه قضاییه در دیدار با نوری 
مالکی، معاون رییس جمهوری عراق گسترش مناسبات و روابط 
دو کشور و استحکام این روابط را موجب ثبات منطقه و همبستگی 
بیشتر کشورهای مسلمان دانست.آیت الله آملی لاریجانی با تاکید 
بر بسترها و شرایط مناسب رشد و توسعه کشور عراق، توطئه های 
خارجی علیه این کش��ور را ترفندی برای جلوگی��ری از ثبات و 
پیشرفت عراق دانس��ت. وی گفت: عراق از حیث منابع طبیعی و 
انسانی کشوری غنی است و بسترهای مهیای این کشور در ابعاد 
فرهنگی و اقتصادی شرایط مناسبی برای پیشرفت آن ایجاد کرده 
و پدید آوردن گروهی تروریستی مانند داعش در عراق هم به دلیل 

مانع تراشی در راه پیشرفت این کشور مسلمان است.
رییس قوه قضاییه با آرزوی پیروزی نیروهای مردمی و ارتش عراق 

در برابر تروریست ها، افزود: امیدواریم با حفظ شرایط وحدت آفرین 
و پیوند اقوام و مردم و مسوولان عراقی به سرعت بر مشکلات پیروز 
شوید و با غلبه کامل بر تروریست ها بتوانید به عنوان کشوری مستقل 
و معتبر در س��طح منطقه و جهان در کنار ایران و س��ایر کشورهای 
همسو، رو به توسعه و پیشرفت حرکت کنید.آیت الله آملی لاریجانی 
دوره نخست وزیری نوری مالکی در عراق را دوره ای همراه با مشکلات 
فراوان پیش روی مردم و دولت عراق توصیف و اظهار کرد: با درایت 

و قاطعیت شما و دولت عراق در آن زمان، بر مشکلات غلبه کردید و 
در دوره جدید نیز کشور عراق مسیر رو به پیشرفت خود را همچنان 
طی کند و امیدواریم در مسوولیت جدید نیز منشأ خیر و پیشرفت 
کشورتان باش��ید.رییس قوه قضاییه با تاکید بر گسترش مناسبات 
حقوقی و قضایی دو کشور حل و فصل مشکلات مربوط به اتباع ایرانی 
زندانی در عراق و اجرایی شدن هر چه سریع تر توافق نامه های قضایی 
میان دو کشور خواستار شد. رییس دستگاه قضا همچنین از دولت 

عراق خواست نس��بت به حفظ ذخایر فرهنگی اسلامی موجود در 
مراکز علمی و کتابخانه های عراق که از ذخایر جهان اسلام محسوب 
می شوند، تلاش کند. نوری مالکی، معاون رییس جمهوری عراق نیز 
دراین دیدار با ابراز خرس��ندی از س��فر به ایران و تاکید بر گسترش 
روابط دو کش��ور مبتنی بر اش��تراکات فرهنگ��ی و تاریخی گفت: 
خوشبختانه دو ملت و دولت ایران و عراق توانستند گره تاریخی در 
مناسبات خود را که متاس��فانه مربوط به جنگ بین دو کشور بود به 
خوبی باز کنند و اکنون شاهد فصل جدیدی در روابط دو کشور مبتنی 
بر حسن هم جواری و وحدت و علاقه مندی طرفین به گسترش روابط 
هستیم. وی تاکید کرد: امروز منطقه ما نیازمند تلاش برای یکسان 
کردن گام ها از طرف همه ملت ها و دولت های مسلمان با هدف حفظ 

اتحاد و ثبات منطقه است.  

آیت الله صادق لاریجانی: 

داعش توطئه ای برای مهار پیشرفت و توسعه عراق است

یادداشت

یادداشت صادق خرازی 
درباره سردار سلیمانی

    نظر اوباما و جان کری درباره »حاج قاسم«
 نام او در کانون سیاست و قدرت و درجهان اس��لام، آمیخته با رشادت و 
 آزادي و رهایي بخشي است . قاسم سرمایه جاودانه جهان اسلام و هدیه 

بي نظیر خداوند به همه ایرانیان و محرومان جهان اسلام است.
بنابراین گزارش،  صادق خرازی، س��فیر پیشین ایران در لندن و سازمان 
ملل در مطلبی که در صفحه فیسبوک منتش��ر کرده، نقل قولی از اوباما 
و جان کری، رییس جمهور و وزیر خارجه آمریکا درباره قاس��م سلیمانی 

فرمانده سپاه قدس آورده است.
متن این یادداشت را می خوانید:

به نام خدا
خواستم امروز در مورد وجودی عزیز و دُرِّ یگانه ای بنویسم.

باخود گفت��م اورا ب��ا عنوان » س��ردار« خط��اب کنم، دیدم س��پاهیان 
»قدرتمند« و باصلابت وشایس��ته برخوردار از این عنوان کم نیس��تند.

خواستم برایش از پیشوند »آقا « استفاده کنم، دودل شدم، چرا که بازهم 
هستند فرزانگانی که زیبنده آنند.

عنوان دیگری جستم. با خود گفتم او کسی است که بسیاری از »سیاست 
پیشگان« و»سیاست سازان« در حوزه پیرامونی مان از او دراندیشه ولرزان 
اند. امروزه او بسیاری از مرزهای عالم اسلام یعنی از یمن گرفته تا دشت 
قبچاق وسرزمین اویغورها، از مدیترانه و دجله و فرات هلال خصیب تا رود 
سند و کشمیر و با عشق به ایران و ایرانیت، اسلام و ائمه اطهار سلیمان وار بر 

قالیچه باور و شهادت و جهاد سوار، و هفت اقلیم را در می نوردد.

     به قول ملک الشعرای بهار:
وز پس اس��لام رو وانگه ببینی بی خلاف // » کز حلب تا کاش��غر میدان 

سلطان سنجر است«
این همان ملک است کاندر باستان بینی در او // داریوش از مصرتا پنجاب 

فرمان گستر است
از خدا غافل مش��و یک لحظه در هر کارکرد // چون تو باشی با خدا هرجا 

خدایت یاور است
او همان کس��ي اس��ت که اوباما، ریس جمهور ایالات متحده درباره او به 
العبادي، نخست وزیر جدید عراق گفته است:» او دشمن من است، ولي 
من براي او احترام ویژه اي قایل هستم.«یااینکه جان کری، وزیرخارجه 
آمریکا به دکتر جواد ظریف، وزیرامورخارجه ایران اسلامی گفته است که 

اگر برای یک بارهم شده مایل است او را ببیند.
ولی با همه این اوصاف این س��رباز وطن اس��لامی خود را »سیاستمدار« 

نمی داند.
او روس��تا زاده ای نجیب و مهربان و درد کش��یده ای ازطبقات فرودست 
خطه کرمان اس��ت. با اینکه عنوان رس��می او » س��ردار سرلشگر قاسم 
سلیمانی« است و موجب عزت جمهوري اس��لامي ایران نیز هست، ولی 
مردم کوچه و بازار و هم رزمانش اورا به نام »حاج قاسم « می شناسند.چرا 
که او انسان مخلص و مردمی اس��ت. ولی خوب در این دور و زمانه تعداد 

»حاجیان« هم کم نیستند.
پس چه کنم؟ چه بنام��م اورا ؟ با چه صفاتی و چگون��ه خطابش کنم؟... 
ولی مثل اینکه زیاد هم مشکل لاینحلی نیس��ت. بگذارید صفات اور اکه 
بر ش��مردم ردیف کنم. او » قوی وقدر«است. او » آقا« است. او » سردار« 
و »سپهس��الار« و در عین حال »سیاس��تمدار« اس��ت. او » مخلص« و 
»مردمی« اس��ت. اگر حروف اول این صفات را که او متصف به آن اس��ت 

سرهم کنم، مشکل حل می شود.
آری قاسم قاسم است.به عنوان و لقب و صفت نیاز ندارد.

قاسم محسنات بسیار زیادتری هم دارد. او به هیچ خط و سیاستی وابسته 
نیست. انسانی مستقل وهوشمند و کامل است.چون او در سایه خانواده 
دهقانی پرورش یافته به خوبی رمز و راز پیوند و قلمه زدن و تکثیر نهال و 

درخت را می داند.اکنون او خود را تکثیر کرده است.
ب��دان معن��ی ک��ه ه��زاران ه��زار نه��ال قاس��م س��ربدار در زی��ر 
دس��ت او ب��ه درخت��ان تنومن��دی ب��دل گش��ته ان��د ک��ه ام��روزه در 
جه��ان اس��لام آم��اده ج��ان فش��انی هس��تند. س��لامتي و ع��زت و 
 موفقی��ت او آرزوی هم��ه انس��ان ه��اي فرهیخت��ه و دلس��وز عال��م 

است.
نام او در کانون سیاست و قدرت و درجهان اس��لام، آمیخته با رشادت و 
آزادي و رهایي بخشي است . قاسم، سرمایه جاودانه جهان اسلام و هدیه 

بي نظیر خداوند به همه ایرانیان و محرومان جهان اسلام است.

پس سلام بر قاسم.خدا نگهدارت قاسم

روزهاي زمس��تان ۱۳۷۴ که کم کم شور و ش��عفي از انتخابات 
مجلس پنجم یافته بود، حضور گروهي تحت عنوان »کارگزاران 
س��ازندگي ایران« را در حالي حس کرد که » شعار سازندگي« 
ش��عار غالب دولت بود و اساسا هاش��می دولت خود را با این نام 

می شناخت.

    کارگزاران چگونه تشکیل شد؟
شکل گیری حزب کارگزاران در حقیقت واکنشی بود از سوی این 
قشر به عدم پذیرش برخی از چهره ها از سوی جامعه روحانیت 
مبارز برای حضور در لیست انتخاباتی جامعه که دارای اختلافات 
اساس��ی با مبانی تفکری جامع��ه روحانیت بودن��د و اولین بار 
احتمال تشکیل چنین جمعی در همان جلسه از سوی هاشمی 

رفسنجانی طرح گردید.
که وی خواس��تار راه دادن نام پن��ج نف��ر از کاندیداهای خود از 
جمله عبدالله نوری، مرتضی الویری و مجید انصاری در فهرست 
انتخاباتی »جامعه روحانیت مبارز تهران و تش��کل های همسو« 

گردید که مورد پذیرش واقع نشد.
پس از آن بود که اعلامی��ه مذکور که در حقیق��ت بیانیه اعلام 

موجودیت این حزب بود، صادر شد. 
در ذیل آن اعلامیه ۱۶ نام دیده مي ش��د ک��ه اغلب چهره هاي 
آشنایي بودند و سال ها سابقه حضور در قدرت را داشتند و درآن 

زمان همگی از اعضای هیات دولت محسوب می گشتند. 
آق��ازاده، زنگنه، ترکان، غرض��ي، نجفي، کرباس��چي ، فروزش، 
محمدخان، مهاجراني، نوربخش، محمد هاش��مي، مرعش��ي، 

امراللهي، کلانتری، هاشمي طبا و علی هاشمی.
اس��م گذاري این حزب در ابتدا موجب اعتراض بسیاري دیگر از 
کارگزاران نظام گردید و ناگزیر تا رس��مي شدن و کسب پروانه، 
براي فرار از مشکلات حقوقي آن، از عنوان »جمعي از کارگزاران 

سازندگي ایران« استفاده مي گردید.
 بیانی��ه نخس��ت آن را ۱۰ نف��ر از وزراء، چه��ار نف��ر از معاون��ان 
رییس جمهور، رییس کل بانک مرکزی و شهردار تهران امضا کرده 
بودند ک��ه به خوبي بیانگ��ر آن بود که مدیران اجرایي کش��ور با 
تشکیل باندسیاسی، قصد بسط قدرت خود به دیگر عرصه هاي 
حاکمیت را داشتند تا شرایطي فراهم آورند که در مسند قدرت 

باقي بمانند.
 به عبارت��ي کارگزاران در نگاه موسس��ان آن کارک��رد حزبي به 
معناي مت��داول آن که وظیفه »کادرس��ازي« و »مدیرپروري« 
 دارد را نداش��ت و تنها وجه اشتراک موسس��ان بقاي در قدرت 

بود.

    هشدار بزرگان نظام به موسسان کارگزاران
در چنین شرایطي برخي از بزرگان نظام به موسسان این حزب 
هش��دار دادند و نسبت به مش��کلات احزاب دولت ساخته براي 
کش��ور احس��اس خطر نمودند، در پي این هش��دارها در همان 
ابتداي امر برخي از وزیران موسس حزب انصراف خود را از حضور 
تشکیلاتي در کارگزارن اعلام کردند، گرچه همواره همراهي موثر 

براي این حزب نوپا به حساب مي آمدند. 
با این حساب شش عضو غیر وزیر، محس��ن نوربخش، عطاءالله 
مهاجرانی ، غلامحس��ین کرباس��چی، مصطفی هاشمی طباء، 
علي هاشمي بهرماني و محمد هاش��می بهرماني اعضای هیات 
موسس حزب کارگزاران سازندگی شدند و این حزب به صورت 

قانونی ثبت شد.

    نقش پررنگ محمد هاشمی در تاسیس کارگزاران
محمد هاشمی  رفسنجانی به عنوان رییس  هیات موسس نقش 

موثر و پررنگی در ایجاد کارگزاران ایفا کرد.
در جریان انتخابات س��ال 88 هرچند غلامحس��ین کرباسچی 
دبی��رکل حزب کارگ��زاران س��ازندگی و عط��االله مهاجرانی از 
چهره های مطرح آن در انتخابات از مهدی کروبی حمایت کردند 
اما حزب کارگزاران از نامزدی میر حسین موسوی حمایت کرد.

اما پس از انتخابات و در جریان فتنه 88 حزب کارگزاران و اعضای 
آن اقدام به نوشتن بیانیه هایی کردند که در آن به نوعی به فتنه 
دامن زده می شد بر همین اساس بود که شمار زیادی از اعضای 
حزب کارگزاران سازندگی نظیر هدایت آقایی، محمد عطریانفر، 
فائزه هاشمی، روشنک سیاسی، آیدا مصباحی، جهانبخش خانجانی، 
مرتضی الویری و حسین مرعشی پس انتخابات ریاست جمهوری 
دهم بازداشت ش��دند. بعد از فتنه 88 و همچنین روی کار آمدن 
دولت یازدهم تغییر و تحولات زیادی در کارگزاران به وجود آمد.

    اضافه شدن اعضای جدید به کارگزاران
اعضای جدیدی که به شورای مرکزی به این حزب اضافه شدند، 
عبارتند از: محمدحسین عادلی، س��عید لیلاز، محمد قوچانی، 
علی جمالی، شهربانو امانی، فاطمه مقیمی، اعظم نوری، عباس 
علیخانی ، علی اشرف افخمی، سیدافضل موسوی، غلامرضا پناه،  
سیدعبدالله حس��ینی ،  عباس��علی الله یاری، فرزانه ترکان،  خانم 

کفایتی، جهانبخش خانجانی، حجت الاسلام ملکی.
چهره هایي که عموما براي کارگزاران مي توانند پوشش رسانه اي 
مناسب و یا تامین بودجه نمایند. شاید خالي از لطف نباشد برخي 

از آنها را به اختصار بررسي کنیم:
   س��ید محمدحس��ین عادلی: متولد ۱۳۳۱ در اه��واز ، عضو 
شورای اقتصاد و سرمایه گذاری دانش بنیان دانشگاه آزاد اسلامی، 
در س��ال های ۱۳۶8 تا ۱۳۷۳ رییس کل بان��ک مرکزی ایران و 
بعد از آن سفیر ایران در لندن. وي س��فیر ایران در ژاپن و کانادا 
هم بوده و معاون اقتصادی وزارت خارجه نیز بوده است. اکنون 
دبیرکل اوپک گازی اس��ت . رئیس هیئت مدی��ره و مدیر عامل 
موسس��ه مطالعات »روند اقتصادی« را برعهده دارد. حضور وي 
گویا براي ترمیم صندلي خالي نوربخش است. همچنین وي در 
موسسه روند، تشکیلاتي از نیروي انساني از مخاطبان دانشگاهی، 
ش��رکت ها و افراد دیپلمات فراهم آورده است که مي تواند خلأ 

عدم کادرپروري کارگزاران را پوشش دهد.
   شهربانو امانی: متولد ۱۳۳۹ در ارومیه، نماینده دوره پنجم 
و ششم مجلس شورای اسلامی و نائب رییس مجمع نمایندگان 
ادوار مجلس. س��خنگوي خانه احزاب در مقطعي که به واسطه 
تقلب انتخابات ابطال ش��د. او را تا پیش از این بیشتر نزدیک به 
جبهه مشارکت معرفي مي کردند. در پرونده فتنه 88 بازداشت و 
با قرار وثیقه آزاد شد و در دولت یازدهم مشاور امور زنان معصومه 

ابتکار رییس سازمان محیط زیست شد.
   علی اشرف افخمی: متولد ۱۳۲۹ و از چهره هاي شناخته شده 
نظام بانکداري کشور. رییس هیات مدیره گروه توسعه اقتصادي 
تدبیر، نایب رییس هیات مدیره شرکت سرمایه گذاري البرز، عضو 
هیات مدیره سرمایه گذاري شاهد، عضو هیات مدیره پتروشیمي 
باختر، رییس هیات مدیره پتروش��یمي قائد بصیر و عضو هیات 

مدیره بانک کارآفرین از آذرماه 8۴.
   محمد قوچانی: متولد ۱۳۵۵ در رش��ت که از حضور در ارگان 
سازمان مجاهدین انقلاب رشد و ارتقا یافت. وی سردبیر روزنامه هایي 
همچون اعتماد ملی، شهروند امروز، روزنامه هم میهن و ایراندخت 
روزنامه آسمان بوده است و پیش از آن در روزنامه های زنجیره اي 
جامعه، نشاط و عصر آزادگان قلم مي زد. وي سابقه بازداشت در 
سال ۱۳۷۹ و نیز سال 88 را در کارنامه دارد. او در دهمین دوره 
انتخابات ریاس��ت جمهوری از مهدی کروب��ی حمایت کرد و به 
واسطه تاثیرش در آشوب خیاباني ۳۰ خرداد 88 بازداشت شد و 

پس از حدود ۴ ماه با وثیقه آزاد شد.
   س��عید لیلاز: متولد ۱۳۴۱ استاد دانشگاه ش��هید بهشتی، 
روزنامه ن��گار و تحلی��ل گر اقتصادی اس��ت و س��ردبیر روزنامه 
توقیف شده س��رمایه بوده اس��ت. وی در جریان اعتراضات پس 
از انتخابات ریاست جمهوری ۱۳88 دستگیر و به ۹ سال زندان 
محکوم شد که در دادگاه تجدیدنظر به شش سال کاهش یافت و 

در تیر ۱۳۹۲ نیز با توقف حکمش، آزاد شد.
   س��یده فاطمه مقیمي: متول��د س��ال ۱۳۳۷ در تهران، وي 
موسس و مدیر عامل ش��رکت حمل و نقل بین الملل است و به 

عنوان ثروتمندترین زن ایرانی شناخته مي شود.
   جهانبخ��ش خانجان��ی: متول��د ۱۳۴۵. س��خنگوی وزارت 
کش��ور در دوران اصلاحات در فتنه 88 به اتهام اجتماع و تبانی 
 به قصد ارتکاب جرم علیه امنیت کش��ور و فعالیت تبلیغی علیه 
نظام جمهوری اسلامی و تش��ویش اذهان عمومی محاکمه و به 

شش سال حبس محکوم شده بود.اعترافات خانجانی دردادگاه 
درقالب کتاب »نقش حزب کارگزان درفتنه 88« منتشرش��ده 

است.

    محمد هاشمی: استعفا دادم!
در همین رابطه محمد هاشمی دبیر سیاسی کارگزاران اخیرا با 
اعتراض علیه اعضای اضافه ش��ده به مرکزیت این حزب تصریح 

کرد: ادامه حضورش در کارگزاران را موجب تشنج است.
وی گفت: آنچه به استعفای من منجر شد ترکیب شورای مرکزی 
بود. بالاخره اش��خاصی در این گروه الان حضور دارند که از بدو 

تاسیس با کارگزاران نبودند و در برهه هایی منتقد بودند.
هرچند که محم��د قوچاني هرگونه اختلاف با محمد هاش��مي 
را تکذیب کرده، ولی ظاهرا محمد هاش��می با افرادی همچون 
مرعشی و کرباسچی و محمد قوچانی که کارگزاران را لیبرال معرفی 
می کردند، اختلاف داشت. در همین رابطه یکی از سایت های خبری 
نوشته که  آشکار است که محمد هاشمی از افزایش اعضای شورای 
مرکزی به ۳۱ نفر و ورود نیروهای جوان و اصلاح طلبی که بیش 
از »ارادت به هاش��می« با »علاقه به خاتمی« شناخته می شوند 
 چندان خرسند نیس��ت ولو ابراز نکند هرچند که اعضای جدید 
می گویند دغدغه آنها فراتر از نام هایی چون هاش��می و خاتمی 

است و مفاهیمی چون توسعه و دموکراسی را مد نظر دارند.

    اختلافاتی که هر روز بیشتر می شود 
به هر صورت زمزمه های اختلاف در حزب کارگزاران با استعفای محمد 
هاشمی به واقعیت تبدیل ش��د و یکی از موسسان کارگزاران منزلت 

حزبی خود را باوجود جوانان پایین دید. 
به نظر می رس��د که این بار خبر از از خود گذش��تگی پیران نیست و 
ظاهرا پیام این استعفا قهر است. آنچه عیان است نارضایتی برادر رهبر 
معنوی حزب کارگزاران اس��ت که حتی باوجود مش��ورت با آیت الله 
 هاشمی رفسنجانی عطای حزب فن س��الار و تکنوکرات را به لقایش 

بخشید. 
به نظر می رس��د که با اتفاقات رخ داده آغاز اختلاف در بدنه سیاسی 
اصلاح طلبان خیلی زودتر ازآنچه تحلیل گران سیاس��ی پیش بینی 
می کردند، رخ داده و حالا باید منتظر ماند و دید که در روز های آینده 
و احتمالا ایام نزدیک به انتخابات چه اتفاقاتی در این جریان سیاسی 

رخ می دهد.

اختلافاتی که هر روز بیشتر می شود
محمد هاشمی عطای کارگزاران را به لقایش بخشید

به نظر می رسد که با اتفاقات رخ 
داده آغاز اختلاف در بدنه سیاسی 
اصلاح طلبان خیلی زودتر ازآنچه 

تحلیل گران سیاسی پیش بینی 
می کردند، رخ داده و حالا باید منتظر 

ماند و دید که در روز های آینده و 
احتمالا ایام نزدیک به انتخابات چه 
اتفاقاتی در این جریان سیاسی رخ 

می دهد

مشاوررسانه ای رییس جمهور با بیان اینکه اولویت های دولت با 
توجه به مشکلات کشور انتخاب شده است، گفت: باید این مجال را 
به رییس جمهور داد تا براساس برنامه هایی که دارند بتوانند کارها 
را دنبال کنند.به گزارش خبرنگار مهر محمدرضا صادق مش��اور 
رسانه رییس جمهور در جریان بازدید از بیستمین نمایشگاه بین 
المللی مطبوعات و خبرگزاری ها در غرفه خبرگزاری مهر حضور 
یافت.صادق در گفت وگو با خبرنگار مهر در پاسخ به این سوال که 
در یک س��الی که از روی کار آمدن دولت تدبیر و امید می گذرد، 
وضعیت حاکم بر رس��انه ها را چطور ارزیابی می کنید، گفت: این 
نشاط و شادابی که در غرفه های مختلف قابل مشاهده است، هم 
در اهالی رس��انه و هم در مراجعه کنندگان می تواند گواهی باشد 
از نگاه ویژه دولت به رسانه.وی ادامه داد: اگر بخواهیم نگاه دولت 
به رسانه را درچند جمله توصیف کنیم،دولت دنبال آن است که 
شرایطی پدید بیاید تا رس��انه ها بتوانند درچارچوب های قانونی 

آزاد و پرتلاش رسالت خود را ایفا کنند.
مشاور رس��انه ای رییس جمهور در ادامه با اش��اره به طرح امر به 
معروف و نهی از منکر گفت: یکی از گرفتاری ها همین است که ما 
در جاهایی که می خواهیم اظهارنظرها را دریافت کنیم، اشخاص را 
در شرایطی قرار می دهیم که فرصت تبیین موضوع را ندارند، مثلا 
در مورد امر به معروف و نهی از منکر فرصت تبیین مناسب برای 
من پدید نمی آید که در حد چند جمله در مورد آن صحبت کنم و 
یک اظهارنظر خیلی گذرا مطرح می شود. بعد خود همین موضوع 
تیتر می ش��ود که نه تنها افکار عمومی از آن بهره نمی برد، بلکه 

ممکن است تشویش��ی را هم پدیدار کند.وی ادامه داد: رسانه ها 
پرسش هایی را که در حوزه با اهمیتی همچون امر به معروف و نهی 
از منکر از اهل نظر بپرسند، باید این پرسش ها را در شرایط مناسب 
مطرح کنند و به شکل صحیح و جامع آن دیدگاه مطرح شود و در 
آن صورت است که می توانیم بگوییم آن قضاوت و تحلیلی که ارایه 
شده درست است. وی ادامه داد: مثلا ممکن است در حاشیه یک 
بازدید مثل همین نمایش��گاه مطبوعات از یک شخصیتی سوال 
شود و ما هم خجالت بکشیم که نخواهیم جواب خبرنگار را بدهیم 

و یک جمله ای بگوییم و آن جمله حق مطلب را ادا نکند.
وی همچنین در پاسخ به این سوال که با توجه به عملکرد دولت 
در یک س��ال اخیر این انتقاد به دولت وجود دارد که اولویتش به 
سیاست خارجی بر سیاست داخلی سایه افکنده است و به مسائل 
داخلی کش��ور توجه چندانی نمی کند، نظر شما در این خصوص 
چیس��ت؟ گفت: دکتر روحانی با توجه به آنکه قب��ل از انتخابات 
دیدگاهش را مطرح کرده است، مردم نیز با توجه به آن دیدگاه ها 
به ایش��ان رای دادند و رییس جمهور هم از اولین روزی که کار را 
شروع کردند وفادار و مصمم نسبت به آن شعارها و اجرایی کردن 

آن تلاش کردند.
مش��اور رس��انه ای رییس جمهور ادامه داد: رییس جمهور یک 
فرد صاح��ب نظر در حوزه های مهم و اساس��ی کش��ور اس��ت و 
مشکلات کشور را به درس��تی احصا کرده بودند و رابطه ای که با 
مردم برقرار کرده بود رابطه صحیحی ب��ود، بنابراین این مجال را 
باید داد تا رییس جمهور براس��اس برنامه هایی که دارند بتوانند 

کارها را دنب��ال کنن��د و اولویت های��ی که ایش��ان انتخاب می 
کنند این فرصت را بدهیم تا اجرایی ش��ود و ثمراتش به دس��ت 
بیاید.وی با بیان اینکه اثرات ملموس و محس��وس سیاست های 
دولت در کشور مش��اهده می ش��ود، گفت: با توجه به مشکلاتی 
که کش��ور داش��ت و دولت تدبیر و امی��د آن را تحوی��ل گرفت 
 امروز بعد از گذشت یک سال پیش��رفت ها و موفقیت های آن را 

می شود دید مانند مهار تورم،رشد اقتصادی و یا تعاملات بین المللی. 
خوشبختانه امروز شرایط خوبی است و به چشم انداز آینده امیدوار 
هستیم.صادق همچنین درخصوص وزیر پیشنهادی دولت برای 
وزارت علوم گفت: او سوابق درخشان علمی و درخشان در حوزه 
آموزش عالی دارد و براس��اس معیارهای موردنظر رییس جمهور 
انتخاب شده است که ان ش��اءالله مورد اقبال نمایندگان محترم 

قرار خواهد گرفت.

مشاور رسانه ای رییس جمهور:

وزیر پیشنهادی علوم براساس معیارهای مورد نظر رییس جمهور انتخاب شده است



دانشگاه آزاد اسلامی از بزرگ ترین مراکز آموزشی در ایران است که 
کار خود را در ۱۰ مرداد ۱۳۶۱ آغاز کرد.

با در نظر گرفتن جمعیت جوان کشور و تقاضاهای رو به رشدی که 
برای ورود به دانشگاه ها وجود داشت، دانشگاه های دولتی به تنهایی 
نمی توانست پاسخگوی داوطلبان ورود به دانشگاه ها باشند. از سوی 
دیگر، وابس��تگی نظام آموزش عالی دولتی به بودجه دولتی )نفت 
محور(،مشارکت بخش غیردولتی در سرمایه گذاری آموزش  عالی، 
را اجتناب ناپذیر نموده بود. لذا اصل تاسیس دانشگاه آزاد اسلامی 
در اوایل انقلاب ،آن هم به صورت مردمی و بدون وابستگی به بودجه 
عمومی دولت از مهم ترین اقدامات بش��مار می رود. از طرف دیگر، 
ورود بخش غیردولتی به فعالیت در آموزش عالی می توانس��ت به 

تنوع، پویایی، رقابت و افزایش کیفیت کمک مؤثری نماید.
زحمات طاقت فرسای مدیران، اساتید و کارکنان دانشگاه در سطوح 
مختلف و اقصی نقاط کشور در طول ۳۳ سال گذشته  در تاسیس و 
راه اندازی واحدها و شعبات، فراهم سازی امکانات و نیازمندی ها، 
و اداره مجموعه های تازه تاس��یس با کمترین مشکلات اجتماعی 
قابل تقدیر و تحسین می باشد. فلذا تاسیس دانشگاه آزاد اسلامی 
دراوایل انقلاب فرصت مغتنمی برای تکمیل ساختار نظام آموزش 

عالی بشمار می رفت.
دانشگاه آزاد اس��لامي در ابتدا یک مؤسسه کوچک و اساسنامه آن 
نیز بر این مبنا تدوین ش��ده بود، اما در حال حاضر به یک مؤسسه 
آموزش عالي بزرگ تبدیل ش��ده است که دانش��جویان و سرمایه 

مالي بسیاري  دارد. 

    تفحص از دانشگاه آزاد در مجلس هفتم
نارسایي ها و نقاط ضعف دانشگاه آزاد اسلامي طي دو دهه اخیر در 
فضاي عمومي کشور مطرح بوده و موجب ورود نهادهاي نظارتي و 
ارایه گزارشاتي از عملکرد دانش��گاه به مناسبت هاي مختلف شده 

است.
با توجه به اساس نامه  قدیمی، عمده نظارت بر دانشگاه آزاد توسط 
هیات مؤسس و هیات امنا صورت مي پذیرفت، اما در مجلس هفتم 
بحث تحقیق و تفحص از مراکز آموزش عالي کشور مطرح شد که 
بر اساس آن بنا بود در مورد دانشگاه آزاد نیز تحقیق و تفحص انجام 

شود، اما طی این تحقیق مشکلات زیادي به وجود آمد.
عبدالله جاسبی به این بهانه که دانشگاه آزاد خصوصی است، حاضر 
نبود نظارت مجلس را بپذیرد اما بعد که مجلس مقاومت کرد و ادله 
غیرقابل نفی درباره خصوصی نبودن دانشگاه آزاد ارایه داد و اعلام 
کرد این مجموعه یک مؤسسه عمومی است چون سهامداری ندارد 
و کسی س��رمایه اولیه آن را نیاورده، در عمل تحقیق را به بن بست 

کشاندند و کارشناس تحقیق و تفحص را از دانشگاه اخراج کردند. 

    ماجرای دنباله دار تفحص از دانشگاه آزاد درمجلس نهم 
همچنین در ابتداي مجلس نهم موضوع تحقیق و تفحص از دانشگاه 
آزاد اسلامي مجدداً مطرح و در تاریخ 9۱/8/۱۶ به تصویب مجلس 

شوراي اسلامي رسید.
به هر صورت باید به این نکته توجه کرد که امروزه دانشگاه آزاد بسیار 
بزرگ تر از چند وزارتخانه است، اداره این مجموعه گسترده نیازمند 
ستادي چابک و قوي است. دانش��گاه در حال حاضر داراي بیش از 
5۰۰ واحد، شعبه و مرکز مي باشد که اداره چنین مجموعه عظیمي 

نیازمند اصلاح ساختاري است. 
ساختار دانشگاه تا کنون به طور متمرکزسازماندهي شده و از ستادي 
ضعیف و ناکارآمد برخ��وردار بوده و دفاتر منطق��ه اي، صرفاً نقش 

هماهنگي و انتقال پیام را برعهده داشته اند.
از ابتداي شکل گیري دانشگاه، نقش نظارتي وزارت فرهنگ و آموزش 
عالي س��ابق به نوعي نادیده گرفته شده و متأسفانه مصوبه مجلس 
شوراي اس��لامي و تصویب آیین نامه اجرایي عملًا از دستگاه هاي 

حاکمیتي سلب اختیار نموده است.
این دانش��گاه در منطقه اي مس��کوته و خارج از حوزه استحفاظي 

رسمي ستاد انقلاب فرهنگي شکل گرفت، رشد کرد و حتي شوراي 
عالي انقلاب فرهنگي نیز کنترل و نظارت سیاستي و برنامه اي خاص 
حتي در حد سایر دانش��گاه ها اعم از دولتي و غیردولتي بر دانشگاه 

آزاد اسلامي نداشت.

    گزارش جنجالی تفحص از دانشگاه آزاد
به هر صورت بعد از فراز و نش��یب های ف��راوان در مورد تفحص از 
دانشگاه آزاد چندی پیش بود که رسانه ها متن کامل گزارش هیات 
تحقیق و تفحص از این دانشگاه را منتشر کردند، گزارشی که شاید 

بتواند به خیلی از حواشی پایان دهد.
در جمع بندی گزارشی که مجلس در این باره تهیه کرده آمده است: 
هر چند برای اینکه دانشگاه آزاد اسلامی به وضعیت امروزی از حیث 
آموزشی، پژوهشی، اداری و عمرانی برسد، زحمات طاقت فرسایی در 
سطح مدیریتی توسط مدیران، اساتید  کارکنان کشیده شده است، 
که آثار آن در نقطه ای از کشور قابل مشاهده است، ولیکن نمی توان 
نقش دانشگاه را در ایجاد ناهماهنگی ها در ساختارآموزش عالی و 

شکل گیری موجی از مدرک گرایی در کشور نادیده گرفت.
 آثار توس��عه بی روی��ه و عجولان��ه، ب��دون توجه به فراهم ش��دن 
زیر ساخت های اولیه و نیازهای منطقه ای را امروز در سطح جامعه 
شاهدیم. فلذا تداوم چنین روندی نه نتها مفید نیست بلکه به نوعی 

فاجعه نیز هست. 
مدیریت آموزش عالی در کشور نیازمند حفظ هماهنگی بین همه 

دانشگاه های دولتی و غیر دولتی است. 
از طرف دیگر دانشگاه آزاد اسلامی تقریبا بیش از سه برابر دانشگاه 
دولتی ش��ده و مصوبه مجلس شورای اس��لامی امر را بر مسوولان 
دانش��گاه آزاد مش��تبه نموده که چون از بودجه دولتی اس��تفاده 
 نمی کنند، از چارچوب نظارت نهاده��ای نظارتی حاکمیتی خارج 
می باشند. فلذا اصلاح ساختار دانشگاه در این برهه زمانی ضروری 

است تا از ظرفیت دانشگاه کشور بیشتر منتفع گردد.

    لزوم اصلاح نظام پرداخت در دانشگاه آزاد
بررسی های تحقیق و تفحص نشان می دهد حقوق و مزایای اعضای 
هیات علمی و کارکنان دانش��گاه آزاد اسلامی برغم تلاش فراوان و 

طاقت فرسا نسبت به دانشگاه های دولتی، کمتر است.
 اصلاح نظام پرداخت و عادلانه سازی آن از مطالبات اعضای هیات 
علمی و کارکنان می باش��د. ضمنا اصلاح پرداخت پاداش سنوات 
اعضای هیات علمی و کارکنان بازنشسته و رفع مغایرت های اساسی 

قانونی از درخواست های جدی محسوب می شود.

    دخالت هیات امنا در مسائل سیاسی
از حیث مسائل فرهنگی و سیاسی دانش��گاه در دو دهه اول از عمر 
خویش فضای مناسبی را در دانشگاه و محیط های مرتبط داشته، 
ولی در دهه سوم بدلیل گرایشات هیات امناء در مداخلات سیاسی 

کشور دخالت و دچار تخلف شده است.
 از آنجایی که ورود دانش��گاه به عرصه های جناحی و مش��اجرات 
داخلی خلاف اساسنامه و ضابط است آثار سویی در فرآیند آموزش 

و پژوهش داشته و دارد.
 س��بک مدیریت اعمال ش��ده در دانش��گاه آزاد اس��لامی در سی 
سال گذشته، متناسب اداره چنین مجموعه علمی نبوده و ضروری 
اس��ت تا ضمن مش��ارکت اس��اتید و کارکنان از اعمال شیوه های 
متمرکز و دستوری پرهیز و از ساختارهای افقی برای اداره دانشگاه 

بهره گرفت.

    تخلفات در فعالیت های عمرانی
در فعالیت های عمرانی که جزو نقاط مثبت دانش��گاه محس��وب 
می شود بی توجهی به آیین نامه مالی معاملاتی مصوب هیات امنا 
کاملا آشکار می باشد.هیات تفحص همچنین در پایان گزارش خود 

پیشنهاداتی را نیز مطرح کرده است.

    پیشنهادات هیات تفحص از دانشگاه آزاد
در پایان هیات تحقیق و تفحص بر اساس اسناد و مدارک و تبیین 
نقاط قوت و اشکالات دانشگاه پیشنهاداتی را مطرح کرد و از شورای 
عالی انقلاب فرهنگی خواست برای راه کارهای اجرایی آن اقدامات 

شایسته ای را برنامه ریزی کند.
هیات تفحص مجلس اعلام کرده که س��اختار دانشگاه بیش از حد 
بزرگ و گسترده شده و علاوه بر مش��کلات و شیوه های مدیریتی 

کنونی، ضروری اس��ت تا نس��بت به چابک س��ازی و بومی نمودن 
فعالیت و مدیریت دانشگاه و واگذاری تصمیمات به مناطق دانشگاه 
آزاد اسلامی به ۳۰ دانشگاه مس��تقل )در ۳۰ استان( با هیات امنا و 
مدیریت مستقل استانی تبدیل شود و اساس��نامه هر یک به طور 
جداگانه به تصویب ش��ورای عالی انقلاب فرهنگی برسد. این اقدام 
امکان نظارت وزارتین علوم و بهداش��ت را تقویت و هماهنگی بین 

مجموعه های آموزش عالی فراهم گردد.
همچنین نمایندگان مجلس اعلام داش��تند که تا تحقق بند فوق 
 وزارتی��ن علوم و بهداش��ت وظایف حاکمیتی نظارت بیش��تری را

 بر عملکرد دانشگاه آزاداسلامی اعمال و پاسخگوی عملکرد دانشگاه 
باشند. نمایندگان تفحص کننده در گزارش خود خواسته اند که در 
شش ماه آینده واحدهایی که دارای مجوز نیستند تعطیل، و فعالیت 
واحدهای بین الملل و برون مرزی به دلیل عدم کارآیی و تخلفات و 

فقدان استانداردهای آموزشی متوقف گردد.
همچنین در این گزارش درخواست شده با توجه به ضرورت کیفیت 
 فعالیت واحد ها و رشته ها، و تاکید بر فراهم نمودن زیرساخت های

 لازم ) هی��ات علمی ق��وی و...( از توس��عه بدون مج��وز و بی رویه 
به خصوص واحدهای علوم و تحقیق��ات جلوگیری به عمل آمده و 
وزارتین علوم و بهداشت به ارزیابی تک تک واحدها جهت ارتقاکیفی 
مبادرت کنند. نمایندگان تاکید کرده اند که از ابتدای سال تحصیلی 
94 – 9۳، مجوز راه اندازی واحدها و رش��ته ها می بایستی همراه 

با میزان ظرفیت پذیرش به تایید شورای گسترش وزارتین برسد.
 همچنین  مطابق اساس��نامه درخواس��ت ش��ده که میزان شهریه 

بر حسب نوع رشته ، مقطع و... باید به تائید وزارتین برسد.
نمایندگان تاکید کرده  اند که دانشگاه از حیث ضوابط پژوهشی از 
کلیه ضوابط و مقررات وزارتین در امر ارتق��ا هیات علمی، مقالات 
علمی، مجلات پژوهشی، مراکز و طرح های تحقیقاتی تبعیت نماید 
و ضمن تقویت جنبه های سیاسی فعالیت دانشجویان در راستای 
باورها و ارزش های انقلاب اسلامی، مسوولان و متولیان دانشگاه باید 
از هرگونه دخالت در مسائل جناحی و استفاده از امکانات دانشگاه له 
یا علیه هر کس یا جریان در مناسبت هایی نظیر انتخابات در کشور 
به ش��دت پرهیزکند و آیین نامه مالی و معاملاتی دانش��گاه معیار 
انجام فعالیت های عمرانی دانشگاه قرار گرفته و شاخص سنجش 

عملکرد باشد.
 در این گزارش تاکید شده که اعضای هیات امنا و هیات موسس از 
هر گونه س��وء اس��تفاده از موقعیت و اعتبار خود در نادیده گرفتن 

قوانین و ضوابط خودداری کنند.
همچنین از قوه قضاییه درخواس��ت ش��ده که به تخلفات صورت 
گرفته در ۳۰ سال گذشته در زمینه های آموزشی، پژوهشی، اداری، 
عمرانی و سیاسی رس��یدگی و نتیجه را به مجلس شورای اسلامی 

گزارش نماید.

    واکنش یاسر هاشمی به گزارش تفحص از دانشگاه آزاد
البته یاسر هاش��می رییس دفتر هیات امنای دانشگاه آزاد اسلامی 
انتش��ار گزارش تحقیق و تفحص از ارگان ها و س��ازمان ها پیش از 
تصویب نهایی در مجل��س را خلاف قانون دانس��ته وگفته که این 
موضوع را در ذهن متبادر می کند که انتشار زودهنگام متن تحقیق 
و تفحص از دانشگاه آزاد اسلامی واکنش��ی به گزارش وزارت علوم 
درباره تخلف دولت سابق در موضوع بورسیه های غیرقانونی است و 
برخی ها با انتشار این گزارش قصد دارند تا افکارعمومی را از موضوع 
بورسیه های غیرقانونی دولت س��ابق منحرف و به سمت دانشگاه 

آزاد سوق دهند.
به هر صورت امید است که با نهایی شدن گزارش مجلس در مورد 
دانشگاه پر حاشیه ای همچون دانشگاه آزاد اسلامی و بررسی موارد 
مطرح در این گزارش از سوی نهادهای مربوطه دانشجویان واساتید 
این دانشگاه بتوانند بیشتر از گذشته توجه خود را بر مسائل علمی 
و آموزشی متمرکز کرده تا بتوانیم در آینده شاهد پیشرفت هر چه 

بیشتر کشورمان در عرصه های مختلف باشیم.

7
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حدادعادل نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی گفت: 
نرمش اوباما و لحن سخن گفتن او درباره مذاکرات هسته ای ایران 
پس از شکست در انتخابات میان دوره ای حاکی از آن است که اوباما 

این توافق را تنها برگ باقی مانده خود می داند.
غلامعلی حدادعادل در گفت وگو با خبرنگار سیاسی خبرگزاری مهر 
در پاسخ به سوالی درباره حکم اعدام شیخ النمر و کشتار عزاداران 
امام حسین)ع( در شرق عربس��تان گفت: عربستان سعودی یک 
ویروسی را در منطقه پراکنده است که خود این کشور را نیز مبتلا 

خواهد ساخت.

وی با اشاره به حمایت عربستان از گروه های تندرو و رفتار این کشور 
 با شیعیان گفت: مقامات عربستان آتشی را در منطقه روشن کرده اند

 که خودشان در نهایت قربانی آن خواهند شد و در این آتش خواهند 
سوخت.

حدادعادل با اشاره به اینکه وزارت امور خارجه ایران نیز نسبت به 
این اقدام واکنش نشان داده است، گفت: محکوم کردن رسمی این 
اقدامات زبان دیپلماتیک است، اگر چه زبان های دیگری نیز وجود 

دارد که این وظیفه وزارت امور خارجه نیست.
این نماینده مجلس نهم شورای اسلامی در ادامه، در پاسخ به سوالی 

درباره واکنش اوباما پس از پیروزی جمهوری خواهان در انتخابات 
میان دوره ای این کش��ور گفت: اوباما عنوان کرده چنانچه توافق 
 مثبتی حاصل ش��ود، می توان جمهوری خواهان را متقاعد کرد. او 
می خواهد با این سخنان و توافق احتمالی شکستی را که خورده با 

این پیروزی جبران کند.
حدادعادل اضافه کرد: اوباما درحال حاضر غی��ر از مذاکره با ایران 
برگ برنده ای ندارد. این تنها برگ برنده اوست که به خیال خودش 
می تواند در مقابل انتقادهایی که به او می شود و نیز شکستی که در 

انتخابات خورده، عرضه کند.

وی تاکید کرد: با توجه به این پیشینه می توان درک کرد که چرا او 
در این شرایط چنین زبانی را برای سخن گفتن انتخاب کرده است.

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اس��لامی در خاتمه رابطه 
دولت و مجلس را مثبت خواند و گفت: عموم نمایندگان در تعامل 
با وزرا  سیاسی کاری  نمی کنند و تعامل خوبی میان نمایندگان و 

هیات دولت وجود دارد.
حدادعادل تاکید کرد: بنای ما تعامل با دولت است و تلاش می کنیم 
گره ای را که می شود با دست باز کرد با دندان باز نکنیم. البته دولت 

هم این تعامل را دیده و دریافته است.

حدادعادل: آتش کشتار شیعیان دامن عربستان را می گیرد

اخبار 

اشاره رییس مجلس به نامه اوباما به سران ایران:

 کسی که قلدر است 
نامه فدایت شوم نمی نویسد

رییس مجلس شورای اسلامی با اشاره به مذاکرات هسته ای با ۱+5 گفت: 
جمهوری اسلامی در مذاکرات هس��ته ای یک مشی عاقلانه ای را دنبال 
کرده و فضا را برای حل مساله هسته ای ایجاد کرده است ولی طرف های 

غربی بازی در می آورند.
به گزارش خانه ملت، دکترعلی لاریجانی رییس مجلس شورای اسلامی 
در آیین تودیع و معارفه رییس سازمان صدا و سیما با اشاره به ارسال نامه 
از س��وی اوباما، رییس جمهور آمریکا برای مقامات جمهوری اس��لامی 
ایران افزود: طرف ه��ای غربی می خواهند این گونه الق��ا کنند که ایران 
در حل مساله هس��ته ای مش��کل آفرینی می کند و اوباما نیز حرف های 
 قلدر مابان��ه می زند اما کس��ی که آنقدر قلدر اس��ت، نامه فدایت ش��وم 

نمی نویسد.
وی ادامه داد: در مساله منطقه ای هم ایران در مقابل تروریست ها چه در 
سوریه و چه در عراق و چه در لبنان ایستاد و تبیین این موضوعات برای 

مردم وظیفه صدا و سیماست.
همچنین به گزارش مهر، علی لاریجانی رییس مجلس ش��ورای اسلامی 
در مراسم تودیع و معارفه رییس رس��انه ملی که در حال حاضر در مرکز 
همایش های صدا و سیما برگزار می شود در سخنانی که با طنز شروع شد، 

گفت: باز هم ما سخنران یکی از جلسات عجیب و غریب شدیم. 
اگر بگوییم صد حیف که آن رفت با آقایی که آمد چه کنیم. برعکسش را 

هم بگوییم که ماجرای دیگری است.
وی افزود: هم��ه می دانید ک��ه کار رادی��و و تلویزیون بس��یار پیچیده و 

هنرمندانه است. 
ضرغامی دراین دوره خیلی تلاش کرد و از آنجا که خیلی خوش خلق است 

بسیاری از مشکلات را تحمل کرد.
 وقتی عکس های ضرغامی را می دیدم روند پیر شدن در سیمای او هویدا 
بود. ش��ما با این بچه مردم چه کرده اید؟ این نشان دهنده همت بسیار و 

فعالیت های زیاد رییس قبلی رسانه ملی است. 
توس��عه کمی تلویزیون و فراز وفرودهایی که باید به آن توجه می ش��د، 

رییس سازمان را 24 ساعته درگیر کرده بود.
لاریجانی با اشاره به اینکه برنامه های رادیو و تلویزیون مکشوف و خدمات 
آنها منعکس است، بیان کرد: اگر رس��انه ملی می خواهد سبک زندگی 
توحیدی را ترویج کند باشد باید در همه ارکان هدایت ها به سمت و سوی 
او باشد. همانطور که انسان نمی تواند فقط سر نماز به سرمنشا الهی توجه 
کند و دیگر مواقع روز بی توجه باشد در نتیجه همه ارکان رسانه ملی باید 

با سمت و سوی اسلامی و الهی باشد.
 این فعال سیاسی ادامه داد: انفتاح روحی زمانی با یک جک صورت می گیرد

که دوام کوتاه��ی دارد اما این انفتاح زمان��ی همراه با دوام اس��ت که با ذکر 
 باشد. برنامه های مختلف رسانه ملی باید به ذکر توجه داشته باشد و مردم را 
 به سوی او دعوت کند. سبک زندگی مان باید اسلامی و با جهت گیری الهی

 باشد.
رییس مجلس با تاکید بر اینکه توجه به سوی خدا را باید با حکمت انجام 
داد و سخنمان پایه های عقلانی داشته باشد، عنوان کرد: نظام ما حکومت 
اسلامی است در نتیجه افکار ما باید مقبول باشد. هر فعل اجتماعی باید 

در درون خود عقلانیت داشته باشد تا مورد پذیرش قرار گیرد.
هرچه سخن عقلانی تر باشد، نفوذ بیشتری پیدا می کند. مردم همه پای بند 
عقل هس��تند. از طریق عقل می توان به زیبایی ها رسید و آنکه عقل ندارد 

از دین تهی است.
وی اضافه کرد: مبنای رفتار ما در اجتماع و توصیه های ما باید از یک عقبه 
عقلانی برخوردار باشد وگرنه از دین تهی است. اگر بخواهیم به این موضوع 
توجه داشته باشیم باید نوع گفت وگوهای ما به عقلانیت قوی ملزم باشد. 
درتوسعه کش��ور هم این شیوه مقبول اس��ت. ما از نظر اقتصادی شرایط 
خوبی نداریم و باید تعامل خوبی با مردم داشته باشیم تا به سمت توسعه 

برویم.
رییس مجلس شورای اس��لامی تاکید کرد: ما با استخدام زیاد در بخش 
اجرایی نمی توانیم موفق باش��یم و تا تولید رونق پی��دا نکند امکان ارتقا 
وجود ندارد. کش��ور ما از نظ��ر منطق��ه ای و بین المللی امن اس��ت، اما 
مشکلات اقتصادی داریم. ما اگر راهی به سمت کارآفرینی نداشته باشیم 

و تولید نکنیم موفق نمی شویم.
لاریجانی مشی جمهوری اسلامی در مساله هس��ته ای را کاملا عاقلانه 
دانس��ت و گفت: غربی ها حرافی زیادی می کنند که در رادیو و تلویزیون 
هم حجم زیادی از آن پخش می ش��ود. طرف مقابل می خواهد بگوید ما 
زمینه فراهم کردیم و ایران نپذیرفت اما این خلاف واقعیت است. نباید به 

حرف هایشان توجه کرد.
 اوباما هم حرف های قلدرمابانه می زند ولی باید گفت کسی که قلدر است 
نامه فدایت شوم نمی نویسد. آنها در مذاکرات به گونه ای حرف می زنند و 

در رسانه ها طور دیگری.

ماجرای پرپیچ و خم تحقیق و تفحص از دانشگاه آزاد

دانشگاه آزاد اسلامي 
در ابتدا یك موسسه 

کوچك و اساسنامه آن 
نیز بر این مبنا تدوین 
شده بود، اما در حال 

حاضر به یك موسسه 
آموزش عالي بزرگ 

تبدیل شده است

انصاریان:

 آیت الله مهدوی کنی 
 تاکید داشت برای وحدت 

به افراد تکیه نشود
ابراهی��م انصاریان، دام��اد آیت الله مه��دوی کنی، با اش��اره به 
دغدغه های وی برا ی نظام، گفت: صیانت از ولایت فقیه همواره 

یکی از دغدغه های آیت الله مهدوی بود.
 ب��ه گ��زارش خبرن��گار مه��ر، ابراهی��م انصاری��ان ریی��س دفت��ر 
آیت الله مهدوی کنی ضم��ن بازدید از غرفه خبرگ��زاری مهر در 
 بیس��تمین نمایش��گاه بین المللی مطبوع��ات و خبرگزاری ها 
در خصوص آسیب های ناش��ی از فقدان آیت الله مهدوی کنی و 
همچنین مرحوم عسگراولادی در وحدت اصولگرایان گفت: چهره 
محوری آیت الله مهدوی کنی و عس��گراولادی در بحث وحدت 
اصولگرایان خیلی ارزش��مند و مهم بود، و اگر صرفا به اشخاص 

نگاه کنیم شاید نتوانیم جایگزینی برای این افراد معرفی کنیم.
وی ادامه داد: امیدواریم با تلاش هایی که جامعتین برای انتخابات 
انجام می دهد، جریان اصولگرایی بتواند به یک ساز و کار و الگوی 

مناسب برای دستیابی به وحدت برسد.
انصاریان با اشاره به مدل های وحدت در جریان اصولگرایی گفت: 

برای هر دوره ای از انتخابات یک مدل وحدت طراحی شده است 
و در هر زمان و هر دوره ای یک ش��کل و مدل خود را می طلبد و 
بعید می دانم که برای انتخابات مجلس دهم ساز و کاری همچون 
مدل وحدت در مجلس نهم یا ریاست جمهوری یازدهم کارایی 

داشته باشد.
رییس دفتر آیت الله مهدوی کنی همچنین در ادامه با اش��اره به 
جلسات وحدت حجت الاسلام تقوی گفت: چهره ها و اشخاص 
اصولگرایی فارغ از گروه و طیف سیاس��ی خود در این جلس��ات 
شرکت می کنند و آخرین جلسه این جلسات وحدت نیز با حضور 
آیت الله مصباح یزدی برگزار شد که امیدواریم حضور ایشان نیز 

برای شکل گیری وحدت در جریان اصولگرا موثر باشد.
وی در پاسخ به این س��وال که آیا آیت الله مصباح یزدی می تواند 
محور وحدت اصولگرایان ب��رای انتخابات دهمین دوره مجلس 
شورای اسلامی شود، گفت: هر کسی که بتواند اصولگرایان را به 
وحدت برساند محور جریان اصولگرایی خواهد بود و ما باید کاری 
کنیم که وحدت شکل گیرد، چه توسط افراد و چه توسط احزاب 

و گروه های سیاسی.
انصاریان با تاکید بر اینکه وحدت را نباید روی اشخاص و افراد پایه ریزی 
کرد، اظهار داشت: آیت الله مهدوی کنی نیز به این اعتقاد داشتند 
که برای ش��کل گیری وحدت روی اش��خاص تکیه نکنیم. اصل 
وحدت آن است که ما تحکیم نظام اسلامی را در مقابل دشمن 

داشته باشیم و برای تحقق حقوق ملت تلاش کنیم.

داماد آیت الله مهدوی کنی همچنین در ادامه با اشاره به وحدت 
مردم ایران برای دستیابی به حقوق هس��ته ای گفت: وحدت و 
هم صدایی مردم ایران در حق هسته ای موجب شده است که به 
پیشرفت های بزرگی در این زمینه دست یابیم، لذا در هر زمان که 
هم صدا بودیم و اختلاف سلیقه ها را کنار گذاشتیم می توانیم به 

یک وحدت ناگسستنی دست یابیم.
 وی همچنی��ن در ادام��ه ب��ا اش��اره ب��ه دغدغ��ه ه��ا و آرزوهای 
آیت الله مهدوی کنی برای جامعه و نظام اسلامی گفت: تمام دغدغه 

آیت الله مهدوی کنی صیانت از ولی فقیه بود.
انصاریان تاکی��د کرد: آی��ت الله مهدوی کنی در اولین جلس��ه 
ریاس��تش بر مجلس خبرگان رهبری یک تحلیل جامع فقهی 
در مورد ولایت فقیه ارایه کردند و ایش��ان نیز همواره نگران این 
بودند که ولایت فقیه در جامعه ما تنه��ا بماند. بنابراین صیانت 
 از ولی فقیه توس��ط همه گروه ها و جناح ها یک��ی از آرزوهای 

آیت الله مهدوی کنی بوده است؛ چراکه اعتقاد داشت وحدت 
ما تنها حول ولی فقیه شکل می گیرد.

داماد آیت الله مهدوی کنی کنار گذاشتن اختلافات جزیی 
و سلیقه ای را از دیگر دغدغه های آیت الله مهدوی کنی 
نام برد و گفت: ایش��ان همواره ت��لاش می کردند که 

نیروهای انقلاب اختلافات خ��ود را کنار بگذارند و 
یک همگرایی میان آنان شکل بگیرد.

وی همچنین با بیان اینکه توجه به نسل جوان 

یکی دیگر از دغدغه های آیت الله مهدوی کن��ی بود، بیان کرد: 
ایشان همواره به نس��ل جوان توجه ویژه داشتند و عملکردش 
در دانش��گاه امام صادق)ع( نیز این موضوع را اثبات می کند و تا 
آخرین لحظات ایشان در برخورد با جوانان مانند یک جوان عمل 
می کرد و بارها پیش آمده بود که  با یک جوان ۱9 ساله ساعت ها 
در مسجد و یا محوطه دانشگاه گفت وگو می کرد و آرزویش این 

بود که چند دانشگاه امام)ره( 
صادق دیگ��ر وجود 

داش��ت تا بتوان 
جوانان انقلابی 
و متدین برای 
آینده کش��ور 

تربیت کرد.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سرنوش��ت تفاهم نامه ژنو ميان جمهوري اسلامي و گروه 
1+5 به سوژه داغ محافل سياسي و عمومي ايران و محافل 

سياسي جهان تبديل شده است.
 درميان برخي ديپلمات هاي غربي اين ش��ايعه ش��نيده 
مي شود كه كليد اعتدال با تدبير مقام معظم رهبري، قفل 
تحريم هاي خصمانه غرب و توهم تسليحات هسته اي آنها 
را خواهد گشود. ظرف سه روز گذشته، محمد جوادظريف 
جان كري و كاترين اشتون دو روز گذشته را پيش از آغاز 
آخرين نشس��ت ايران و گ��روه1+5 در عم��ان دور يك ميز 
نشستند. در نگاه برخي تحليل گران عمان هميشه براي تعامل تهران 
با غرب خوش يمن بوده است، البته اين كشور به دليل همراهي با ايران 
در شوراي همكاري هاي خليج فارس با انتقادات گزنده عربستان و 

امارات مواجه شده است.
بنا به اسناد ويكی ليكس، در حالی كه در مناقشه بر سر برنامه هسته ای 
ايران، توصيه مخفيانه مقام های عربستان به مقام های آمريكايی اين 
است كه بايد »سر مار را زد«، يوسف بن علوی، وزير امور خارجه عمان 
در گفت وگوهای محرمانه اش با نمايندگان آمريكا تا آنجا پيش می رود 
كه می گويد: »يك ايران مسلح به س��لاح اتمی لزوما عامل بی ثباتی 
در منطقه نيست و كش��ورهاي مدعي خود براي امنيت خاورميانه 
خطرناك هستند.« عربستان ، امارات و قطر پس از پررنگ شدن اين 
كشور در جريان مذاكرات جامع هسته اي اين كشور را نوعي بايكوت 

كرده و تلاش زيادي براي انزواي اين كشور دنبال كرده اند.
در جريان مذاكرات س��ه جانبه كه دوش��نبه ش��ب به پايان رسيد 
اغلب خبرنگاران غربي حاضر در مس��قط نس��بت به كماي خبري 
ابراز نارضايتي مي كردند. در طول مذاكرات پش��ت درهاي بس��ته 
شايعات از خبرهاي رسمي بيش��تر بود. وزير امور خارجه عمان مي 
گويد: » ما توانستيم بر سر مسائل بزرگی توافق كنيم و انتظار داريم 
 كه درباره مس��ائل باقيمانده نيز به راه حل دست يابيم.«  يوسف بن 
علوی بن عبدالله اظهار كرد: »اين نشست ها نتيجه پنج سال تلاش 
كشور سلطنتی عمان برای از بين بردن فاصله ها ميان ايران و غرب و 
كنار هم قرار دادن تمام طرف ها برای رسيدن به يك راه حل صلح آميز 

در خصوص برنامه هسته ای ايران است.«

  مذاكرات پشت درهاي بسته و كماي خبري
گفته می شود كه نشس��ت های دو روزه در مجموع ده ساعت طول 
كشيده اس��ت، اما هيچ كدام از اين سه مقام بيانيه ای در مورد نتايج 
آن صادر نكردند. با اين حال عباس عراقچی، سرپرست تيم مذاكره 
كننده ايران و معاون وزارت خارجه گفته است: » در دو روز مذاكرات 
اتمی سه جانبه ميان ايران، آمريكا و اتحاديه اروپا پيشرفتی به دست 

نيامده است.«
اين عضو تيم مذاكره كننده هسته ای كشورمان گفت: »همه طرف ها 
جدی هستند و ما تصميم داريم هرچه قدر كه نياز باشد، مذاكرات را 

تا سوم آذر ادامه دهيم.«
وی همچنين از برگزاری ملاقات های دو و سه جانبه ميان هيات ايران 
و اعضای گروه 1+5 در روز سه شنبه خبر داد و افزود: » ابتدا ملاقات 
دو جانبه با هيات روس��يه و چين صورت خواهد گرفت و بعد از آن با 
كش��ورهای اروپايی جداگانه و سه جانبه گفت وگو صورت می گيرد. 
همچنين احتمال مذاكره دو جانبه هيات ايرانی و آمريكايی نير برای 
روز سه ش��نبه وجود دارد.« به موازات موضع گيري مذاكره كننده 
ارشد جمهوري اسلامي ايران، در واشنگتن هم جن ساكی، سخنگوی 

وزارت خارجه آمريكا گفت: » ما هنوز بر دس��تيابی به پيش��رفت و 
دست يافتن به يك معامله پيش از پايان مهلت )۲۴ نوامبر( تمركز 
داريم. هنوز برای اين كار وقت هست.« او گفت كه جان كری، وزير 
خارجه آمريكا، محمد جواد ظريف،وزيرخارجه ايران و خانم اشتون 
دو نشست طولانی در روز يكشنبه و دو نشست بلند در روز دوشنبه 
داشتند.واشنگتن پست از س��رزمين هاي اشغالي گزارش می دهد 
كه بنيامين نتانياهو، نخس��ت وزير  رژيم صهيونيستي گفته است: 
» گزارش هايی از يك معامله قريب الوقوع ش��نيده است«، اما طی 
نامه هايی اعض��ای 1+5 را ترغيب كرد، از معامل��ه ای »عجولانه« با 
 ايران پرهيز كنند. براساس برخي خبرهاي منتشر شده تلاويو تمام 
كانال هاي رسمي و غيررس��مي خود را براي جلوگيري از موفقيت 

فرزندان انقلاب فعال كرده است. 

 خشم جمهوري خواهان و صهيونيست ها
جمهوري خواهان و لابي هاي صهيونيستي اگرچه توانسته اند مجلس 
كنگره و سناي آمريكا را از آن خود كنند، اما آنها به شدت از رويكرد 
كاخ سفيد براي تعامل با ايران خشمگين هستند و اين موضوع موجب 
زنده شدن جنگ سنتي جنوبي ها با شمالي ها شده است. در ميان اين 
تنش هاي داخلي آمريكا، هفته گذشته در حالی كه مذاكره كنندگان 
آمريكايی در تب و تاب تكميل توافق با ايران بر سر برنامه هسته ای 

اين كشور تا ضرب الاجل ۲۴ نوامبر هستند، خبری درباره ارسال نامه 
ديگری از سوی اوباما به مقام معظم رهبري منتشر شد.

واشنگتن پست مي نويسد؛ نيروهای ايرانی و آمريكايی درحال حاضر 
در عراق به طور خاموش با يكديگر عليه تروريست هاي داعش متحد 
شده اند. دس��تياران اوباما با نگاهی فراتر از توافق هسته ای به ايران 
پيش��نهاد می دهند كه تهران می تواند حامی ت��لاش های تازه ای 
برای دستيابی به يك ثبات سياسی در سوريه باشد؛ ثباتی كه در آن 
حداقل بخشی از نظام فعلی سوريه كه مورد حمايت ايران است، بر 

سر كار باقی بماند. 
تلاش نهايی اوباما اگر كارگر باشد به ايران اجازه می دهد كه بخش 
عمده ای از تاسياست هسته ای خود را حفظ كند و در عين حال به 
ايران نقشی برای بازسازی و آشتی سياسی در سرزمين های منطقه از 
بغداد گرفته تا بيروت می دهد. به نوشته اين روزنامه آمريكايي، تفاهم 
جامع هسته اي به هيچ وجه باب ميل اس��رائيلي ها و ديكتاتورهاي 
حاشيه خليج فارس نيست. ايران از نظر آنها يك تهديد بالفعل است 
كه بهترين راه برخورد با آن تحريم های اقتصادی فلج كننده، جنگ 
نيابتی عليه متحدان آن در س��وريه و لبن��ان و در صورت لزوم اقدام 
نظامی مستقيم عليه تاسيات هسته ای آن است. بخش عمده ای از 

هر دو حزب عضو كنگره آمريكا در اين زمينه با آنها موافق هستند.
اوباما ب��ه طور فزاينده ای از اين رويكرد خش��نود اس��ت. وی ظاهرا 

 نسبت به نتانياهوی جنگ طلب بی اعتناست.وی اغلب درباره گذر از
 دس��ته بندی ش��يعه - س��نی خاورميانه و» عدم مداخله آمريكا در 
جنگ داخلی ديگران« س��خن می گويد.در نگاه تحليل گران، يكی 
از دلايلی كه اوباما هنوز از گسترش حملات نظامی عليه نظام بشار 
اسد در س��وريه خودداری می كند،تنش زدايی با ايران است،حتی 
آمريكا شورش��يان ميانه رويی را كه آمريكا برای مبارزه عليه داعش 
 روی آنها حس��اب كرده بود، مورد حمله قرار داد. واش��نگتن پست 
مي نويس��د، قمار اوباما اين اس��ت كه رويكرد ديپلماس��ی مستقيم 
به احتمال زياد نتيجه قاب��ل قبولی خواهد داش��ت و از همين برگ 
 برن��ده دموك��رات ه��ا در انتخابات الكت��رال۲016 براي شكس��ت 

جمهوري خواهان استفاده خواهد كرد.

  انسجام جمهوري اسلامي 
اگرچه دموك��رات ها و جمه��وري خواهان هر دو براي رس��يدن به 
 اس��تراتژي هاي كلان ايالات متحده و تامين منافع آمريكا حركت 
مي كنند، اما بايكديگر اختلافات اساسي دارند و اين موضوع موجب 
تنش و حت��ي زدوخورده��اي پنهان و س��ري مي ش��ود. در مقابل 
جمهوري اسلامي براس��اس نقش��ه راه مقام معظم رهبري و اصول 
آرمان گرايي واقع بينانه انقلابي يك راه بيشتر ندارد. البته تفسيرهاي 
پراشتباه شخصي كه منجر به خدشه دار شدن بصيرت برخي افراد 
مي شود، متاسفانه مساله ساز شده است. بي بصيرتي سياستمداران 
 به اصط��لاح واداده به غرب كه منجر به فتنه هايي ش��ده اس��ت كه 
جمهوري اسلامي به خوبي توانسته با آنها مواجه كند، اما اينكه برخي با 
عنوان انقلابي گري در مسير ترسيم شده توسط عالي ترين مقام نظام 

كارشكني كنند، روي ديگر سكه بي بصيرتي است.
 مقام معظم رهبري كه ازنخس��تين ب��رگ پرون��ده قطورمذاكرات 
هس��ته اي در جريان امور بوده اند ازتيم كنون��ي مذاكرات و نتيجه 
احتمال��ي آن نيز حماي��ت كرده ان��د. عباس عراقچی، عضو ارش��د 
 تيم مذاكره كننده  هس��ته ای ايران، در مصاحبه با س��ايت رس��مي 
 مقام معظم رهبري گفت وگوهای جاری در مسقط پايتخت عمان را 
» از مقاطع كليدی مذاكرات« دانست و گفت: » اگر بعضی از گره های 
موجود در مسقط باز ش��ود،می توان خوش��بين بود البته به نيات و 
اهداف طرف مقابل به هيچ وجه خوشبين نيستيم و اصلا نبايد هم 
باش��يم؛ اما در خصوص اينكه احتمال توافق هست يا نه، يك خوش 

بينی هايی وجود دارد.«
پايگاه اطلاع رساني رس��مي مقام معظم رهبري، هم زمان با انتشار 
 اين مصاحبه ب��ا تيتر »روايت��ی از نقش رهبر انق��لاب در مذاكرات 
هسته ای«، پوستری را به زبان انگليسی توليد كرده كه موضوع آن، 
حمايت بخش های مختلف جامعه اي��ران از مذاكره كنندگان اتمی 
ايران اس��ت. عباس عراقچی از » حماي��ت و ملاطفت« مقام معظم 
رهبري نسبت به تيم مذاكره كننده هسته ای ايران تشكر كرده و اين 

رويكرد را » دلگرم كننده« دانسته است. 
وی با تاكيد بر اينكه رهبر ايران برای »سربازان و فرماندهان خود در 
خط مقدم يك محدوده  اختياراتی برای حركت و مانور قائل می شوند، 
گفته است:» اينكه كسانی با اغراض خاص مطرح می كنند كه واو به واو 
مذاكرات با ايشان چك می شود و يا از طرف ديگر برخی ادعا می كنند 
كه ايشان در جريان مذاكرات قرار ندارند، هر دو اشتباه است.«عراقچی 
افزوده است: » ايشان هرجا تشخيص داده اند كه برای تاثيرگذاری بر 
روند مذاكرات لازم است وارد عرصه ش��وند، وارد شده اند و اتفاقا در 

نتايج مذاكرات تاثيرگذار هم بوده است.« 

اخبار تلگرافی

جزیيات جدید از نامه  اوباما به رهبر انقلاب
روزنامه ايران نوشت: نش��ريات » هاآرتص« و » نيويورك تايمز« مدعی شدند 
باراك اوباما در نامه خود به رهبر معظم انقلاب گفته است كه ائتلاف بين المللی 
و حملات هوايی در سوريه تنها برای مبارزه عليه داعش است و آمريكا برنامه ای 
برای براندازی دولت اس��د ندارد.  هاآرتص با اين ادعا كه » اسرائيل به صورت 
مستقل از نامه اوباما به رهبر عالی ايران اطلاع يافته بود.« نوشت:  اوباما همچنين 
در اين نامه از تمايل خود برای توافق هس��ته ای با ايران س��خن گفته اس��ت.  
نيويورك تايمز نيز نوشت: اوباما در نامه خود به رهبر عالی ايران تاكيد كرده است 

كه آمريكا و ايران منافع مشتركی در مبارزه با داعش دارند.

نائب ریيس مجلس شورای اسلامی

توافق جامع باید خطوط قرمز را رعایت كند
عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام تاكيد كرد: هرگونه توافقی كه بين تيم 
مذاكره كننده و طرف های غربی بسته می شود بايد خطوط قرمز نظام را رعايت 
كند وگر نه مورد پذيرش مردم نخواهد بود.محمدرضا باهنر، نائب رييس دوم 
مجلس شورای اسلامی، در پاسخ به اين پرسش كه آيا توافق جامع هسته ای به 
تاييد مجلس می رسد يا خير،  گفت: طبق قوانين هرگونه توافق هسته ای بايد 
در چارچوب های مورد وثوق نظام انجام گيرد. وی در ادامه افزود: در صورتی 
كه دولت بخواهد  پروتكل الحاقی را قبول كند، بايد به تصويب مجلس برسد.  
 عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام تاكيد كرد: هرگونه توافقی كه بين تيم 
مذاكره كننده و طرف های غربی بسته می شود، بايد خطوط قرمز نظام را رعايت 
كند وگر نه مورد پذيرش مردم نخواهد بود.  باهنر با اش��اره به اينكه مذاكرات 
امروز تمام خواهد ش��د،گفت: خطوط قرمز نظام مشخص است و قابل تغيير 
نيست؛ ازجمله آنكه جمهوری اسلامی ايران بايد چرخه صلح آميز هسته ای 
را داشته باشد. وی در پايان گفت: خوشبختانه اينكه داشتن فناوری هسته ای 
حق مسلم جمهوری اسلامی است، موردپذيرش طرف غربی قرار گرفته است. 

یع
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ي 
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خبري در راه است؟

برگ هاي آخر 
پرونده قطور 

هسته اي 
روزهاي آخر مذاكرات جامع هسته اي 
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  در ش�بانه روز هزاران وس�یله نقلیه از محور های 
مواصلاتی زرین شهر تردد می کنند

شهر زرين ش��هر به عنوان مرکز شهرس��تان لنجان در 35 
کيلومتري اصفهان واقع اس��ت. اين ش��هر که در مسير راه 
ارتباطي اصفهان به ش��هرکرد واقع شده اس��ت از شمال به 
گردنه گاوپيسه و فولادشهر، از جنوب به رودخانه زاينده رود 
و شهر ورنامخواست، از شرق به شهرستان مبارکه و از غرب به 
شهر چمگردان محدود مي شود. موقعيت خاص جغرافيايي 
زرين شهر در جنوب غرب اس��تان اصفهان و مجاورت آن با 
صنايع مهمي همچون ذوب آهن، صنايع دفاع، زرين خودرو، 
فولاد مبارکه و فولاد سبا و قرار گرفتن در مسير استان هاي 
چهارمحال و بختياري، کهگيلويه و بويراحمد و خوزس��تان 

موجب شده تا اکثر وسايل نقليه اي که قصد سفر به جنوب 
غرب استان، صنايع همجوار اين شهر و استان هاي مذکور را 

دارند از اين شهر عبور نمايند.
مسير اصلي ورودي به شهر زرين شهر از سمت اتوبان ذوب 
آهن مي باش��د. اين اتوبان در محل تلاقي با کنار گذر غرب 
اصفهان به دو ش��اخه تقسيم مي ش��ود که امتداد غربي آن 
به سمت ذوب آهن و امتداد جنوبي آن به سمت زرين شهر 
حرکت مي کند. ورودي شهر زرين شهر ميدان امام حسين 
مي باشد ودر ش��بانه روز  ش��اهد تردد هزاران وسيله نقليه 
ش��خصي و عمومي از محورهاي مواصلاتي و درون شهري 
زرين شهر به شهرهاي شهرستان و شهرستان هاي همجوار 

مي باشيم.
به گزارش روابط عمومی ش��هرداری زرين  شهر شهردار اين 
ش��هر  ضمن بيان مطلب فوق با اش��اره به مجموعه اقدامات 
شهرداري در زمينه تأمين رفاه و رفع نياز شهروندان اين شهر 
بر لزوم فعاليت ها و اجراي پروژه هاي زير بنايي تأکيد نمود 
و اظهار داش��ت: با توجه به اجراي زيرساخت ها و طرح هاي 
توسعه شهري طي سال هاي اخير و با وجود مشکلات مهمي 
از قبيل ميزان ترافيک بالا، عبور و مرور وسايل نقليه سنگين از 
محورهاي اين شهر، افزايش تصادفات، کاهش سطح خدمات 
معابر ش��هري، تخريب روس��ازي معابر درون شهري و بروز 

آلودگي هوا در شهر،  لزوم احداث کمربندي را از مبدأ ورودي 
اين شهر به سمت غرب و شرق اجتناب ناپذير مي نمود که بر 

اين اساس شهرداري را بر آن داشت
 تا با مطالعه طرح و اخذ مجوزات لازم از دستگاه هاي ذيربط 
احداث کمربندي هاي شمال شرق و شمال غرب را در دستور 
کار خود قرار دهد. مهندس ج��واد جمالي افزود: کمربندي 
هاي شمال غرب و شمال ش��رق زرين ش��هر از پروژه هاي 
زيربنايي اين شهر و يکي از پروژه هاي مهم و زيربنايي جنوب 

غرب استان خواهد بود.
وي هدف از احداث اين پروژه را ساماندهي ترافيک عبوري و 
شهري و تفکيک آن همچنين افزايش سطح خدمات بزرگراه 
اصفهان - شهرکرد و تأمين دسترسي به فولاد سبا خارج از 
محدوده ش��هر دانس��ت که به تبع آن افزايش ايمني سفر و 

کاهش تصادفات تامين خواهد شد. 
شهردار زرين شهر اضافه نمود: دورسازي تردد وسايل نقليه 
سنگين از محدوده شهر يکي از اقدامات مهم اين طرح مهم 
خواهد بود که موجب روان س��ازي ترافيک در مس��ير برون 

شهري خواهد شد.

  با ایجاد تقاطع های غیر هم سطح در شمال غرب و 
شرق زرین شهر خدمات رسانی به مردم بهتر صورت 

می گیرد
مهندس جمال��ي ادامه داد: ب��ا ايجاد تقاطع 
غيرهمسطح در کمربندي شمال غرب، تردد 
وسايل ورودي و خروجي به فولاد سبا نيز حل 
خواهد ش��د. همچنين با کاهش تصادفات و 
افزايش ايمني مس��ير ش��اهد افزايش سطح 
خدمات رس��اني بزرگراه اصفهان - شهرکرد 

هم خواهيم بود. 
مهندس جمالي طرح کمربندي شمال زرين 
شهر را در راستاي توسعه شهر دانست و اضافه 
نمود: زرين ش��هر با توجه به ق��رار گرفتن در 
کنار صنايع بزرگ آهن و فولاد و ايجاد پروژه 
هاي مهم از پتانسيل هاي زيادي براي توسعه 
برخوردار است و پروژه کمربند شمال شرق و 
شمال غرب نقش اساس��ي در برقراري توازن 

توسعه اي در زرين شهر خواهد داشت.
شهردار زرين شهر هدف از کمربندي شمال 

شرق را وجود طرح توسعه زرين شهر در بخش شرقي ولزوم 
دسترسي مناس��ب به کاربري هاي  ش��رقي شامل شهرک 
حمل و نقل ،شهرک مشاغل کارگاهي ، مجموعه دامداري ها، 
آرامستان، پارک کوهستان، شهرک آي تي دانست که موجب 
افزايش تردد از ميدان امام حسين و معابر درون شهري بلوار 

بسيج و خيابان سجاد خواهد شد. 
وي اضافه نمود: همي��ن موضوع باعث تداخ��ل در ترافيک 
عبوري و شهري و عبور وس��ايل نقليه سنگين از معابر درون 
شهري همچنين کاهش ايمني و کاهش سطح سرويس دهي 
ش��ده و باعث نياز به احداث کمربندي در بخش شرقي شهر 
شده اس��ت. اين کمربندي از ميدان پرديس آغاز و به فاصله 
10 متري ضلع شمالي کانال زهکش ذوب آهن حرکت مي 
کند و در انتها نيز به جاده اصفهان - شهرکرد متصل مي گردد. 
شايان ذکر است دسترسي به کاربري هاي شرق زرين شهر 
از ميدان پرديس انشعاب يافته و اين ميدان به لحاظ تامين 
دسترسي به طرح توسعه شرقي شهر نقش کليدي را ايفا مي 
نمايد. همچنين کمربندي شمال شرق با اتصال به اين ميدان 
سطح مناسبي از خدمات و دسترسي را بدون مزاحمت براي 

معابر درون شهري فراهم خواهد آورد.
وي افزود: در قسمت شمال و شمال غرب زرين شهر ترافيک 
عبوري از شهر و ترافيک درون ش��هري تابع نظم مشخصي 
نبوده و گاهي با تداخل با يکديگر ش��اهد تردد وسايل نقليه 
سنگين در معابر شهر مي باشيم. از سوي ديگر وجود مجتمع 
فولاد سبا در ضلع شمالي اين مسير و دسترسي مستقيم آن 
به جاده، باعث افزايش تردد وس��ايل نقليه سنگين در جاده 

اصفهان - ش��هرکرد شده اس��ت. بنابراين کمربندي شمال 
غرب نيز به منظور جلوگيري از تداخل ترافيک 
عبوري به داخل ش��هر و س��اماندهي ترافيک 
عبوري از منطقه و تفکيک آن از ترافيک شهري  
و همچنين تامين دسترس��ي مجزا براي فولاد 
سبا خارج از محدوده ش��هر پيش بيني شده و 
افزايش ايمني سفر و کاهش تصادفات و افزايش 
سطح خدمات بزرگراه اصفهان -شهرکرد را به 
ارمغان مي آورد. همچنين ب��ا اجراي اين طرح 
حدود300هکتار با پتانسيل مناسب براي طرح 
هاي توسعه به اراضي شهر اضافه مي گردد که 
اين خود از امتياز هاي بسيار مهم و اساسي براي 

يک شهر محسوب مي شود.
مهندس جمالي ادامه داد: اين کمربندي از باند 
رفت ج��اده اصفهان زرين ش��هر،  قبل از قوس 
ورودي، به مجاورت باند برگشت هدايت شده و 
به صورت غيرهمسطح از مسير ورودي به سمت 
شهر عبور مي کند سپس در همين مسير ادامه يافته تا بعد از 
ورودي سبا به جاده کنوني اصفهان شهرکرد متصل شود. در 
اين طرح براي تامين دسترسي فولاد سبا يک تقاطع شبدري 

کامل طراحي گرديده است.

  ه�دف از اج�رای پ�روژه ه�ا کم�ک به م�ردم و 
رضایتمندی آنان است

وي هدف نهايي از اجراي پروژه هاي شهرداري زرين شهر را 
کمک به رفع مش��کلات مردم و افزايش سطح رضايتمندي 
آنان برشمرد و افزود: پروژه کمربند شمال شرق و شمال غرب 
زرين ش��هر ضمن کاهش عبور و مرور خودردها به خصوص 
خودروهاي س��نگين در خيابان هاي مرکزي شهر با کاهش 
زمان سفر، سهم عمده اي در کاهش مصرف سوخت وسايل 

نقليه و کمک به اقتصاد خانواده ها خواهد داشت.
شايان ذکر است موضوع احداث جاده کمربندي، در کميته 
بررسي طرح هاي توسعه شهري شهرداري زرين شهر مطرح 
و پس از اخذ مجوز از شوراي اسلامي شهر، طرح مناسب با اتکا 
بر مطالعات دقيق فني توسط مهندسين مشاور تهيه گرديد و 
هم اکنون طرح مذکور پس از بررسي هاي جامع و کارشناسي 
و اعمال اصلاحات مورد نياز به تصويب ش��وراي هماهنگي 

ترافيک استان رسيده است.
شهردار زرين شهر از شهرون�دان گرام��ي اين شهر خواست 
تا جهت پيشبرد امور شهر نظ����رات،  پيشنهادات و انتقادات 
خود را در زمينه اج��راي پروژه هاي فرهنگ��ي، اجتماعي و 

عمراني شهري به اين شهرداري ارائه نمايند.

در گفتگو با شهردار زرین شهر عنوان شد:

کمربندي هاي زرين شهر پروژه هاي زيربنايي جنوب غرب استان اصفهان

 با اجراي طرح 
های کمربندی 

حدود300هکتار 
با پتانسیل 

مناسب براي 
طرح هاي 

توسعه به اراضي 
شهر اضافه 

مي گردد



همه رفتند به جز ما
اکرم ادیبی: تازه از س��ر کار برگشته بودم. خس��تگی در می کردم تا 
بچه ها بیایند و ناهار بخوریم. دخترم زودتر آمد. زنگ در را زد. در را باز 
کردم. آمده و نیامده، کیفش را پرت کرد کف س��الن. آنقدر محکم که 
مطمئنم برای همس��ایه پایینی مثل بمب صدا داد. خشمگین و بدون 
مخاطب سلام کرد. به س��رعت دوید توی اتاقش و در را به هم کوباند. 
همراه با گریه، داد می کشید:»همه رفتند. حتی ناظم بداخلاق مان هم 
سر صف گفت. فقط من نرفتم. چون شما من را نمی برید. بله دیگر. از 

بس من بدبختم.« گفتم:»بیا اینجا ببینم چی شده؟« نیامد.
جمله ه��ای منقطعش را کنار هم گذاش��تم تا حدس بزن��م دقیقا چه 
می خواهد. ش��مرده ش��مرده گفتم:»گفت من را نمی بری��د... گمانم 
منظورش خانه عمویش بود... فقط آنها بچه هم سنش دارند... می خواهد 
با دخترعموهایش بازی کند. نه؟« همس��رم آخرین قاشق را روی میز 
گذاشت و طعنه آمیز گفت:»می خواهی بروی خانه داداشت، او را بهانه 
می کنی؟ گفت ناظم مدرسه چی گفته؟« از اتاقش بیرون آمد و فریاد 
کش��ید:»گفتم که حتی او هم که آنقدر بداخلاق است، بچه هایش را 
برده. گفت که خارجی ها هم رفتند. اصلا همه رفتند.« بعد عمدا روی 
سرامیک های سرد آشپزخانه نشست چون مادرش بارها گفته بود این 
کار برای س��لامتی اش ضرر دارد. به یخچال تکیه زد. اشک می ریخت 
و حرف نمی زد. سکوت کردیم؛ ش��اید بتوانیم معمای »کجا رفتن« را 
حل کنیم. چند دقیقه بعد پس��رم آمد. طبق معمول سر قابلمه رفت و 
در حال ناخنک زدن، گفت:»امروز که سرویس مدرسه از روی پل رد 
می شد؛ دیدم که آب زاینده رود دیگر گل آلود نبود. زلال بود مثل اشک 
چشم های این!« و به خواهرش اشاره کرد. معما حل شد:»دختر جان! 
بگو ببینم امروز عصر برویم دست بوس زاینده رود یا جمعه؟« چشم های 
اشک آلودش را پاک کرد. لبخند زد و بدو آمد پرید توی بغلم:»بابایی! 

دوربین هم ببریم؟ برای عکس یادگاری با زاینده رود پر آب!«
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فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

علی فریدونی برای کس��انی که آن سال ها در 
جبهه بودند، نامی آشناس��ت.یکی از عکاسان 
مهمی که توانس��ته لحظات بس��یاری را از این 
جنگ هشت س��اله ثبت کند و از آن، به عنوان 
گنجینه ای گرانبها نگه��داری نماید. طبیعتا او 
همواره مورد توجه رس��انه ها بوده است. ما هم 
متناسب با حال و هوای این روزها، گفت و گویی را با وی ترتیب داده ایم 

که نظر شما را به مطالعه آن جلب می نماییم.
 شما چه سال هایی در جبهه حضور داشتید؟

من از اول جنگ در جبهه بودم تا پای��ان آن. در حدود 22 عملیات  
کوچک و بزرگ حضور داشتم که بزرگ ترین عملیات ها، شکست 

حصر آبادان، فتح المبین، والفجرها، کربلای 5، کربلای 4 و... بود.
در کدام مناطق حضور داشتید؟

هم جنوب بودم و هم غرب اما 70،80 درص��د حضورم در مناطق 
جنوب بوده چون بیشتر عاشق جنوب بودم.

طبیعتا در تمام این سال ها به عنوان عکاس در جبهه 
حضور داشتید دیگر؟

بله. من از س��ال 1348 که از ولایتمان آمدم تهران، در عکاسخانه 
مش��غول کار عکاس��ی ب��ودم. اواخر س��ال 55 به اس��تخدام ایرنا 

درآمدم،پنج تا شش سال در قسمت لابراتور مشغول بودم.با شروع 
جنگ، از روزهای اول داوطلب ش��دم که آم��وزش های تجربی را 
دیدم که وارد جبهه شدم و به عنوان عکاس ایرنا تا پایان در جبهه 

حضور داشتم.
می دانید در طول این هشت سال حضور شما در جبهه، 

چه تعداد عکس ثبت کرده اید؟
من از اعزام نیرو تا برگش��ت آزاده ها در مرز خسروی، فکر می کنم 

حداقل از 20 تا 25 هزار فریم عکس نگاتیو گرفته ام.
طبیعتا با توجه به تحریم های آن زمان، محدودیتی در 

استفاده از نگاتیو نداشتید؟
ما آن موقع تحریم بودیم و خیلی صرفه جوی��ی می کردیم. در هر 
عملیات،پن��ج حلقه یا حداکثر اگ��ر طولانی بود10 حلقه بیش��تر 
نداشتیم که خیلی خساست به خرج می دادیم و فقط، لحظات قطعی 
را ثبت می کردیم و پرهیز می کردیم از عکس های یادگاری و  حاشیه 
ای تا نگاتیو کم نیاوریم. ما با این محدودیت ها ما عکاسی کردیم، با آن 
امکانات ضعیف و کم، با آن دوربین های مبتدی و آثاری که حالا باقی 
مانده همچون قطره ای از دریا که ثبت شده برای تاریخ و نسل آینده.

حتما برای شما روزهای پرخاطره ای بود.
 من عکاس��ی بودم که مث��ل یک رزمن��ده، دوربی��ن را از روز اول، 

به عنوان اسلحه خودم انتخاب کردم. با وجود اینکه متاهل بودم و 
دو تا فرزند هم داش��تم، اما از روی احساساتم تصمیم نگرفتم و به 
 امام)ره( لبیک گفتم و تا پایان عمر هم به آن لبیک وفادار هس��تم.

درعملیات ها، دف��اع ازآب و خ��اک و ناموس بود، چ��را که جنگ 
اعتقادی بود نه جنگ کشورگش��ایی و درگیری م��رزی. عملیات 
کربلای 5 در ش��لمچه، س��خت ترین عملیات ما بود همچنین در 
فاو، عملیات فوق العاده س��ختی داش��تیم که حدود 25 روز طول 
کش��ید. طی این عملیات، کش��ورهای عرب ه��ای منطقه، تمام 
تجهیزات نظامی را به عراق داده بودند و آنها، تمام آن تجهیزات را 
روی سر ما می ریختند تا بتوانند فاو را از ما بگیرند، اما خدا را شکر 
 مقاومت کردیم و با دادن شهید و مجروح آن منطقه را حفظ کردیم. 
در شلمچه، چندین عملیات انجام دادیم تا توانستیم شلمچه را از 
دست عراقی ها آزاد کنیم و آنجا هم روزهای روز، مقاومت کردیم 
 علیرغم اینکه عراقی ه��ا، کل منطق��ه را آب انداخت��ه بودند، اما 
ما توانستیم با ابتکاری که بچه ها به خرج دادند و با قایق هایی که از 
منطقه مین گذاری شده و سیم خاردار گذاشته بودند، آوردنند و آن 
منطقه را آزاد کردند. فتح المبین که واقعا سپاه، ارتش زره ای اش را 

در این عملیات تشکیل داد  و 18 هزار اسیر گرفتیم. 
عملیات بیت المق��دس هم حدود 40 روز طول کش��ید و بچه ها، 
عراقی ها را دور زدند و غافلگیرشان کردند و بیش از 14 هزار نفر آنجا 
اسیر گرفتیم؛ برای ما خیلی مهم بود که خرمشهر که خونین شهر 

بود را از دست دشمن آزاد کنیم.
در آن س�ال ها ش�ده بود که دوربینتان را آماده ثبت 
تصویری کنید، اما اعجاز حادثه به اندازه ای باشد که 

محو آن حادثه شده و عکاسی را فراموش کنید؟
ارجحیت اول ما، ثبت لحظه های عاطفی و ماندگار جبهه بود، حتی 
بارها شده بود که به فاصله یکی، دو متری من، بچه ها تیر مستقیم 
می خورند یا ترکش می خوردند و شهید می شدند، بالاخره من هم 
انسان بودم نه آدم آهنی. احساسات داشتم. ما روزها با هم زندگی 
می کردیم، در یک سنگر و تحت تاثیر آن جو قرار داشتیم، اما عکس 
را ثبت می کردم؛ عکس های تلخ و شیرین. اما امروزه حتی تلخ ترین 
لحظاتی که ثبت کردم، برای من شیرین ترین لحظه هاست برای 
اینکه دین بچه های شهید را ادا کردم و نگذاشتم خون آنها پایمال 
 شود و این لحظه ها را ثبت کردم. اکنون و بعد از 28 سال که این فریم ها
 به نمایش درمی آید، نس��ل س��وم و چهارم، خیلی خوب از این ها

 استقبال می کنند و همیش��ه این انتقاد را مطرح می کنند که ما 
واقعیت های جنگ را ندیدیم و باید راجع آنها بدانیم. من در ورک 
شاپ هایی که در چند س��ال اخیر برای جوان ها داشتم، همه این 

گلایه را داشتند که چرا به ما واقعیت های جنگ را نمی گویید، چرا 
که این ها ما را در مسیر آینده مان روشن می کند. 

بهترین خاطره شما از آن سال ها کدام است؟
خدا را شکر می کنم که آن زمان با آن سن کم و شعور آن سال هایم، 
این صحنه ها را ثبت کردم و الان افسوس آنها را نمی خورم که چرا 
آن صحنه ها را ثبت نکرم. بهترین و شیرین ترین خاطره برای من، 
لحظه شهادت آن بسیجی 16، 17 س��اله ای است که درعملیات 
کربلای5 ، یک ترکش خیلی بزرگ روی س��رش اصابت می کند 
و آنجا ش��روع می کند به وداع کردن با خدای خ��ودش و کمتر از 
یک دقیقه زنده نماند و جلوی دوربین من ش��هید ش��د و من قادر 
نبودم بیشتر از دو فریم از او عکس ثبت کنم؛ یکی از شاهکارترین 
و ماندگارترین فریم های دوران دفاع، همان عکس است. من با این 
عکس زندگی می کنم؛ یک لحظه عرفانی است؛ در آن فریم لحظه ای 
است که بس��یجی دارد با لب خوانی، امام هایش را صدا می کند، با 
آن امدادگر که سر آن نوجوان را روی زانویش گذاشته، یک لحظه 
نور خورشید از پشت خاکریزها که به آنها تابیده، یک حالت معنوی 
به این عکس داده است. اگر درگوگل، کلمه » شهادت بسیجی« را 
جست وجو کنید حتما این عکس را پیدا می کنید یا کتاب شهدا را 
اگر داشته باشید آن عکس چاپ شده را می بینید و با دیدنش، دینی 

هم به این شهید ادا کرده اید.
 هرچن�د وق�ت یکبار س�ری به آرش�یو عک�س های 

جبهه تان می زنید؟
من با عکس های خودم زندگی می کنم. ه��ر وقت دلتنگی به من 
دست می دهد می نشینم و فایل هایم را نگاه می کنم و شارژمی شوم 
و قدرت می گیرم. دوباره آن روزها برایم زنده می شود. اگر در خانه 
تنها باشم و کسی نباشد، قطعا به آن فضا می روم و چند قطره ای هم 

به عشق آنها اشک می ریزم.
درپایان از ش�ما می خواهم یک خاطره از آن سال ها 

به انتخاب خودتان برای خوانندگان ما تعریف کنید.
آن ایام همه خاطره است. در عملیات عاشورا که ما رسیدیم به خط 
مقدم جبهه، برای م��ن خیلی زیبا بود. رس��یدیم آنجا و فهمیدیم 
فرمانده گردان شهید شده اس��ت و بچه ها فرمانده نداشتند. یکی 
از بچه ه��ای خبرگزاری، آنج��ا فرماندگی ک��رد و من عکس های 
 ماندگاری آنجا گرفتم. با حضور ما که خبرنگار و عکاس بودیم بچه ها

 روحیه پیدا کرده و انرژی گرفته بودند. دوباره شروع کردند و خط 
را دو ساعت نگه داش��تند تا نیروهای کمکی از راه رسید. این، یکی 
 از بهترین خاطرات ما در عملیات عاش��ورا بود. من آنجا توانس��تم 

عکس های خیلی ویژه و ماندگاری را برای نسل آینده ثبت کنم.

گفت و گوی اصفهان زیبا با علی فریدونی، عکاس دفاع مقدس

وقتی رزمنده ها در نبود فرمانده، از حضور خبرنگار و عکاس روحیه گرفتند!

مجتب�ی 
اردشیری

وحید عالم
 مرتضوی 

یک بازیگر سینما مطرح کرد:

برگزاری جشنواره ها در استان ها؛ عامل ایجاد سینمای ملی
یک معمار و مولف کتاب »نقد و بررسی معماری دیکانستراکشن«:

نبود انسجام در معماری، خلق و خوی مردم را عوض کرده است
مجید مظفری/ایس�نا: در دهه60 که آقای بهشتی و آقای انوار 
حضور داشتند و س��ینما را س��اختند، در همین مدت زمان بود 
که ناخدا خورش��ید، سگ کش��ی، کش��تی آنجلیکا و ... ساخته 
شد، اما پس از آن ساخت فیلم ها به کاش��انه های تهران کشیده 
شد و س��وژه ها کاملًا تکراری ش��دند، البته در این میان کارهای 
انگشت شمار مناسبی هم س��اخته شد. اگر دس��ت آقای ایوبی، 
رییس سازمان سینمایی کشور باز گذاشته شود و به او اختیارات و 
بودجه بیشتری بدهند، سینمای ایران به دهه 60 بازخواهد گشت 

و آن زمان است که سینمای ملی خواهیم داشت. سینمای ملی 
به این معناست که فیلم از سراس��ر ایران وجود داشته باشد. اگر 
در سال، صد فیلم ساخته می ش��د، 20 فیلم آن مربوط به تهران 
بود و باقی فیلم ها در شهرستان ها ساخته می شد. زماني جشنواره 
استانی و شهرستانی راه انداخته شد، هر جشنواره ای در هر استان 
برگزار می شد و آن استان در س��ال، چهار یا پنج فیلم سینمایی 
ارایه می کرد. در جشنواره های اس��تانی بود که معماری، لباس، 

موسیقی، لهجه، فرهنگ و... وجود داشت. 

کتایون تقی زاده/ هنرآنلاین: آنچه که به عنوان معماری 
ش��هری وجود دارد، نیازهای مردم را برطرف نکرده اس��ت و 
دلیلش همین رفتارهای مردم است که می بینیم عوض شده 
است. معماری می تواند رفتار و خلق و خوی آدم ها را متحول 
کند. زندگی در آپارتمان هایی که این همه بسته و بی ظرافت 
است، روی رفتار انسان ها تاثیرگذاشته است.  در غرب و دنیای 
مدرن امروز بیش��تر به پایداری اجتماعی و اقتصادی طراحی 
معماری نگاه می کنند که کمبودش به ش��دت حس می شود. 

آنچه ساخته شده شاید با صرفه است، اما باید دید برای افراد 
 از لحاظ اقتصادی و اجتماعی مناس��ب است یا نه. به خصوص 
در طراحی و س��اخت برج ها، نه ب��ه فرهنگ و نه به ش��رایط 
اقتصادی و نه به هویت گذشته مردم ایران هیچ توجهی نشده 
و این ها رفتارهای نابهنج��اری تولید می کند؛ چون هیچ کس 
در این خانه ها آسایش ندارد و به نوعی می خواهد بیرون باشد.  
 درس��ال های اخیر رفتارهایی دیده می ش��ود که سابق بر این 

در جامعه ما سابقه نداشته است. 

 داستانک

نمایشگاه خط آثار نفیس��ه حیدریان در گالری 
ش��ماره 3 کتابخان��ه مرکزی اصفه��ان درحال 

برگزاری است.
نفیسه حیدریان فارغ التحصیل رشته ادبیات 
فارسی و همچنین فارغ التحصیل دوره فوق 
ممتاز انجمن خوشنویسان و از اعضای اصلی  
انجمن خوشنویسان اصفهان می باشد و در زمینه خط نستعلیق 

و شکسته نستعلیق زیر نظر استاد وکیلی فعالیت می کند.

این نمایشگاه شامل 24 اثر از این هنرمند و خوشنویس خوش 
ذوق می باش��د که در سبک های چلیپا، س��یاه مشق و قطعات 
شکسته کار شده است. نفیسه حیدریان در گفت وگو با خبرنگار 
اصفهان زیبا گفت: با توجه به اینکه رش��ته تحصیلی ام ادبیات 
فارسی بوده است، سعی داش��تم از مضامین ادبیات فارسی به 
خصوص از اش��عار بزرگانی چون فردوسی و سعدی بهره ببرم و 
می خواستم آنچه را من از این میراث کهن گرفته ام را با دیگران 

به اشتراک بگذارم.

وی، همچنین در مورد تکنیک های به کار رفته درکارهایش گفت: 
چلیپا، شامل دو بیت است که به خط نستعلیق یا شکسته نستعلیق 
و به صورت مورب در زاویه مشخص نوشته می شود و بسیار اصولی و 
قانونمند است و باید قوانین ترکیب در آن کاملا رعایت شود، برخلاف 
سبک سیاه مشق که یک س��بک انتزاعی است که محدودیت های 

چلیپا را ندارد و دست خوشنویس کاملا باز است.
همچنین علاقه مندان ب��ه هنر خطاطی جه��ت بازدید از این 
نمایشگاه مي توانند تا پنجشنبه 22 آبان ماه، صبح ها از ساعت 

 9 الي 12  و بعد از ظهرها از ساعت 14 الی 19 به گالري شماره 3 
کتابخانه  مرکزي اصفهان واقع درخیابان باغ گلدس��ته مراجعه 

نمایند. 

نمایشگاه لباس های مهین دُرنجفی با عنوان » لباس های مدرن 
با رویکرد سنتی« در گالری شماره 1 کتابخانه مرکزی اصفهان 

برگزار شده است.
مهین در نجفی شیرازی، فارغ التحصیل رشته طراحی و دوخت 
از دانشگاه سمیه نجف آباد و مدرس و مسوول آموزشگاه صدرا 
می باشد و این نمایشگاه سومین تجربه او در برگزاری نمایشگاه 

در گالری کتابخانه مرکزی اصفهان می باشد.
نجفی پور درباره کارهایش در این نمایشگاه می گوید: کارهای 
انجام ش��ده کارهای مدرن اس��ت و در عین حال از سبک های 

ایرانی مانند قاسم آبادی ایده گرفته ش��ده است، به طوری که 
باید بگویم در تمامی کارها از طرح های سنتی ایده گرفته شده 

است و بر روی کارهای مدرن پیاده شده است.
وی همچنین افزود: پارچه های استفاده شده در کارها نیز پارچه های 
سنتی اس��ت که از جمله آنها ترمه های شیراز، یزد و اصفهان و 

همچنین پارچه های قلمکار است. 
یکی از اصلی ترین شاخص های کارهایم نوارهای رنگی ای است 
که در این سبک کار شده و در کارها از رنگ ها و نقوش تزییات 
ایده گرفته و در کارها اس��تفاده نموده ام. وی همچنین ضمن 

اشاره به رعایت موازین دینی و عرفی در کارها خاطر نشان کرد: 
لباس های این س��بک نه تنگ اس��ت و نه کوتاه و درعین حال 
بس��یار ش��یک بوده و از طرفی رنگ های به کارگرفته شده در 
 آن رنگ های روشن و شاد است که قابل استفاده در مهمانی ها

 نیز می باشد.
علاقه من��دان جهت بازدی��د از این نمایش��گاه م��ي توانند  تا 
پنجش��نبه22  آبان ماه، صبح ها از س��اعت 9 الي 12  و بعد از 
ظهرها از ساعت 14 الی 19 به گالري شماره 1 کتابخانه  مرکزي 

اصفهان  واقع در خیابان باغ گلدسته مراجعه نمایند. 

نمایش��گاه  نقاش��ی های ناهید عظیم زاده در گالري شماره 2 
کتابخانه  مرکزي اصفهان برگزار گردیده است.

ناهید عظیم زاده، فارغ التحصیل کارشناس��ی رش��ته نقاشی و 
مدیر آموزش��گاه هنرهای تجس��می عظیم زاده است و حدود 
18 سال است که در زمینه نقاشی مشغول به تدریس می باشد. 
وی در گفت وگو با اصفهان زیبا در تشریح این نمایشگاه گفت: 
این نمایشگاه یک نمایشگاه متفاوت است چرا که یک نمایشگاه 
آموزش��ی اس��ت. در فضای درونی گالری کارهای هنرجویان 
آموزشگاه کار شده که از سنین چهار سال به بالا هستند و شامل 

70 اثر می باشد که عمدتا در س��بک رئال و با تکنیک پاستل و 
 گواش رنگ و با  موضوعات آزاد از جمله طبیعت و چهره کار شده 
است. وی همچنین افزود:15 اثر از کارهای این نمایشگاه متعلق 
به خودم می باشد که با تکنیک موم رنگ کار شده است که این 
تکنیک برای اولین بار توس��ط خودم اجرا شده است که با موم 
عسل انجام می شود و یک تکنیک یونانی است که در سبک های 

انتزاعی و کهکشانی کار شده است.
خانم عظیم زاده درباره هدفش از برگزاری این نمایشگاه گفت: 
نمایشگاه های از این قبیل نمی تواند با اهداف مادی برگزار شود 

چرا که همانطور که خاطر نش��ان کردم یک نمایشگاه آموزشی 
اس��ت بلکه هدفم از برگزاری این نمایش��گاه ایج��اد انگیزه در 
هنرجویانم، به خصوص هنرجویان کم سن و سال برای پیشرفت 
بیشتر بود تا به واس��طه این نمایش��گاه کارهایشان در معرض 

نمایش قرار بگیرد و بیشتر دیده بشوند.
علاقه مندان جه��ت بازدی��د از این نمایش��گاه م��ي توانند تا 
پنجشنبه 22  آبان صبح ها از ساعت 9 الي 12  و بعد از ظهر از 
ساعت 14 الی 19 به گالري شماره 2 کتابخانه  مرکزي اصفهان  

واقع در خیابان باغ گلدسته مراجعه نمایند. 

در گالری شماره 3 کتابخانه مرکزی ببینید؛

آثار یک خوشنویس خوش ذوق

در گالری شماره 1 کتابخانه مرکزی ببینید؛

لباس های مدرن با رویکرد سنتی؛ فرصتی برای بانوان اصفهانی

در گالري شماره 2 کتابخانه مرکزي ببینید؛

نقاشی با طعم موم عسل

آیدین آغداشلو:

 نمایشگاه ها 
جلوی سوءتفاهم های هنری را می گیرند

نقاش صاحب نام ایران در گفت و گو با هنرآنلاین گفت: من می دانم 
کجا ایستاده ام و چه نوع مخاطبی دارم و قصد صید مخاطب جدید هم 
ندارم و همین ها که هستند از سر من هم زیاد است ولی فکر کردم اگر 
آدم قرار است یک نامه اعمال برای مخاطب محدود و مشخص خودش 

بعد از 40 سال بدهد باید آن را درست انجام دهد. 
من فکر کردم خب چرا باید نمایشگاه برگزار کنم به هر حال کار هایم 
در کتاب ها چاپ می شوند و در اینترنت هم قابل دسترسی است، اما 
وقتی اواخر سال گذشته، نمایش��گاه از آثارم توسط یک مجموعه دار 
در دوبی برگزار شد و من داش��تم کار ها را می چیدم متوجه شدم که 
نگاه کردن به این ها از نزدیک یک معنای اضافی دارد؛ یعنی جزییات 
و روح و معنایی در این ها هس��ت که از نزدیک و مس��تقیم دیدن کار 
ممکن می شود، برای همین فکر کردم بهتر است نمایشگاهی هم در 
اینجا داشته باشم و شاید به این ترتیب جلوی برخی سوءتفاهم ها هم 
گرفته شود و شاید کس��انی که مخاطب من هستند، تصویر روشن تر 
و دقیق تری از کارهایی که مدعی هس��تند همیشه دوست داشته اند 

پیدا کنند.
 به عنوان نمونه در مجموعه » خاطرات انهدام« و » معما« برای اینکه 
فرسودگی و قدمت اثر را نش��ان بدهم تمام نقاشی ها را از شبکه ای از 
ترک های خیلی ظریف می پوشانم که این حس را بدهد که متعلق به 
یک زمان دوردست است و چون قدیمی است پس محترم است؛ چون 
که من به سنی رسیده ام که فکر کنم کهنس��الی باید احترام داشته 
باشد، بنابراین می نش��ینم این ترک ها را می کشم که بعضی وقت ها 
روز ها طول می کشد و چه لذتی دارد برای اینکه واقعا مثل ذکر و دعا 
خواندن است. خیلی دیده ام که از من س��راغ موادی را گرفته اند که 
بمالند روی نقاشی شان و مثل این ها ترک بخورد. فکر کردم از نزدیک 

دیدن کار ها بتواند جلوی چنین سوءتفاهم هایی را بگیرد.

در گالری آرته به نظاره بنشینید:

نمایی متفاوت از زنان جامعه
نمایشگاه انفرادی عکس آثار سمانه فرزانه پور با عنوان » زنان بدون رویا« 

در گالری آرته برپا شده است. 
سمانه فرزانه پور، فراغ التحصیل رشته حس��ابداری است و فعالیت 
هنری خود را از س��ال 89 آغاز کرده اس��ت و در زمینه ي عکاس��ي 
آموزش آکادمیک��ي ندیده و ی��ک هنرمند تجربي مي باش��د و این 
نمایشگاه اولین تجربه او در برگزاری انفرادی گالری آثارش می باشد.

خانم فرزانه پور در گفت وگو با خبرنگار اصفهان زیبا درباره موضوع 
آثارش گفت: موضوع کارها همان عنوان نمایشگاه است؛ یعنی زنان 
بدون رویا و برخلاف تصور برخی از این عنوان، اصلا نه نگاه فمنیستی 
بلکه نوعی اعتراض به زنان جامعه است، مبنی بر اینکه خودشان این 
نوع نگاه به آنها در جامعه را پذیرفته اند و تا وقتی این پذیرش از طرف 

زنان جامعه باشد، اوضاع به همین وضع فعلی خواهد بود.
وي همچنین افزود: در این نمایشگاه تعداد 11 اثر در قطعات بزرگ 
شامل 114×76 کار شده است که همه کارها استیج بوده و در سبک 

رئال کار شده است.
این نمایش��گاه ت��ا امروز چهارش��نبه 21 آب��ان ماه )بع��د از ظهر از 
 س��اعت 16 الی 20( در گالری آرته، واقع در خیابان ملاصدرا کوچه

 شماره 12 برقرار است.

 سبد خبــر



پیامدهای اخلاق 
در نهضت عاشورای حسینی 

 سیدمهدی س�لطانی: مظلومیت قیام امام حس��ین )علیه السلام( و 
پیام رس��انی عاش��ورا و آگاهی بخش��ی بازماندگان و حاملان رسالت 
عاشورایی موجب ترویج پیامدهای مثبت از اخلاق اجتماعی – اسلامی 
شده اس��ت که مهم ترین آنها چنین می باشد:  1- برانگیختگی روحی 
اجتماع انسانی و انقلاب مثبت علیه خود در همه قرن ها و زمان ها و در 
تمام جوامع اسلامی.2- بروز اخلاق متعالی اسلامی در جامعه با ترویج 
صفاتی مانند: فداکاری، گذشت، ایثار، ایمان قوی، صبر، رضا و تسلیم، 
عمل بر محور حق و عدالت، ش��جاعت روحی و صلابت.3- برانگیختن 
دایمی روحی��ه مبارزه جوی��ی و طرد اخلاق تس��لیم پذی��ری و یاس 
 آفرین��ی در میان مس��لمانان.4- دوری از اخ��لاق و رفتارهای بیهوده 
 مصلحت اندیش��ی و گریز از مبارزه با ظلم و س��تم در اجتماع اسلامی.

5- ترویج عظمت معنوی پ��ای بندی به اصول و اعتق��ادات درجامعه 
اس��لامی. 6- ترویج صراحت عملی در گفتار و کردارهای اجتماعی به 
جهت گسترش هنجارگرایی در جامعه اسلامی.7- حفظ کرامت انسانی 
و پایداری و ارزش آن در جامعه اسلامی )ر.ک: عبداله علایلی، برترین 
هدف در برترین نهاد، ترجمه محمد مهدی جعفری، تهران، س��ازمان 
انتشارات وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، چاپ اول، 1371 ش، صص 
133-130؛ فصلنامه حکومت اسلامی، ش��ماره 27، سال هشتم؛ بهار 

1382 ش، صص 269-271(

دبیر ش��وراي هماهنگي مبارزه ب��ا مواد مخدر 
اصفهان بر راه اندازي پردیس سلامت با رویکرد 
پیش��گیري از اعتیاد و برپایي نمایش��گاه ثابت 
اعتیاد با تاکید بر فعالیت هاي پیشگیرانه تاکید 

کرد.
به گ��زارش روابط عمومي ش��وراي هماهنگي 
مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان؛ هادي زاده در دیدار با معاون 
فرهنگي اجتماعي شهرداري استان که در محل معاونت فرهنگي 
اجتماعي شهرداري اصفهان برگزار شد، ضمن اشاره به نرخ رشد 
اعتیاد و ش��یوع روزافزون آن در کش��ور به مقوله جوان گزیني 
مافیاي اعتیاد و کاهش س��ن گرای��ش به مواد اش��اره کرد و با 
 بیان اینکه دومین علت مرگ و میر در کشور پس از تصادفات،  
سوء مصرف مواد مخدر اس��ت، گفت: نرخ بالاي رشد اعتیاد در 
زنان، زیبنده استان نیست، علیرغم کشف بیش از 22 تن انواع 
مواد مخدر، تعدد مراکز هش��ت گانه درمان و کاهش آسیب در 

استان و اقدامات گسترده اي که در حوزه فرهنگي و پیشگیري 
با جدیت توسط دستگاه ها پیگیري مي شود، نتایج حاصله هنوز 

اقناع کننده نیست.
وي در ادام��ه به امکان��ات و ظرفیت هاي مطل��وب و در اختیار 
شهرداري اشاره کرد و خواستار مشارکت بیشتر معاونت فرهنگي 
و اجتماعي شهرداري در فعالیت هاي پیشگیري و درمان اعتیاد 
ش��د و پیش��نهاداتي را در خصوص راه اندازي پردیس سلامت 
با رویکرد پیشگیري از اعتیاد، نمایش��گاه ثابت اعتیاد با تاکید 
بر فعالیت هاي پیشگیرانه، حمایت از س��ازمان هاي مردم نهاد 
فعال در این حوزه، فعالیت بیشتر کانون هاي فرهنگي مساجد 
با رویکرد آگاه سازي عموم، ایجاد کارگروه مبارزه با مواد مخدر 
در آن معاونت، اختصاص سه دستگاه اتوبوس به بهزیستي استان 
به منظور تجهیز و راه اندازي نمایشگاه سیار پیشگیري از اعتیاد، 
 همکاري در راه اندازي ش��لتر و جمع آوري معت��ادان خیاباني

 به منظور پاکسازي چهره شهر و ارتقا حس امنیت در مردم جامعه 

ارایه کرد.
همچنین دکتر قاسم زاده، معاون فرهنگي و اجتماعي شهرداري 
اصفهان رویکرد جدید ش��هرداري را ارایه خدمات اجتماعي و 
همکاري بیشتر در این حوزه مطرح و تاکید کرد: این امر نیازمند 

فرهنگ سازي مناسب در شهرداري است.
وي، برخي برنامه هاي فرهنگي اعم از ایجاد گذرهاي فرهنگي 
در 15 نقطه شهر، راه اندازي فرهنگسراي سلامت و امکان ارایه 
عناوین حوزه مب��ارزه با مواد مخ��در در این مراک��ز را از جمله 
برنامه هاي درحال پیگیري در ش��هرداري عن��وان کرد و اظهار 
داشت: ش��هرداري اصفهان بر ارایه خدمات پیشگیرانه در این 
ح��وزه بیش از درم��ان تاکید مي کن��د و خواس��تار توجه ویژه 
مسوولان به ریش��ه هاي اصلي این معضل یعني اضطراب هاي 

ناشي از زندگي امروز و هیجان طلبي شدید در نوجوانان شدند.
مهدویان فر، رییس اداره امور اجتماعي ش��هرداري اصفهان نیز 
 برخي اقدامات جاري ش��هرداري در این حوزه را تشریح کرد و 
درخصوص مصوبه یکصد و بیست و هشتمین جلسه ستاد مبارزه 
با مواد مخدر مبن��ي بر اختصاص حداق��ل 10 درصد اعتبارات 
فرهنگي شهرداري ها به امر پیشگیري و درمان اعتیاد، پیشنهاد 
کرد: موضوع از طریق کمیسیون تلفیق و شوراي اسلامي شهر 
اصفهان پیگیري شود. براین اساس تصمیم بر آن شد که نشستي 
با حضور دبیر ش��ورا و هماهنگي معاون��ت فرهنگي اجتماعي 
شهرداري با رییس شوراي اسلامي شهر اصفهان برگزار و مطالب 

مورد نظر ارایه شود.
در این جلسه دبیر شورا پیشنهاد کرد: معاون و کارشناسان مربوط 
در معاونت فرهنگي و اجتماعي شهرداري به منظور برآورد عمق 
مس��اله اعتیاد از برخي مراکز اقامتي میان مدت موجود بازدید 
کنند، برخ��ي از مکان هاي بلا اس��تفاده  در اختی��ار فرماندهي 
انتظامي استان که در مرکز شهر هستند، معرفي شدند و مقرر 
شد شوراي هماهنگي استان پیشنهاد استفاده از این محل ها را 
جهت ارایه خدمات فرهنگي پیشگیري حوزه مبارزه با موادمخدر 
 به فرماندهي انتظامي اس��تان منعکس و موض��وع را پیگیري 

کند.

   آموزش متناس�ب ب�ا مخاطب، مه�م ترين عنصر 
اجتماعي كردن امر مبارزه با مواد مخدر 

دبیر شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر اصفهان در دیدار با 
مدیرکل آموزش و پژوهش استانداري استان، آموزش متناسب 
با مخاطب را مهم ترین عنصر اجتماعي کردن امر مبارزه با مواد 

مخدر و روان گردان ها عنوان کرد.
به گزارش روابط عمومي شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر 
استان اصفهان، مصطفي هادي زاده در این جلسه ضمن عرض 
تبریك به دکتر اسماعیلي به دلیل انتصاب وي به سمت مدیرکل 
آموزش و پژوهش استانداري اصفهان و آرزوي توفیق الهي براي 
وي، بر لزوم پیشگیري نوین از اعتیاد در همه آحاد مردم تاکید و 
اظهار کرد: در مقابل سیستم پویا و هوشمند قاچاق مواد مخدر 
ملزم به آموزش کیفي، متناس��ب با مخاطب، س��ازمان یافته، 
بالادس��تي و الزامي هس��تیم تا نگرش هاي مثبت ایجاد شده 
نسبت به مواد مخدر و محرک توسط دشمنان جمهوري اسلامي 

را تغییر دهیم.
وي در ادامه به تبیین ساختار س��تاد مبارزه با مواد مخدر اشاره 
کرد و اذعان داشت: با توجه به تعاملات قوي در بین مدیران ارشد 
دستگاه هاي استاني، استان اصفهان در نظر دارد تا از این ظرفیت 
به عمل آمده استفاده کرده و نقش برنامه هاي آموزشي نوین و 

خلاقانه را در بین کارمندان دولت و سایر اقشار پررنگ کند.
دکتر اسماعیلي، مدیرکل آموزش و پژوهش استانداري اصفهان 
نیز ضمن قدرداني از دبیر ش��ورا و اقدامات صورت گرفته اظهار 
داشت: جامعه ما بعد از انقلاب اسلامي به جاي حرکت در مسیر 
اخلاقي مبتني بر ارزش هاي اسلامي، به طرف بلیه هایي همچون 

اعتیاد کشیده شده است.
وي اظهار کرد: برنامه هاي آتي دفتر آموزش و پژوهش استانداري 
اصفهان بر آموزش خلاقانه و استفاده از سازمان هاي مردم نهاد 

در جهت اجتماعي کردن امر مبارزه خواهد بود.
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رشد 20 درصدی آموزش های پیشگیرانه اعتیاد نسبت به سال گذشته
  قائم مقام دبیرکل س��تاد مب��ارزه با مواد مخ��در ضمن اعلام 
.2 درصد از دانش��جویان مواد مخدر مصرف می کنند،  اینکه 6
بر جدی گرفته ش��دن آموزش های پیشگیرانه درخوابگاه های 

دانشجویی تاکید کرد.
علیرضا جزینی با حضور در غرفه خبرگزاری دانشجویان ایران 
در بیستمین نمایشگاه مطبوعات و خبرگزاری ها و گفت وگو با 
خبرنگار ایسنا، در پاسخ به پرسشی درباره اقدامات پیشگیرانه 
از مصرف مواد و اعتیاد در دانشگاه ها اظهار کرد: براساس آخرین 

آمارها 2.6 درصد  دانشجویان مواد مخدر مصرف می کنند.

وی ادامه داد: این موضوع از حساسیت بالایی برخوردار است و 
به همین خاطر با وزارت بهداشت و وزارت علوم تفاهم نامه ای را 
به امضا رساندیم که طی شش ماهه اول امسال به اجرا درآمده 
است و آموزش های پیشگیرانه اعتیاد نسبت به سال گذشته 20 درصد 
رشد داشته است. قائم مقام دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر 
با تاکید بر اینکه باید همه دانشگاه ها اساتید و مسوولان در این 
خصوص اهتمام داشته باش��ند، گفت: یکی دیگر از موضوعات 
مطرح، خوابگاه های دانشجویی است که ما احساس می کنیم 
باید بیشتر تحت کنترل دربیایند و موضوع آموزش پیشگیرانه 

در خوابگاه ها جدی تر گرفته شود. جزینی در پاسخ به پرسشی 
درباره غربالگری اعتیاد در دانشگاه ها گفت: درحال حاضر وزارت 
علوم، طرحی تحت عنوان دفترچه های سلامت را دنبال می کند 
که در آن جا صرف��ا بحث مواد مخدر مطرح نیس��ت و موضوع 
س��لامت دانش��جویان در آن مورد تاکید قرار دارد، اما موضوع 

اعتیاد نیز می تواند در این میان قابل توجه باشد.

    هشدار نسبت به مصرف آمفتامین ها تحت عنوان 
قرص های لاغری

وی در ادامه درباره وضعیت اعتیاد در میان زنان نیز اظهار کرد: 
 در سال 90 براساس آخرین مطالعات شیوع شناسی انجام شده،

 9.8 درصد جمعیت مبتلا به اعتیاد )یك میلیون و 325 هزار 
نفر( زن هستند. 

وی افزود: مس��اله مهم در این میان مصرف م��واد آمفتامین دار 
تحت عنوان قرص های لاغری در آرایشگاه های زنانه است. اکنون 
درحال تقویت مراکز کاهش آس��یب در سطح کش��ور هستیم تا 
بتوانیم از بروز بیماری های مقاربتی چون ایدز و همچنین هپاتیت 

جلوگیری کنیم.

پرديس سلامت با رويكرد پيشگيري از اعتياد در اصفهان راه اندازي شود یادداشـت

گروه
جامعه

؟؟؟
10؟؟؟
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معاونت عمران شهری شهرداری اصفهان 

آگهی مناقصه 93-24 

سازمان عمران شهرداری اصفهان 

آگهی مناقصه)نوبت اول( 
سازمان عمران شهرداری اصفهان در نظر دارد سنگ مرمریت کرم استخوانی درجه یک مورد نیاز جهت پروژه فضای 
چند منظوره جنوبی عبدالرزاق از طرح احیای میدان امام علی )ع( واقع در محدوده منطقه 3 شهرداری اصفهان را از طریق 

مناقصه عمومی خریداری نماید. 
متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند جهت دریافت اسناد از تاریخ نشر آگهی لغایت 93/09/01 به سازمان عمران 
شهرداری اصفهان واقع در خیابان 22 بهمن، مجتمع اداری امیرکبیر مراجعه و پیشنهادهای خود را تا پایان وقت اداری 

مورخ 93/09/02 به دبیرخانه سازمان تحویل نمایند. 
www.Isfahan.ir/sazmanomran :تلفن: 32670813-031                                                                                                      وب سایت

شهرداری اصفهان در نظر دارد جهت اجرای پروژه های زیر از طریق برگزاری مناقصه انتخاب پیمانکار نماید. 

مبلغ برآورد اولیه نام پروژه 
تقریبی به ریال 

محل تامین 
اعتبار شهرداری 

مدت اجرای 
عملیات 

سپرده شرکت در مناقصه 
به ریال 

تکمیل سفت کاری و نازک کاری سالن 
های جنبی مرکز همایش های بین المللی 

اصفهان )93-24-116(

//12462/500/000 ماه مرکزی152/000/000/000

تذکرات: 
 شرکت کنندگان موظف به ارایه رتبه بندی مرتبط از معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریاست جمهوری می باشد. 

 پیمانکاران ملزم به ارایه اسناد و مدارک شرکت، گواهی تشخیص صلاحیت، گواهی تایید صلاحیت ایمنی و سوابق کاری خود 
قبل از تهیه اسناد می باشند، بدیهی است تحویل اسناد مناقصه منوط به ارزیابی سوابق و توان شرکت کنندگان می باشد. 

 برنده مناقصه جهت عقد قرارداد باید معادل 5 درصد مبلغ مورد پیمان را به عنوان تضمین تعهدات پیمان به صورت ضمانتنامه 
بانکی، اسناد خزانه یا اوراق مشارکت به شهرداری تسلیم نماید. 

  واجدین شرایط می توانند از تاریخ 93/08/21 لغایت 93/09/02 همه روزه به جزء روزهای تعطیل به حوزه معاونت عمران 
شهری واقع در خیابان کاوه ابتدای اتوبان دکتر  چمران مراجعه و با ارایه معرفینامه کتبی شرکت و سایر مدارک نسبت به دریافت 
اسناد مناقصه اقدام نمایند. لازم به ذکر است کلیه اسناد مناقصه می بایست توسط شرکت کننده تایید، مهر و امضا شده و طبق شرایط 

مناقصه ضمیمه پیشنهاد خود نمایند. 
 آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت تا ساعت 12  روز سه شنبه مورخ  1393/09/04 می باشد، بدیهی است دریافت پاکت 

ها بعد از ساعت مقرر امکان پذیر نمی باشد. 
  حضور نماینده تام الاختیار و مطلع به آنالیز قیمت پیشنهادی و با معرفینامه کتبی پیمانکار در روز بازگشایی پاکت ها در محل 

الزامی است. 
  شهرداری اصفهان در رد یک یا تمام پیشنهادات مختار است. 

 برندگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد. 
 هزینه چاپ آگهی مناقصه به عهده برنده مناقصه می باشد. 

 جهت دریافت اطلاعات بیشتر به آدرس اینترنتی http://www.isfahan.ir مراجعه نمایید. 



بباز اما نباز 
س�ید مصطفی ناجی:  این روزها رقابت عجیبی بین مربیان س��رخابی 
ها به وجود آم��ده که حداق��ل دربی را نبازن��د. اینکه حمید درخش��ان، 
نتوانس��ته اس��ت از پس مهد کودک پرس��پولیس بر بیاید ی��ک واقعیت 
انکار ناپذیر اس��ت و از س��وی دیگر اینکه امیر قلعه نویی دیگ��ر آن ژنرال 
 قدیم��ی نیس��ت و آرام آرام به بازنشس��تگی نزدی��ک می ش��ود. اینکه 
می گوییم ای��ن دو تن حاضرن��د درب��ی را نبازند واقعیتی اس��ت که این 
 روزها در نشریات ورزش��ی و غیر ورزشی دیده می ش��ود. یک مرورکوتاه 
بر اتفاقات پرسپولیس کنیم؛ سوش��ا مکانی و پیام صادقیان خداحافظی 
 اینس��تاگرامی انجام می دهند، میثم حس��ینی فحاشی به حسین عبدی 
می کند و رضا حقیقی با لگد به تبلیغات دور زمین می گوید، این ها را در 
نظر بگیرید و بعد جمله معروف درخشان که در یک مصاحبه گفته بود که چاره 
ای نیست، به بازیکنانم نیاز دارم. این موضوع یعنی اینکه درخشان حاضر 
 است حرفه ای گری را ببازد ولی فوتبال را نبازد. آن طرف تر هم اوضاع ژنرال 
آبی ها چندان جالب نیست. قلدر ما آبی های کرار ، گردن کشی های آندو 
و پچ پچ های هر روزه ملی پوشان آبی نش��ان می دهد که قلعه نویی دیگر 
آن مردی نیست که به خاطر یک اعتراض، جباری را نیمکت نشین و حتی 
سکو نشین می کرد. در حقیقت باید بگوییم که قلعه نویی و درخشان که 
هر دو هم از یک منطقه جغرافیایی در تهران فوتبال خود را شروع کردند، 
حاضرند همه چیز را به بازیکن ببازند، ولی فوتبال را نبازند. این موضوعی 
است که این روزها در فوتبال ایران دیده می شود. فوتبالی که در آن تنها کی 
روش معتقد است که ابتدا نظم و سپس فوتبال. نمونه اش هم پیام صادقیان 
است که مفتش را گران می داند و نمی خواهد. پس ما پیشنهاد می دهیم 

که آقای قلعه نویی و درخشان بباز اما نباز ...

  از سوی کمیته بین المللی پارالمپیک و با کسب اکثریت آرا؛

سیامند رحمان، ورزشکار برتر جهان شد
سخنگوی وزارت ورزش و جوانان خبر داد:

احتمال منتفی شدن شکایت وزارت ورزش از دایی
قوی ترین مرد دارای معلولیت جهان، با کسب بیش از 60 درصد 
 ، )IPC( آرا از نظر سنجی وب سایت کمیته بین المللی پارالمپیک

عنوان برترین ورزشکار ماه اکتبر را از آن خود کرد. 
وب سایت کمیته بین المللی پارالمپیک در نظر سنجی خود، شش 
ورزشکار را برای کسب عنوان برترین ورزشکار ماه اکتبر معرفی کرده 
بود که از میان آنها س��یامند رحمان و س��اره جوانمردی، به عنوان 
نمایندگان ایران حضور داش��تند.پس از پایان مهلت نظر سنجی، 
س��یامند رحمان، قهرمان طلایی مسابقات پارآس��یایی اینچئون، 

63.9 درصد از آرای اخذ شده را به خود اختصاص داد. پس از او، ساره 
 جوانمردی، دیگر ورزشکار کشورمان با کس��ب 34.3 درصد از آرا، 
در جایگاه دوم این لیست قرار گرفت. بدین ترتیب، پس از درخشش 
کاروان ایران در بازی های پارآسیایی اینچئون، بار دیگر نمایندگان 
کشورمان باعث سربلندی و افتخار ایران شدند. پس ازسیامند رحمان 
و ساره جوانمردی، به ترتیب ورزشکارانی از گامبیا )ویلچر رانی(، 
چین )شمشیر بازی(، تایلند )تنیس با ویلچر( و چین )شنا( عناوین  

بعدی را به خود اختصاص دادند.

مازیار ناظمی، سخنگو و معاون روابط عمومی وزارت ورزش و 
جوانان با حضور در غرفه خبرگ��زاری فارس از احتمال منتفی 
ش��دن ش��کایت محمود گ��ودرزی وزی��ر ورزش از علی دایی 

سرمربی سابق پرسپولیس خبر داد.
وی با این بحث و اتفاقات رخ داده در برنامه ش��ب گذشته 90 
اظهار داش��ت: متاس��فانه این صحبت ها و رفتارهای نامناسب 
باعث بدبینی مردم می ش��ود و در نهایت منجر به آن می شود 
که یک بازیکن در هنگام خروج از زمین فوتبال به دست مربی 

خود بزند.
وی افزود: وزارت ورزش واقعاً می خواهد که این شکایت پایان 
یافته باشد و ش��کایت و شکایت کش��ی چهره ورزش را زشت 

کرده است.
 ناظمی افزود: وزیر یک معلم اس��ت و به هیچ عنوان علاقه ای 
ندارد که به ش��خصیت حقوقی وی اهانت و بی احترامی شود. 
دایی هم سرمایه ورزش کشور است و امیدواریم که این مسائل 

به وجود آمده هر چه زودتر برطرف شود.
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اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

چهارشنبه 21 آبان 1393 

شماره 2232 | 12  صفحه  

ورزش

داستان فوتبال – 27

گل کوچک

خبـر

توپ سوراخ

ورزش ایران در س��ال 93 با س��ه آزم��ون مهم 
مواجه بود که ت��ا پایان ش��هریور دو آزمون اول 
یعنی ج��ام جهانی برزیل و بازی های آس��یایی 
اینچ��وان را پش��ت س��ر گذاش��ت و ح��الا در 
 ش��ش ماهه دوم س��ال، جام ملت های آسیا را 
در پیش رو داریم تا هت تریک اتفاقات شاخص 

ورزشی سال به پایان برسد.

    گام اول؛ جام جهانی 
جام جهانی فوتبال اگر مهم ترین فستیوال ورزشی دنیا نباشد، در 

کنار رقابت های المپیک این عنوان را در اختیار دارد. 
 در این مس��ابقات 32 تیم برتر فوتبال دنیا در کنار هم به رقابت 
می پردازند از این رو، برای فوتبال ایران که جایی در بین 40 تیم 
برتر جهان ندارد، به دست آوردن سهمیه حضور درجام جهانی 

اتفاق مهمی محسوب می شود و درس��ت به همین دلیل چهار 
دوره حضور کشورمان در این رقابت ها جز شاخص ترین نکات 

ورزش ایران به شمار می آید.
صعود تیم ملی ایران به جام جهانی برزیل آن هم به عنوان تیم 
صدرنشین و حضور کارلوس کی روش بر روی نیمکت تیم ملی 
موجب ش��ده بود تا انتظارات از این تیم بالا ب��رود و تنها صرف 

حضور در فستیوال بزرگ فوتبالی دنیا مد نظر نباشد.
انتظارات از تی��م ملی زمانی بالاتر رفت ک��ه کی روش برخلاف 
مربیان سابق تیم ملی در جام جهانی، صعود از مرحله گروهی را 
یک رویا نمی دانست و ابایی برای حرف زدن در مورد آن نداشت.

با این حال تیم ملی ایران درج��ام جهانی برزیل تنها یک امتیاز 
گرفت که این یک امتیاز نیز به تساوی برابر آفریقای جنوبی ربط 
داش��ت با توجه به تعداد گل زده، حتی به نس��بت جام جهانی 

آلمان 2006 نیز بدتر نتیجه گرفت.

دیدار نزدیک و نفس گیر تیم ملی برابر لیونل مسی و هم بازیانش 
در تیم ملی آرژانتین که با شکست در دقیقا پایانی بازی همراه 
بود را می توان  نقطه عطف حض��ور ایران در جام جهانی 2014 
دانس��ت، اما در مجموع این تیم نتواس��ت آن طوری که شاید و 
باید نظر علاقه مندان به فوتبال را جلب کند، اما نمره مردودی 

هم نگرفت.

    گام دوم؛ بازی های آسیایی
بازی های آسیایی اینچوان دومین محک جدی ورزش ایران در 
س��ال جاری بود که این بار رشته های ورزش��ی زیادی را درگیر 

خود کرد.
کاروان ورزشی ایران در اداوار مختلف بازی های آسیایی نتایج 
متفاوتی کسب کرده اس��ت که برخی از آنها چشمگیر و برخی 
دیگر ضعیف قلمداد می شود، اما معمولاً نتیجه دوره قبلی ملاک 

مقایسه به حساب می آید.
در دوره قبلی، بازی های آسیایی کاروان ورزشی ایران رتبه چهارمی 
را کس��ب کرد که نتیجه رضایت بخش��ی محسوب می ش��د، اما در 
بازی های آسیایی اینچوان، کاروان ورزشی کشورمان در رده پنجم 
 مجموع کس��ب مدال ها جای گرفت تا نزولی یک رتبه ای را تجربه 

کند.
البته در بازی های آس��یایی 2014 کاروان ای��ران 21 مدال طلا 
کس��ب کرد که به نس��بت دوره قبلی افزایش یک مدالی را شاهد 
بودیم. همچنین در رقابت ها مدال های طلای کاروان ایران از نظر 
رشته ای تنوع بیشتری داشت و ورزشکاران ایرانی موفق شدند در 
 رش��ته های تیراندازی و تیراندازی با کمان و دوچرخه سواری برای 
 نخستین بار بر س��کوی قهرمانی بایس��تند که نکته قابل توجهی 

است.
کاروان کش��ورمان در این مس��ابقات تا حدود زیادی توانست 
بر اس��اس پیش بینی ها حرکت کند، اما دف��اع نکردن ازعنوان 
چهارمی دوره گذشته موجب شد تا ورزش ایران با وجود کسب 

نمره قبولی، نتیجه ایده آل و مورد انتظار را به دست نیاورد.

    گام سوم؛ جام ملت های آسیا
با پایان مسابقات نیم فصل نخست لیگ برتر چهاردهم، تیم ملی 
فوتبال ایران به طور رسمی برای حضور درجام ملت های آسیا 

استارت خواهد زد.
پس از حضور نه چندان رضایت بخش تیم مل��ی ایران در جام 
جهانی برزیل، نگاه علاقه مندان به فوتبال به جام ملت های آسیا 
دوخته شده است تا شاید یکبار دیگر شاهد قدرت نمایی فوتبال 

کشورمان در قاره کهن باشند.
فوتبال ایران سابقه س��ه دوره قهرمانی جام ملت های آسیا در 
س��ال های  1968، 1972 و 1976 را دارد که آخرین قهرمانی 

این تیم به 38 سال قبل باز می گردد.
رسیدن فوتبال ایران به قهرمانی جام ملت ها پس از حدود چهاردهه 
ماموریت دشواری برای کارلوس کی روش و شاگردانش محسوب 
می ش��ود، اما خواس��ته بزرگی هم نیس��ت؛ زیرا اگر بنا ب��ه انتظار 
نداش��تن و ناکامی ایران از این رقابت ها بودکه ای��ن امر با مربیان 
داخلی نیز تحقق پیدا می کرد و نیاز به خدمت گرفتن کی روش با 
 هزینه سنگین و تحمل همه خواس��ته های منطقی و غیر منطقی 

نبود.
ورزش ایران در دو آزمون جام جهانی و بازی های آسیایی نمره 
متوسطی گرفت و حال باید منتظر مانده و ببینیم در آزمون سوم 

چه نتیجه ای رقم خواهد خورد.

مهری 
مصور

قبولی ورزش ایران در گرو نتیجه آزمون سوم
پس از جام جهانی و بازی های آسیایی، چشم به راه جام ملت ها هستیم

فرگوسن و ناصر ابراهیمی
ناصر ابراهیمی با سنی حدود 80 س��ال مدعی شد برای مربیگری 
س��راغ وی نمی روند، چون با دلال کار نمی کند. در راستای اینکه 
80 سال برای مربیگری اصلا سنی به حساب نمی آید، دلایل واقعی 

پیشنهاد مربیگری ندادن به ابراهیمی را پیش بینی می کنیم:
الف: ترس از محبوبیت ابراهیمی؛ گفته می شود ابراهیمی این قدر 
طرفدار دارد که در زمان مربیگریش روزی چند نفر سکته می کنند 

و برای جلوگیری از مرگ و میر به وی تیم نمی دهند.
ب: ترس از خراب ش��دن تابلوه��ای تبلیغاتی کنار زمین؛ پش��تک 

واروهای ابراهیمی را در دربی یادتان نرفته است!!!
ج: تعداد زیاد قهرمانی؛ از بس ابراهیمی با تیم هایش قهرمان شده، 

فعلًا به وی تیمی نمی دهند تا سایرین هم رنگ قهرمانی را ببیند.
توطئه گری فرگوسن؛ منابع غیر رسمی می گویند فرگوسن حسابی 

زیرآب ابراهیمی را زده است.

گرمای  گل کوچک در سرمای پاییزی
هفته سوم مسابقات گل کوچک با برگزاری 76 مسابقه پیگیری شد.

هفته سوم مسابقات گل کوچک محلات اصفهان با برگزاری دیدارهایی 
پیگیری شد که نتایج سایر دیدارهای آن به شرح زیر است:

منطقه 10 ورزشگاه تمدن زمین شماره یک
توحید اندوان 1- شهید رسول اباذری2/ شهید خلیلی3 -صاعقه جلوان 0
شهید خواجه 4- جوانان المهدی0 / پیشکسوتان حصه 1 - بوستان 4

کشاورز 3 - جواد الائمه 1 /  شهید یوسفیان 2 - جوانان حصه 1
شاهین 1 - شهدای پروین0/شهید کریمیان 3 - شهدای صفه0

امید جلوان صفر-  نبرد ب 3/   قاسم ابن الحسن 0 - تفلیس 2
منطقه 10 ورزشگاه تمدن زمین شماره دو

هیات علی اصغر 1 - فرهنگ ایثار 2/ شهدای گمنام 1-  فجر 3
رعد 0-  امید معراج3/ آتم سیتی ب 0 - توحید 3

هیات امام حسن 0 - دسمال کاغذی باران 4/   مقاومت 4 -شهید کشاورز 0
شهید گل آقایی 2  -شهید رفیعی 1/  شهید ثابت 0 - طوفان حصه شرقی 3

آتم سیتی الف 1 - وحدت الف 2/  نبرد الف 3 - رعد حصه غربی 0

 معرفی ۳ نامزد نهایی توپ طلای آسیا
نامزدهای دریافت جایزه بهترین بازیکن آسیا در سال 2014 معرفی 
شدند. نصیر الشمرانی مهاجم الهلال،  اسماعیل احمد ستاره العین 
و خلفان ابراهیم بازیکن سال آس��یا در سال 2006 از قطر به عنوان 
نامزدهای بهترین بازیکن سال آس��یا معرفی شدند. مراسم معرفی 
برترین های فوتبال آس��یا 30 نوامبر مصادف با شصتمین سالگرد 
تأسیس کنفدراسیون فوتبال آسیا در فیلیپین برگزار خواهد شد.آیا 
میاما از ژاپن، کاترینا گروی از اس��ترالیا و ناهومی کاوازومی از ژاپن 
نیز به عنوان نامزدهای بهترین بازیکن زن سال آسیا معرفی شدند.

مایلی کهن به زندان اوین منتقل شد
پیشکسوت فوتبال ایران به دلیل شکایت دایی به زندان اوین منتقل شد. 
 محمد مایلی کهن در پی ش��کایت علی دایی سرمربی سابق پرسپولیس

 از کلانتری ب��ازار به زن��دان اوین منتقل ش��د. هنگام ت��رک کلانتری 
مایلی کهن اصرار داشت که ماموران به وی دست بند بزنند، اما آنها این کار 
را انجام ندادند. محمد خاکپور هنگامی که به کلانتری رسید مایلی کهن 

به زندان اوین انتقال داده شده بود.

کمیته فنی فدراسیون فوتبال برای انتخاب سرمربیان تیم های 
ملی نوجوانان و جوانان گزینه های قابل تاملی را انتخاب کرده 

است.
بعد از نتایج ضعیفی که تیم های مل��ی ایران در رده نوجوانان و 
جوانان به دست آوردند، قرار بر این شد که کادرفنی این دو رده 

سنی با تغییراتی روبه رو شود.
درهمین راستا، کمیته فنی و توسعه فدراسیون فوتبال با تشکیل 
چند جلسه دلایل عدم نتیجه گیری این دو تیم را بررسی کرد و در 
نهایت قرار بود روز گذشته با بررسی وضعیت این دو تیم در نهایت 

سرمربیان جدید آنها اعلام شود.
درجلسه دیروز کمیته فنی در مورد شرایط مربیان و اینکه چه 
افرادی پتانس��یل حضور در این پست را دارند بحث و گفت وگو 
شد.کمیته فنی بعد از بررس��ی هایی که انجام داده روی شش 
گزینه به جمع بندی رس��یده تا هدایت تیم مل��ی نوجوانان و 

جوانان به آنها سپرده شود.
علی دوستی، حمید علیدوستی، حیدر شریفی، اکبر محمدی، 
محمد یاوری و وحی��د امیری گزینه هایی هس��تند که مدنظر 

کمیته فنی قرار دارند.
کمیته فنی اتاق فکر فدراس��یون فوتبال اس��ت و بس��یاری از 
تصمیمات از طریق این کمیته و بررسی هایی که انجام می دهند 
گرفته می ش��ود. معیارهای مدنظر این کمیته و شیوه بررسی 

که در رابطه با انتخاب مربیان وج��ود دارد، هیچ گاه برای افکار 
عمومی و رس��انه ها عنوان نش��ده و این ذهنیت وجود دارد که 
برای انتخاباتی که پیش رو هست همچنان گزینه ها بدون معیار 

مشخص انتخاب شده باشد.
درگذش��ته هم دیده ش��ده که کمیته فن��ی از تصمیماتی که 

می گیرد، نمی توانند دفاع کنند. 
نلو وینگادا که با بررسی کمیته فنی به عنوان سرمربی تیم ملی 
امید انتخاب شد، خیلی زود از س��مت خود کنار رفت و کمیته 
فنی که رای به حضور او داده بود به یکی از منتقدان جدی این 

مربی بدل شد.
هر چند شب گذشته درحالی که به گفته هادی آیت اللهی قرار بود 
کادرفنی تیم های نوجوانان و جوانان انتخاب شود و نشد اما به 
نظرگزینه هایی روی کاغذ آمده و بحث هایی در مورد آنها شده 
است. هرچند هیچ منبع رسمی هنوز این اسامی را اعلام نکرده 
اما خبرها حکایت از انتخاب ش��ش نفر و انتخاب نهایی از بین 

این نفرات دارد.
علی دوس��تی بعد از عملک��رد بدی که تیم��ش در رقابت های 
قهرمانی زیر 19 س��ال آس��یا داش��ت، بازهم به عنوان یکی از 
جدی ترین گزینه ها مطرح اس��ت. او دو بار به عنوان س��رمربی 
موفق ش��ده مجوز حضور تیم ملی زیر 16 سال ایران را درجام 
جهانی به دست بیاورد و یکبار هم تیمش به مقام قهرمانی آسیا 

رسیده اس��ت. البته این مربی در رده جوانان همواره ناکام بوده 
و کارنامه قابل دفاعی در این رده ن��دارد. او یکی از جدی ترین 

گزینه های حضور در تیم ملی نوجوانان است.
حمید علی دوستی، ستاره فوتبال ایران در دهه شصت، مدتی 
اس��ت از فوتبال دور مانده است. او س��ابقه حضور در تیم های 
پایه ملی به عنوان س��رمربی در تیم زیر 20 سال ایران را دارد و 
از تجربه های مربیگری او می توان به حضور در تراکتورس��ازی، 

سایپا،  پیکان، سرخپوشان دلوار افراز و ... اشاره کرد.
محمد یاوری که به عنوان سرمربی تیم ملی زیر 14 سال ایران 
فعالیت کرده، برادر محمود یاوری مربی نام آشنای فوتبال ایران 

است. او سابقه حضور در تیم های پایه را دارد.
حیدر شریفی، دیگر گزینه ای اس��ت که در این راستا انتخاب شده 
 اس��ت. او که چندی پیش هدایت تی��م ملی زیر 14 س��ال ایران را 
بر عهده داشت در مسابقات قهرمانی زیر 14 سال آسیا نتوانست نتایج 
خوبی بگیرد و تیمش درحالی که ایران میزبان مسابقات بود درمرحله 

رده بندی حذف شد.
وحید امی��ری، دیگر گزینه مطرح ش��ده اعض��ای کمیته فنی 
است. او سابقه کار در تیم های پایه را دارد و به تازگی درکلاس 
 مربیگری درجه A آسیا به عنوان دس��تیار مسعود میرزاده که 

به عنوان دستیار مدرس فعالیت می کند. 
 اکبر محمدی، س��ال 2012 س��رمربی تیم مل��ی جوانان بود. 

او تیم خوبی را برای این مسابقات آماده کرد، اما در دیدار مرحله 
یک چهارم نهایی با قبول شکست س��نگین مقابل کره جنوبی 
از رقابت های قهرمانی زیر 19 سال آسیا حذف شد و نتوانست 
 نتایج خوبی به دست بیاورد. این مربی، سابقه حضور درتیم ملی

نوجوانان را هم دارد و درتیم ذوب آهن دس��تیار مجتبی تقوی 
بود.

اینکه چقدر این اسامی و حضورشان درکادرفنی تیم های ملی 
نوجوانان و جوانان جدی است درآینده ای نزدیک و شاید دور 
مشخص شود و اینکه شاید کمیته فنی فدراسیون در تصمیمی 
غیر منتظره هیچ یک از این نفرات را انتخاب نکند و رو به گزینه های 
جدیدتری بیاورد، اما آنچه از فدراسیون می رسد این است که 
فعلا نام مطرح و تازه تری در فهرست نیست و اگر هم باشد جزو 

اولویت ها نیست.
باید دید فدراس��یون فوتبالی که این روزها به شکل های مختلفی 
زیر تی��غ ق��رار دارد و ش��اید خیلی ها دنب��ال انتقاد از فدراس��یون 
 کفاش��یان هس��تند برای جبران نتایج ضعیفی که تی��م های پایه 
 در سال جاری کسب کرده چه تصمیمی می گیرد و چه سیاستی را

دنبال می کند.
 مس��اله این اس��ت که امیدواری��م این ب��ار تصمیم فدراس��یون 
به گونه ای نباش��د که در آینده مجبور باش��یم بگویم که کار از 
پایه خراب است و دیواری که کج بنا شده تا ثریا کج رفته است.

گزارشی از روند انتخاب کادرفنی تیم های ملی فوتبال نوجوانان و جوانان

۶ گزینه قابل تأمل در لیست کمیته فنی فدراسیون

بازیک��ن عراقی تیم فوتبال اس��تقلال که ط��ی چندین دوره 
حضورش در تیم ه��ای مختلف فوتبال ایران حاش��یه هایی 
را ایجاد کرده اس��ت، از سوی مسوولان باش��گاه استقلال در 

فهرست فروش قرار گرفت. 
پس از بی انضباطی های جاسم کرار در استقلال و عدم حضور 
وی در جلسه کمیته انضباطی و نهایتا گزارش بی انضباطی های 
مداوم وی، مدیران استقلال پیشنهاد فروش این بازیکن را در 
نیم فصل مطرح کرده اند. البته این اتفاق زمانی به طور قطعی 
 انجام خواهد ش��د که کار جذب بازیکن جانش��ین وی نهایی 

شود.
با وجود اینکه مسوولان باشگاه استقلال پس از نشست انضباطی 
روز دوش��نبه اعلام کردند که  روز سه ش��نبه حکم نهایی باشگاه  
در مورد کرار، اعلام خواهد ش��د ک��ه این اتفاق رخ ن��داد  اما یک 
مقام مسوول در این باش��گاه به خبرنگار مهر گفت که به خاطر بی 
 انضباطی های پرتعداد این بازیکن و مرخصی های حاشیه سازی

که داش��ته، نظر مسوولان باش��گاه این اس��ت که وی در فهرست 
فروش قرار گیرد.

حکم جاسم کرار، امروز به احتمال فراوان و پس از هماهنگی 
با س��رمربی و مدیرعامل اس��تقلال اع��لام خواهد ش��د، اما 
 نکته اینجاس��ت که طبق اخب��ار واصله، کرار ب��ه دلیل تعدد 
بی انضباطی هایش در استقلال و چندین مرخصی که برخی 
به بهانه نذرش در روزعاشورا و برخی برای شکار در عراق رخ 

داد و سرموعد مقرر هم برنگش��ت، در لیست فروش استقلال 
قرار می گیرد.

البته این حکم کمیته انضباطی نیس��ت بلکه پیشنهاد جدی 
اس��ت که مدیران اس��تقلال تا این لحظه به آن رس��یده اند. 
 اگر مس��وولان باش��گاه اس��تقلال بتوانند بازیکن مورد نظر 

امیر قلعه نویی برای جانش��ینی 
ک��رار را ج��ذب کنن��د، امیر 
قلعه نویی با ق��راردادن کرار 
در فهرس��ت فروش موافقت 
خواهد ک��رد که البت��ه هنوز 

موضع گی��ری آبی ها 
را در این خصوص 

نداشته ایم.

کمیسیون ورزش مجلس شورای اسلامی با طرح پنج موضوع سوال 
از وزیر ورزش را به هیات رییسه ارایه کرد. 

قبل از بازی های آسیایی اینچئون قرار بر این بود کمیسیون 
ورزش مجلس شواری اس��لامی درخصوص عملکرد وزارت 
ورزش و برخ��ی از تصمیم هایی که در ای��ن وزارتخانه اتخاذ 
می شود، از وزیر ورزش بخواهد پاسخگو باشد، اما این موضوع 

به بعد از بازی های آسیایی موکول شد.
با گذش��ت چند هفته از ای��ن بازی ها و بررس��ی هایی که در 
کمیس��یون ورزش مجلس صورت گرفته است، طرح سوال 
از وزیر ورزش در صحن مجلس مطرح ش��ده و که این سوال 
در قالب پنج موضوع دراختیار 
هی��ات رییس��ه مجلس 
ق��رار گرفت��ه ت��ا وزیر 
ورزش درصحن مجلس 
پاس��خگوی آن باشد. 
سوالی که اگر پاسخ وزیر 
به آن قانع کننده 
نباش��د، طرح 
استیضاح وزیر 
در دستور کار 
قرار خواهد 
. ف��ت گر

سیدهادی حس��ینی، سخنگوی فراکس��یون ورزش مجلس 
 شورای اسلامی در این باره به خبرنگار مهر گفت: ما در این باره

دو، س��ه جلس��ه در فراکس��یون ورزش برگزار کردیم که در 
نهایت این نتیجه حاصل ش��د تا با توجه ب��ه عملکرد مجموع 
 وزارت ورزش، ط��رح س��وال از وزیر در صح��ن مجلس ارایه

 شود.
وی افزود: قبل از بازی های آس��یایی قصد داش��تیم این کار را 
انجام دهیم، اما نخواس��تیم استرس ایجاد ش��ود تا اگر نتیجه 
نگرفتند عنوان نکنند، مجلس قبل از بازی های آس��یایی جو را 

به هم زده است. 
وی در ادامه افزود: چهارشنبه گذش��ته طرح سوال از وزیر را 
آماده کرده و به هیات رییس��ه ارایه کردیم ک��ه وزیر باید در 

صحن مجلس پاسخگوی آن باشد.
سخنگوی کمیسیون ورزش مجلس در این باره توضیح داد: 

این سوال به خاطر پنج موضوع بوده است:
1- عدم واگذاری باشگاه ها به بخش خصوصی

2- تعیین تکلیف موضوع جوانان که به نظر می رسد توجهات 
لازم به این بخش صورت نمی گیرد.

 3- ش��یوه های برخورد ب��ا فدراس��یون ها و ورود غیرقانونی 
به آنها.

4- موضوع ساخت و سازهای ورزشی. 
5- انتخاب مدیران غیرورزشی درون وزارتخانه و در استان ها.

جاسم کرار در لیست فروش استقلال قرار گرفت پنج موضوعی که وزیر ورزش را به مجلس می کشاند



آغاز طرح آهن  یاری در مدارس

زهراکیانی، کارش��ناس واحد بهبود تغذی��ه جامعه معاونت 
بهداشتی دانشگاه علوم پزش��کی اصفهان، آهن را از جمله 
ریزمغذی هایی که کمبود آن در س��طح وس��یعی از جهان 
مشاهده می ش��ود، عنوان کرد و گفت: این کمبود، زندگی 
میلیون ها نفر به ویژه کودکان، نوجوانان و زنان را تحت تاثیر 
قرار می دهد.وی ادامه داد:به ویژه در دوران بلوغ و به خصوص 
در دختران به دلیل افزایش سرعت رشدو افزایش دفع آهن 
نیاز به این عنصر مهم افزایش می یابد. این کارشناس تغذیه با 
اشاره به اینکه کمبود آهن در این دوران، باعث افزایش ابتلا 
به بیماری ها، کاهش توان ذهنی و ق��درت یادگیری، و افت 
تحصیلی می ش��ود، افزود: علاوه بر این کمبود آهن موجب 
خس��تگی زودرس، ضعف و بیحالی و مقاومت بدن در برابر 
بیماری ها و افزایش خطر در بارداری و زایمان در آینده خواهد 
شد.وی خاطرنشان کرد: از این رو، برنامه مکمل آهن یاری، 
تحت عنوان برنامه ارتقای سطح سلامت دانش آموزان دختر 
دوره متوسطه اول و دوم از طریق آموزش تغذیه و آهن  یاری 
توس��ط واحد بهبود تغذیه جامعه مرکز بهداشت استان، در 
سطح مدارس استان هرساله برگزار می شود. به گفته کیانی 
در این برنامه، در س��ال تحصیلی جاری برای دانش آموزان 
دختر متوس��طه اول و دوم در سطح مدارس استان اصفهان 
23 شهرس��تان قرص آهن )فولیکوفر( توزیع شد و به مدت 
چهارماه ه��ر هفته یک عدد قرص که جمع��ا 16عدد قرص 
باش��د،دراختیار هر دانش آموز ق��رار می گی��رد. وی افزود: 
همچنین جهت فرهنگ  سازی و ارتقای سطح آگاهی در این 
زمینه برنامه های آموزشی برای دانش آموزان برگزار می شود.

این کارشناس واحد بهبود تغذیه جامعه معاونت بهداشتی 
گفت: با توجه به اینکه دختران امروز، مادران فردا هس��تند، 
دریافت کافی این ریزمغذی در ای��ن دوران علاوه بر ارتقای 
سطح سلامت دختران و بهبود توانایی های آنان، ذخایر آهن 
را برای داشتن دوران بارداری سالم در آینده فراهم می کند. 
بنابراین بر اهمیت مصرف قرص آهن و سایر منابع آن توسط 

دانش آموزان تاکید می شود.

به گزارش خبرگزاری فارس، دفاتر سینمای جوان استان در 
شهرهای اصفهان ، کاشان ، خمینی ش��هر و نجف آباد آماده 
ثبت نام از متقاضیان دوره های جدید فیلمسازی می باشد که 
 این دوره ها با آزمون ورودی ک��ه در تاریخ جمعه 23 آبان ماه 

هم زمان با سراسر کشور برگزار می شود آغاز خواهد شد. 
سید محمد طباطبایی سرپرس��ت انجمن سینمای جوانان 
استان اصفهان با اشاره به اینکه انجمن سینمای جوانان ایران 
به عنوان مهم ترین متول��ی آموزش و تولید فیل��م کوتاه در 
سطح کشوربا برنامه ریزی مدون و استفاده از بهترین اساتید 
سینمایی در سطح کشور در زمینه آموزش و تربیت هنرمندان 
و فیلمسازان مستعد می کوش��د افزود، این انجمن به عنوان 
یکی از بازوهای توانمند سازمان س��ینمایی کشور تنها نهاد 
تخصصی با گستره ملی است که در زمینه آموزش و پرورش 
رش��ته های مختلف س��ینمایی با تجربه ای بیش از سه دهه 

مشغول به فعالیت است. 
 مدیر کمیته س��ینمایی در بیس��ت و هش��تمین جشنواره 
بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان به این نکته 
نیز اشاره کرد که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برای آموزش 
جوانان در سراسر کشور در زمینه س��ینمایی سوبسید قابل 
ملاحظه ای را در نظر گرفته و میزان شهریه های دریافتی از 
هنرجویان متقاضی ورود به دوره های آموزش انجمن به نصف 
قیمت های سال گذش��ته تقلیل یافته که این امر در سراسر 

دستگاه ها ی فرهنگی بی سابقه بوده است.
وی افزود: س��ینمای جوان در اس��تان اصفه��ان از هنرجویان 
 فارغ التحصیل خود حمایت های بی سابقه ای را در جشنواره 
فیلم های کودکان و نوجوانان انج��ام داده به طوری که درصد 
بالایی از 50 فیلم تولیده ش��ده به تهیه کنندگی ش��هرداری 

اصفهان و مجری گری طرح انجمن سینمای جوان اصفهان، 
توسط فارغ التحصیلان سال های گذشته دفاتر سینمای جوان 
استان تولید ش��د. طباطبایی چند نفر از بهترین سینماگران 
داستانی، تجربی و مستند س��ینمای ایران و جهان همچون 
اصغر فرهادی ، محسن امیر یوسفی ، علی خودسیانی ، عزت اله 
پروازه  و بسیاری دیگر از مفاخر هنر سینما در سطح کشور را 
دانش آموخته دفاتر سینمای جوان در استان اصفهان یاد کرد 
و افزود : پله اول گام نهادن بر روی نردبان بلند سینما دوره های 
آموزشی سینمای جوان است که اکثر فیلمسازان ایران انجمن 

سینمای جوان را پله محکم ترقی و پیشرفت خود می دانند.
سرپرست سینمای جوان اس��تان در پایان اعلام کردآخرین 
مهلت ثبت نام در دوره های هفت ماهه این انجمن که در سه 
گام شامل دروس: عکاس��ی ، کارگردانی ، فیلمنامه نویسی، 
تدوین، صدا، تصویربرداری، کارگاه فیلم س��ازی داس��تانی، 
کارگاه مس��تند س��ازی، کارگاه فیلم تجربه گرا می باش��د، 
 ت��ا روز چهارش��نبه 21 آبان م��اه از طریق پای��گاه اینترنتی

 www.iycs.ir بوده و آزمون ورودی در چهار دفتر اصفهان، 
کاشان ، خمینی ش��هر و نجف آباد هم زمان با سراسر کشور 

در روز جمعه 23 آبان ماه ساعت 10 صبح برگزار می گردد.

دانستنی

آغاز ثبت نام دوره های هفت ماهه فیلمسازی 

ایمنا:  ؟؟؟؟/

هی��چ چی��زی بهت��ر از آن نیس��ت ک��ه 
بعدازظهر میز کار خود را با حس رضایت 
از پایان ی��ک روز کاری ت��رک کنید. در 
حقیقت یک روز کاملا ب��د و بی بهره هم 
می تواند با 15 دقیقه فعال، خوب به پایان 
برسد. می توانید از این ترفندها استفاده 

کنید تا روز را با احساس رضایت کامل به پایان برسانید.
 ای��ن باکس خ��ود را خال��ی کنی��د. متخصص��ان توصیه 
می کنند که خالی نگه داشتن این باکس تاثیر بسیار بالایی   
روی کارایی ش��ما دارد. وقتی آن را خال��ی می کنید، یک 
احس��اس قوی از انجام کارهای روزانه دارید. خالی کردن 
این باکس به معنی هر چیزی می تواند باشد، اعم از خالی 
کردن  صندوق ایمیل ها یا تقویم یا لیست کارهای روزانه 

یا حتی سطل آشغال.
تعیین کنید که می خواهید فردا چه کارهایی انجام دهید. 
بس��یاری از مردم بر این عقیده هس��تند که زمان بیشتر 
مساوی اس��ت با کارایی بالاتر. اما در حقیقت ممکن است 
شما ساعت های طولانی سر کار باشید، اما کارایی زیادی 
نداشته باشید. در این حالت در انتهای یک روز کاری بلند 

می بینید که هی��چ کار خاصی انجام نداده ای��د. بنابراین 
همیش��ه برنامه ریزی کنید که چه کارهایی می خواهید 
انجام دهید. قورباغه ات را بخور! مارک تواین می گوید: اگر 
اولین کاری که باید هر روز صبح انجام بدهی، این باشد که 
قورباغه زنده ای را قورت بدهی، در بقیه روز خیالت راحت 
است که سخت ترین و بدترین کاری را که ممکن است در 
طول روز برایت پیش بیاید، انجام داده ای. اگر ش��ما یکی 
از کارهای سخت و کسل کننده خود را به روز بعد محول 
کنید، آن روز با احساس ناخوش��ایندی محل کار خود را 
ترک می کنید.بنابراین سعی کنید وظایف و مسوولیت های 
خود را به ط��ور کامل انجام دهید . به عب��ارت دیگر انجام 
کامل وظایف قبل از ترک محل کار، حس آزادی و پیروزی 

به شما می بخشد.
کار خوبی برای دیگ��ران انجام دهید. نکته در این اس��ت 
که از قبل برای آن برنامه داشته باشید. برنامه ریزی کنید 
در پایان روز کاری خاص  برای ش��خصی در زندگی خود 
) خانواده، دوس��تان یا همکاران و هر کس دیگری( انجام 
 دهی��د. در پایان روز ح��س خوبی دارید چ��ون می دانید 
می خواهید زندگی را برای دیگران بهتر کنید.امکان ندارد 
کار خوبی برای دیگران بکنید و ح��س خوبی به خودتان 
دست ندهد. با همین ترفند کوچک، ذهنیت شما در حالت 

بهتری خواهد بود.
ش��کرگزار باشید. ش��ما کار دارید . مهم نیس��ت روز شما 
چگونه گذشته است. شما توانسته اید یک روز کاری دیگر 
را به پایان برسانید و همین دلیل خوبی است که به خاطر 
داش��تن این کار و انجام وظایف روزانه ش��کرگزار باشید. 
مطمئن باشید دید شما نسبت به روز بعد بهبود می باید.  

خبرمهارت

چگونه می توان روز را عالی به پایان برد 

ایمنا: حضور نمایندگان استان اصفهان در غرفه اصفهان زیبا 

نمایشگاه نقاشی گروهی نقاش��ی با موضوع آزاد در 
نگارخانه نگاه نو برپاست.

یکی از هنرمن��دان این نمایش��گاه دراین باره گفت: 
آثاری با موضوعات متنوع برگرفته از نگاه ش��خصی 
نقاشان و با تاکید بر داشتن نگاه نوین به هنر نقاشی در 

این نمایشگاه ارایه شده است. 
محس��ن علوی نژاد ادامه داد: متریال استفاده شده 
در این نمایشگاه نیز به صورت آزاد و دلخواه نقاشان 

انتخاب شده است.
در این نمایش��گاه تکنیک هایی چون ترکیب مواد، 
اکریلیک، رنگ و روغن، جوهر و آب مرکب توس��ط 

هنرمندان کار شده است. 
او اضافه کرد: یکی دیگر از ویژگی های این نمایشگاه 
کنار هم قرار گرفتن آثار نقاشان جوان و با سابقه است 
که فرصت یک ارزیابی کلی و مواجه با آثار گوناگون 

در فضایی بدون حاشیه و آرام را فراهم می کند.
یوسف پور وقار، محسن علوی نژاد، محمد خلیلی، 
 محسن سلیمانی، محمد رضا شفیعی، مسلم سعید  
و ... برخ��ی از هنرمن��دان ش��رکت کنن��ده در این 

نمایشگاه هستند. 
این نمایش��گاه در نگارخانه نگاه نو واقع در خیابان 

آبشار سوم برپاست.

سری مسابقات کتابخوانی با عنوان طرح »کتابستان« 
با محوریت های مختلف اجتماع��ی، مذهبی و ... از 

سوی کتابخانه ابوالفرج  اصفهانی اجرا می شود. 
کتابخانه ابوالفرج  در سال 1371 تاسیس که در دو 
بخش مخزن و امانت کتب عمومی و سالن مطالعه 
فعالیت داشته است.  برگزاری کلاس های آموزشی 
برای کودکان از جمله نقاشی، خلاقیت و قصه گویی 
برای  کودکان قبل از س��نین دبس��تان در روزهای 

پنجشنبه از جمله برنامه های کتابخانه است. 
طرح های »پارک دانایی«، »کتاب، مادر، کودک« و 
قصه گویی و اجرای نمایش در فضای پارک از دیگر 

فعالیت های  کتابخانه ابوالفرج می باشد. 
همچنین مسابقات کتابخوانی با عنوان »کتابستان« 
تاکنون تا 9 مرحله در این کتابخانه برگزار  شده است 

که آخرین موضوع آن به طب سنتی پرداخته بود. 
در این کتابخانه تعداد 14 هزار جلد کتاب با مباحث 
اجتماعی، روان شناسی، مذهبی و ... قرار گرفته که 
ویژه عموم  روزانه از صبح تا شب خدمت رسانی دارد. 

با برنامه ریزی های صورت گرفته بخش سالن مطالعه 
این کتابخانه حذف شده و در حال تخصصی  کردن 
کتابخانه به بخش ک��ودک و مجهزکردن آن در این 

راستا هستیم. 

همایش��ی با عنوان »تغذی��ه و خان��واده« در جاده 
سلامت روز جمعه 23 آبان ماه در محل همایش های 

پارک جنگلی ناژوان برگزار می شود.   
جاده سلامت این هفته میزبان همایش »تغذیه و 
خانواده« با حضور سید مرتضی صفوی،متخصص 
تغذیه و دانشیار دانش��گاه علوم پزشکی اصفهان 

است.
  در این هفته همچون هفته های قبل نیز خدماتی 
از جمله پایش وزن، فش��ار خون، قند، مش��اوره 

 تغذیه و  حرکات اصلاحی  و  آشنایی با آداب  تغذیه 
به  شهروندان عزیز ارایه می گردد.   

این برنامه ویژه عموم شهروندان حاضر در جاده 
س��لامت از س��اعت 10 صبح در محل برگزاری 
همایش های پارک جنگلی ناژوان اجرا می شود.

ارتقای دانش س��لامت ش��هروندان در خصوص 
اهمیت دادن به تغذیه و رعایت آداب آن و ترویج 
ش��عار »توجه به  خودمراقبتی« از جمله اهداف 

ستاد جاده سلامت  است.  

موسسه »رویش دیگر« اصفهان  به مناسبت روز 
جهانی »کت��اب، کتابخوانی و کتاب��دار« و برای 
پاسداری از فرهنگ کتابخوانی، به معرفی بیست 

کتاب برجسته در حوزهای مختلف می پردازد.
مدیر این موسسه با بیان این مطلب گفت: در این 
نشست کتاب هایی در حوزه های فلسفه، منطق، 
روان شناسی،جامعه شناسی، ادبیات، هنر و حوزه 

تفکر معرفی می شود.
واعظ ادامه داد: در این نشس��ت، هر ش��خص در 
مدت پنج دقیقه ی��ک کتاب را ب��ه حاضران در 

جلسه معرفی می کند. 
وی اضافه کرد: شرط معرفی کتاب ها تاثیرگذاری 
و کاربردی بودن آنهاس��ت و ش��رکت کنندگان 
علاقه مند هم می توانند در صورت داشتن زمان به 

معرفی آثار مدنظرشان بپردازند. 
عموم علاقه مندان می توانند جهت ش��رکت در 
این نشست روز پنجشنبه 22آبان1393 ساعت: 
17:30 به این موسس��ه مراجعه نمایند و جهت 
کسب اطلاعات بیش تر با شماره تلفن 2669024 

تماس حاصل نمایند.

همایش��ی با عنوان »الگوی خانواده همس��رتان 
را دریابی��د« 22 آبان ماه س��ال جاری از س��وی 

فرهنگسرای خانواده برگزار می شود.      
 این همایش با هدف معرفی و ارایه الگوهای صحیح 
و  کارآمد در مواجهه با برخ��ورد و رفتار با خانواده 
همسر در دو طرف برگزار می شود.  این برنامه روز 
پنجشنبه 22 آبان ماه از ساعت 16 تا 18 بعداز ظهر 
با سخنرانی استاد   محمدحس��ین جعفری، مدرس 
مهارت های  ارتباطی و کارشناس ارشد روان شناسی 

برگزار می گردد. 
این همایش در محل فرهنگسرای خانواده واقع در 
خیابان لاهور، خیابان مفتح شرقی،  بعد از ورزشگاه 
پیروزی برگزار  خواهد  ش��د  و شرکت در آن  برای 

عموم آزاد و رایگان است.   
گفتنی اس��ت؛ علاقه من��دان م��ی توانند جهت 
کسب اطلاع از همایش های هفتگی فرهنگسرای 
خانواده ب��ا ش��ماره تلف��ن   32304030  تماس 

 حاصل نمایند. 

دوشنبه های جوانی به صورت پاتوقی فرهنگی برای 
همه جوانان علاقمند محافل فرهنگی هنری در خانه 

جوان اصفهان برگزار می شود.
در جلسات مختلف این پاتوق فرهنگی هنری هر بار 
موضوعی در سطحی که برای عموم جوانان قابل درک 

باشد، ارایه می شود. 
مسوولان کانون های مختلف خانه جوان اجراکنند گان 
این طرح هس��تند و پاتوق ها با موضوعات مختلفی 
مث��ل کاریکات��ور وانیمیش��ن، بازی ه��ای فکری و 
اپلیکیشن های روزدنیا، شعر خوانی، جلسه آموزشی 

برای مصرف بهینه آب و برق، نمایشنامه خوانی و ... 
برپا خواهند شد.

شایان ذکر است؛  نخستین جلسه این پاتوق فرهنگی 
به نمایش برترین انیمیشین های کوتاه جهان همراه با 
جلسه گپ و گفت اختصاص دارد. عموم علاقه مندان 
می توانند برای ش��رکت در این پاتوق س��وم آذرماه 
ساعت 15 به محل خانه جوان واقع در میدان قدس، 
خیابان لاله، روبه روی ترمینال باقوشخانه مراجعه و 
جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن های تلفن: 

34451131 و 34452700 تماس حاصل نمایند.

با آثاری ازنقاشان پیشکسوت و جوان ترها برپاست:

نمایشگاه گروهی نقاشی در نگارخانه نگاه نو   

به مناسبت روز جهانی »کتاب، کتابخوانی و کتابدار« انجام می شود :

معرفی ۲۰ اثر توسط ۲۰ کتابخوان

درکتابخانه ابوالفرج اصفهانی برگزار می شود؛

طرح مسابقات »کتابستان« 

با برنامه های مختلف فرهنگی هنری

دوشنبه های جوانی در خانه جوان برپاست

الگوی خانواده همسرتان را دریابیدجاده سلامت، میزبان همایش » تغذیه و خانواده«

صدای شهروندخبر

غلامعل�ی حدادعادل، نماین�ده مردم ته�ران: اوباما 
عنوان ک��رده چنانچه توافق مثبتی حاصل ش��ود، می توان 
جمهوری خواهان را متقاعد کرد. او می خواهد با این سخنان 
و توافق احتمالی شکستی را که خورده با این پیروزی جبران 
کند. اوباما در حال حاضر غیر از مذاکره با ایران برگ برنده ای 
ندارد. این تنها برگ برنده اوست که به خیال خودش می تواند 
در مقابل انتقادهایی که به او می ش��ود و نیز شکستی که در 
انتخابات خورده، عرضه کند.با توجه به این پیشینه می توان 
درک کرد که چرا او در این شرایط چنین زبانی را برای سخن 

گفتن انتخاب کرده است.

علی ربیعی، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی: قرار ش��ده 
است برای بیمه های اجتماعی مختلف سبدی را طراحی کنیم 
 که اقشار مختلف با توجه به وس��ع خود از آن بهره مند شوند. 
در حال حاضر افرادی که اش��تغال دارند به ش��کل مناسبی از 
خدمات تامین اجتماعی اس��تفاده می کنند. ب��ا طراحی این 
برنامه سایر اقشار نیز می توانند س��بدهای مختلفی از تامین 
اجتماعی را دریافت کنند. ممکن است همه افراد به اندازه ای 
که در تامین اجتماعی خدمات می دهیم، وسع لازم را نداشته 
باشند، اما تلاش می کنیم برای افراد با دریافت های کمتر نیز 
بتوانیم برنامه ریزی انجام و نوع حمایت دولت را مشخص کنیم. 

 دکتر محمد سرافراز، رییس س�ازمان صدا و سیما: 
صدا و س��یما یک رس��انه متمرکز در س��طح جهان است 
که باید با رس��الت های جهانی و اس��لامی همراه باش��د و 
نیروی انس��انی اش را کارآمد کند، اصلاح گردش کار را در 
دس��تورالعمل هایش قرار دهد و به توس��عه کمی و کیفی 
بپردازد، اما سهم ما بیشتر مربوط به بخش کیفی می شود.

کنداکتور و جدول پخش امروز در اختیار مخاطب باید باشد 
و این گونه نیس��ت که ما تعیین کنیم که مخاطب در چه 
ساعتی از روز چه برنامه ای را تماشا کند، بلکه این مخاطب 

است که باید تعیین کند.

نظر رییس جدید صدا و سیمادریافت سبد بیمه های اجتماعی توافق با ایران تنها برگ برنده اوباما

عکس روز

امیرحسین
 واعظ

اصفهان زیبا باس��لام لطفا نام کش��ور های سازنده 
 وکارخان��ه و مرغوبیت موبایل ها و دیگر وس��ایل را 

گاه گاهی معرفی کنید. امینی 

    0913***6860
  ......................................................................................
س��لام وخس��ته نباش��ید درروزنامه امروز دوشنبه 

صفحه اول خداوندرا اشتباه نوشته اید!؟ 

    0913***6892
  ......................................................................................
با عرض سلام و صبح بخیر.با توجه به هوش و درایت 
اصفهانی ها و با توجه به اینک��ه روزنامه اصفهان زیبا 
مطالب خوندنی داره  ی کم زش��ته به جای خداوند 

کلمه خدواند به چاپ برسد.با تشکر.خالقی 
 
   0913***3717
  ......................................................................................
جاری شدن مجدد آب در رودخانه زاینده رود زیبا 
را به همه هم وطن��ان عزیز و گردش��گران داخلی، 
خصوصا همشهریان گرامی و هم استانی های خوب 
و کش��اورزان صبور و زحمتکش، تبریک و تهنیت 

و.شادباش می گویم. محمود بلیغیان 
 
   0913***2143
  ......................................................................................
  چگون��ه باخش��کی دریاچ��ه ارومی��ه به عن��وان یک 
موضوع ملی برخوردمی ش��ود وحق آبه آن به رسمیت 
ش��ناخته می ش��ودو)729(میلیاردتومان برای احیای 
آن اختصاص می یابدکه بس��یارهم کار خوبی است،اما 
 با زاین��ده رودتم��دن س��ازوتالاب گاوخون��ی این قدر

بی مهری می شود؟!
    0913***2949
  ......................................................................................
سلام خ گلستان خ حسا مجموعه آموزش پرور ش پشت 
بلوارفرهنگ 2مقابل منازل جدید الاحداث پس ازیکسال 
که مسیراست به طرف خ گل نرگس هنوزآسفالت نشده 

لطفاپیگیری شود.

    0913***0702

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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اوقات شرعیتلویزیــونســـــینما

آب و هوای اصفهان

سیمای خانواده |                                                         شبکه 1| 11:00    
..............................................................
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..............................................................
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..............................................................
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......................... ........... ..........................
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مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع( 

خیابان طالقانی،مقابل ارگ جهان نما
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فکس : 32219070
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سپاهان : شهر موش ها  2
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